

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ၏ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅) ရပ်

- ၁။ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ကို ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းပြီး မဲစာရင်းများ စစ်ဆေးခြင်းများ အပါအဝင် လုပ်ဆောင်သင့်၊ လုပ်ဆောင်ထိုက်သည်များကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်လုပ်ဆောင်သွားမည်။
- ၂။ လတ်တလော ဖြစ်ပွားနေဆဲဖြစ်သည့် COVID-19 ကပ်ရောဂါ ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများကို အရှိန်အဟုန်မပျက် ထိထိရောက်ရောက် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၃။ COVID-19 ကပ်ရောဂါကြောင့် ထိခိုက်ခဲ့သည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအား ဖြစ်နိုင်သမျှ နည်းလမ်း များဖြင့် အမြန်ဆုံးကုစားသွားမည်။
- ၄။ တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထားလုပ်ဆောင်သွားမည်။
- ၅။ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံ ဥပဒေ(၂၀၀၈ ခုနှစ်)နှင့်အညီ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲအား ပြန်လည်ကျင်းပ၍ အနိုင်ရသည့်ပါတီအား ဒီမိုကရေစီစံနှုန်းများနှင့်အညီ နိုင်ငံတော်တာဝန်အား လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။

တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံမှ ထပ်မံလှူဒါန်းသည့် Sinovac အမှတ်တံဆိပ် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး သုံးသန်း doses အနက် ဒုတိယအသုတ် တစ်သန်း doses ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ရောက်ရှိ နိုဝင်ဘာ ၁၉ ရက်အထိ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး အကြိမ်ရေစုစုပေါင်း ၂၅ ဒသမ ၅ သန်း ထိုးနှံပြီးဖြစ်



တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံမှ ထပ်မံလှူဒါန်းသည့် Sinovac အမှတ်တံဆိပ် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး သုံးသန်း doses အနက် ဒုတိယအသုတ် တစ်သန်း doses ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ရောက်ရှိစဉ်။

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၀ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စု နယ်မြေ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များ တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးကို ဦးတည် အုပ်စုများသတ်မှတ်၍ ဦးစားပေးအစဉ်များ အလိုက် ထိုးနှံပေးလျက်ရှိသည်။ ထိုသို့ထိုးနှံပေးရန် အတွက် နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်တွင် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတ နိုင်ငံက မြန်မာနိုင်ငံသို့ Sinovac အမှတ်တံဆိပ် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး သုံးသန်း doses ထပ်မံ၍ လှူဒါန်းပေးအပ်ခဲ့ရာ ယင်းနေ့တွင်ပင် ပထမ အသုတ်အဖြစ် Sinovac အမှတ်တံဆိပ် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး တစ်သန်း doses ရောက်ရှိပြီး ဖြစ်သည်။

ယနေ့ ညနေ ၄ နာရီတွင် ရောက်ရှိ ဆက်လက်၍ ဒုတိယအသုတ်အဖြစ် Sinovac အမှတ်တံဆိပ် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး တစ်သန်း dosesနှင့် ဆေးထိုးအပ်များသည် ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ယနေ့ ညနေ ၄ နာရီ တွင် ရောက်ရှိလာခဲ့ရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကုသရေး/ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနမှူး ဦးဆောင်သည့်အဖွဲ့က လက်ခံရယူခဲ့သည်။ ယခု ထပ်မံရောက်ရှိလာသည့် ကာကွယ်ဆေးများကို အသက် ၁၂ နှစ်နှင့်အထက် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များနှင့် အခြားသတ်မှတ်လူအုပ်စုများကို ထိုးနှံပေး သွားမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ကာကွယ်ဆေးများကို စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ □

ယနေ့ ဖတ်စရာ

အကြမ်းဖက်မိစ္ဆာ PDF၊ နိုင်ငံတော်အတွက် ဝိုင်းဝန်းတိုက်ဖျက်
ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ » ၆

ကမ္ဘာပါဝါမျှခြေအပြောင်းအလဲနှင့် နိုင်ငံများအတွက် စိန်ခေါ်မှုအသစ်များ
ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ » ၂၂

တရုတ်နိုင်ငံ၌ လူဦးရေ ၁ ဒသမ ၂၂၅ ဘီလီယံခန့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံမှုမူပိုင်ခြင်း
စာမျက်နှာ » ၁၂



ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲ အတည်ပြု လူနာသစ် ၆၂၅ ဦး တွေ့ရှိ၊ ရောဂါပိုးတွေ့ရှိမှု ရာခိုင်နှုန်းမှာ ၂ ဒသမ ၅၂ ရာခိုင်နှုန်းရှိ
စာမျက်နှာ » ၈

မြေးမု

အနုဝဇ္ဇာနိ အပြစ်ကင်းသောအလုပ်ကိုလုပ်ဆောင်

မြတ်စွာဘုရားရှင်သည် လောကလူသားအားလုံး ကောင်းကျိုးချမ်းသာဖြစ်စေရေး အတွက် မဟာကရုဏာထားတော်မူသည်။ လောကတွင် မကောင်းမှုကို ရှောင်ကြဉ်လျှင် ကောင်းကျိုးချမ်းသာဖြစ်စေသည်။

(၃၈) ဖြာ မင်္ဂလာတရားတော်တွင် အနုဝဇ္ဇာနိ ကမ္မာနိ အပြစ်ကင်းသောအလုပ်၊ အများအကျိုးပြုအလုပ်တို့ကို လုပ်ဆောင်ရန် ညွှန်ပြထားသည်။ အပြစ်ကင်းသော အလုပ်ကိုလုပ်လျှင် ကောင်းကျိုးချမ်းသာဖြစ်စေသည်။

မျက်မှောက်ကာလတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၌ နိုင်ငံရေးအပြောင်းအလဲ ဖြစ်ပေါ်လာမှုကို အကြောင်းပြု၍ ပြည်သူများကြားတွင် အပြစ်မကင်းသောအလုပ်၊ အများပြည်သူအကျိုးမပြုသည့် ဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်စေနိုင်သော အလုပ်များကို ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိဖြစ်စေ၊ အကျိုးစီးပွားအတွက်ကြောင့်ဖြစ်စေ၊ စိတ်ခံစားချက်ကြောင့်ဖြစ်စေ၊ မသိ၍ဖြစ်စေ လုပ်ကိုင်လာကြသည်ကို တွေ့ရသည်။

တိုင်းပြည်ပျက်စီးရေး၊ ပြည်သူများ ဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်စေရေး ပြုလုပ်နေသော အကြမ်းဖက်သမားများကို နိုင်ငံတော်အစိုးရက အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေဖြင့် အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ထိုသို့သောအချိန်ကာလတွင် အများပြည်သူတို့အနေဖြင့် မိမိတို့အကျိုးစီးပွားဖြစ်ထွန်းရေးကို ဆောင်ရွက်ရာ၌ အကြမ်းဖက်သမားများနှင့်ပတ်သက်သည့် ငြိစွန်းသော၊ အပြစ်မကင်းသောအလုပ်တို့ကို မပြုလုပ်ရန် အထူးသတိထားရမည်ဖြစ်သည်။

မြို့ရွာများနှင့်ပြည်သူများအား ဖျက်ဆီးနေသော အကြမ်းဖက်အဖွဲ့များ၏ အပေါင်းပါအကြမ်းဖက်သမားများသည် မြို့ရွာများတွင် နေအိမ်များ၊ မော်တော်ယာဉ်များ၊ ငှားရမ်းသုံးစွဲပြီး အကြမ်းဖက်မှုနှင့်ပတ်သက်သည့်လုပ်ငန်းများကို ပြုလုပ်နေကြသည်။ ၎င်းနေအိမ်များနှင့် မော်တော်ယာဉ်များအား မသိ၍ဖြစ်စေ၊ သိလျက်နှင့်ဖြစ်စေ ငှားရမ်းအသုံးပြုခွင့်ပေးခဲ့ကြသည်။

အကြမ်းဖက်သမားများမှာ အများအားဖြင့် ၎င်းတို့မိသားစုနေအိမ်နှင့်ယာဉ်များကို အသုံးပြုမှုနည်းပြီး အခြားနေအိမ်နှင့်ယာဉ်များကို ငှားရမ်းအသုံးပြုကြရာ ငွေရလိုမှုတစ်ခုတည်းဖြင့် စီးပွားရှာကြသော ပြည်သူများအနေဖြင့် မိမိတို့ပိုင်ဆိုင်မှုများ ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေရှိနေသည်ကို သတိပြုရမည်ဖြစ်သည်။

အကြမ်းဖက်သမားများမှာ အများအားဖြင့် ၎င်းတို့မိသားစုနေအိမ်နှင့်ယာဉ်များကို အသုံးပြုမှုနည်းပြီး အခြားနေအိမ်နှင့်ယာဉ်များကို ငှားရမ်းအသုံးပြုကြရာ ငွေရလိုမှုတစ်ခုတည်းဖြင့် စီးပွားရှာကြသော ပြည်သူများအနေဖြင့် မိမိတို့ပိုင်ဆိုင်မှုများ ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေရှိနေသည်ကို သတိပြုရမည်ဖြစ်သည်။

သို့ဖြစ်ရာ ပြည်သူများအနေဖြင့် မင်္ဂလာတရားတော်နှင့် ကျင့်သုံးနေထိုင်ကြပါက ဘေးရန်ကင်းကွာ လွန်ချမ်းသာနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ လောကတွင် ကောင်းသောအမှုများကို ပြုလုပ်ကြသူများ၊ မကောင်းသောအမှုများကို ပြုလုပ်ကြသူများနှင့် ရိုးသားစွာနေထိုင်သူများ၊ မရိုးမသား ဖျက်လိုဖျက်ဆီးလုပ်ကိုင်နေထိုင်ကြသူများ ဟူ၍ရှိရာ အနုဝဇ္ဇာနိ ကမ္မာနိ အပြစ်ကင်းသောအလုပ်၊ အများအကျိုးပြုအလုပ်တို့ကို လုပ်ကိုင်သူများနှင့် ပေါင်းသင်းဆက်ဆံပတ်သက်လျှင် အကျိုးများပြီး အပြစ်မကင်းသောအလုပ်များကို လုပ်ကိုင်ကြသူများနှင့်ပတ်သက်မိပါက ဆင်းရဲဒုက္ခရောက်ရှိနိုင်သည်ကို သတိချပ်ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

“ပဋိဇီဝဆေးယဉ်ပါးမှု အသိပညာပေးရက်သတ္တပတ်” “ပဋိဇီဝဆေးယဉ်ပါးမှု ရပ်တန့်ဖို့ အသိပညာပေးမှုမြှင့်တင်ဖို့” Spread awareness, stop resistance. HANdle ANTIMICROBIALS WITH CARE. ၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ (၁၈)ရက်မှ (၂၄)ရက်အထိ မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန

နှစ်ရှည်စပါးလေးမျိုးအား စိုက်ပျိုးသုတေသနပြု



မန္တလေး နိုဝင်ဘာ ၂၀ မန္တလေးတက္ကသိုလ်နှင့် တရုတ်နိုင်ငံ ယူနန်တက္ကသိုလ်တို့မှ နိုင်ငံတကာသုတေသနပညာရှင်များ ပူးပေါင်း၍ နှစ်ရှည်စပါး (Perennial Rice-PR) လေးမျိုး PR-23, PR-25, PR-101 နှင့် PR-107 တို့ကို စမ်းသပ်စိုက်ကွင်းများဖြင့် သုတေသနပြုဆောင်ရွက်နေကြောင်း မန္တလေးတက္ကသိုလ် ရုက္ခဗေဒနှင့် အဏုဇီဝဗေဒဌာနမှ သိရသည်။

ဒေါက်တာနုနရီက ပြောသည်။ မန္တလေးတက္ကသိုလ် သုတေသနစင်တာ (University Research Center) ရှိ Green House၊ မန္တလေးမြို့ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ် ကျောက်မီးဒေသရှိ လက်သစ်ကျေးရွာ၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ် မြိုင်ကြီးကျေးရွာနှင့် နေပြည်တော် ဇမ္ဗူသီရိမြို့နယ်ရှိ စိမ်းစားပင်ကျေးရွာတို့တွင် ၂၀၁၉ ခုနှစ်မှစ၍ စမ်းသပ်စိုက်ကွင်းများဖြင့် စိုက်ပျိုးခဲ့ပြီး ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်တွင် ပထမစိုက်ပျိုးရာသီအတွက် စတင်ရိတ်သိမ်းနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ရောဂါ ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေး ဆေးနှင့် ဆေးပစ္စည်းများ စစ်ဆေးထုတ်ပေးလျက်ရှိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၀ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနအနေဖြင့် ကိုဗစ် - ၁၉ ရောဂါကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေး ပစ္စည်းများအား ရေကြောင်း၊ ဆိပ်ကမ်း၊ နယ်စပ်ဂိတ်အသီးသီးမှ နေ့စဉ်လွယ်ကူချောမွေ့စွာ စစ်ဆေးထုတ်ပေးလျက်ရှိရာ ယနေ့တွင် ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းများမှ ဆေးဝါး

Table with 4 columns: Item Name, Quantity, Price, and Remarks. Includes items like 'စာတည်းမျိုးချုပ်', 'စာတည်းမျိုး', 'စာတည်းများ', 'ဘာသာပြန်', 'စာတည်းများ'.

နေပြည်တော် - စာတည်းမျိုး ၀၆၇-၃၆၁၂၆၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၆၇-၃၆၁၂၈၊ ၀၆၇-၃၆၁၂၉၊ ဖက်စ် ၀၆၇-၃၆၁၃၀ ရန်ကုန်ရုံးခွဲ - အမှတ် ၇၇၊ ၅၂ လမ်းနှင့် မဟာဗန္ဓုလလမ်းထောင့်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စာတည်းဌာန ၀၁-၂၉၂၈၃၂ မန်နေဂျာ - ၀၁-၈၆၀၀၆၈၅၊ စီမံ/ငွေစာရင်း ၀၁-၂၉၂၄၅၄၊ ဖြန့်ချိရေး ၀၁-၂၉၂၈၃၀၊ ကြော်ငြာ ၀၁-၃၉၇၃၃၀၊ ဖက်စ် ၀၁-၂၀၃၃၃၀

ငြိမ်းချမ်းရေးလမ်းကြောင်းမှ သွေဖည်မသွားစေရန် အထူးသတိပြုကြစေလို

နိုင်ငံတော်အစိုးရသည် ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ မထိခိုက်စေရန် သဘောထားကြီးစွာဖြင့် တတ်နိုင်သမျှ ထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များသည်လည်း အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များ၊ အဖျက်အမှောင်လုပ်ရပ်များ၊ ပြည်တွင်းပြည်ပ ပယောဂများ၊ မိဒီယာများ၏ သွေးထိုးလှုံ့ဆော်မှုများကြောင့် NCA ငြိမ်းချမ်းရေးလမ်းကြောင်းမှ သွေဖည်မသွားစေရန် အထူးသတိပြုကြစေလိုပါသည်။

(ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၊ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ၁၅-၁၀-၂၀၂၁ ရက်နေ့တွင် တစ်နိုင်လုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် (NCA) ချုပ်ဆိုခြင်း (၆) နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့သို့ ပေးပို့သည့်သဝဏ်လွှာမှ ကောက်နုတ်ချက်)

လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် အနာဂတ်ခရီးသွားလုပ်ငန်း အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၀
ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒေါက်တာဌေးအောင်သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်း တွင် ဝန်ကြီးဌာန ကျောက်စိမ်းခန်းမ၌ ဗီဒီယိုကွန်ဖရင့် စနစ်ဖြင့်ကျင်းပသည့် “လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးနှင့် အနာဂတ်ခရီးသွားလုပ်ငန်း အလုပ်ရုံ ဆွေးနွေးပွဲ” သို့ တက်ရောက်သည်။



စီမံချက်များ၊ Master Plan များကို အကောင်အထည် ဖော်နေကြရာများဖြစ်သည့်အတွက် ထိုက်သင့်သော အရည်အချင်းများကို ပိုင်ဆိုင်ထားကြရန် လိုအပ် ပါကြောင်း။

လက်တွေ့လုပ်ငန်းခွင်တွင် တွေ့ကြုံရသည်များ နှင့် သဘောတရားများ ပေါင်းစပ်ပြီး လိုက်လျော ညီထွေရှိသော အစီအစဉ်ကောင်းများကို ဖော်ထုတ် အကောင်အထည်ဖော် ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါကြောင့် ထိခိုက်နစ်နာခဲ့ရသော

ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းများ ပြန်လည်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် စတင်နိုင်ရန်နှင့် အနာဂတ် ကာလတွင် ကြုံတွေ့နိုင်သော အခက်အခဲများ၊ စိန်ခေါ်မှုများကို လက်ရှိ လူသားအရင်းအမြစ်များဖြင့် ကျော်လွှားနိုင်စေရန်အတွက် ပြင်ဆင်ထားကြရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ဝန်ကြီးဌာနရှိ ဝန်ထမ်းများအားလုံး မိမိတို့လေ့လာသင်ယူခဲ့သည့် စာတွေ့လက်တွေ့များ ကို ဟန်ချက်ညီစွာ ပေါင်းစပ်အသုံးပြုပြီး ဆောင်ရွက် သွားကြရန်လိုအပ်ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေး ဝန်ကြီးဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးနောင်နောင် လင်းအောင်နှင့် ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအောင်ဇော်မိုး တို့က ဝန်ကြီးဌာနမှ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဆောင်ရွက်မှုများနှင့် ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါကြောင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်း ထိခိုက်မှုအခြေ အနေများနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သင့်သော လုပ်ငန်းဆိုင်ရာများကို နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်း များ၏ သုတေသနစာတမ်းများနှင့် ယှဉ်တွဲဖော်ပြကာ ဆွေးနွေးတင်ပြကြသည်။

ဆွေးနွေးတင်ပြ
ထို့နောက် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမောင်မောင် ကျော်က ဝန်ထမ်းများကို လေ့ကျင့်သင်တန်းပေး ဆောင်ရွက်နေမှု၊ ကိုဗစ်-၁၉ နှင့် ဆက်စပ်ပတ်သက်ပြီး ဝန်ကြီးဌာနမှ ဆောင်ရွက်နေမှုနှင့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ဒုတိယပိုင်း ဆက်လက်စီစဉ်ကျင်းပမည့် ကိစ္စရပ် များကို ဆွေးနွေးတင်ပြရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ဒုတိယပိုင်းတွင် ပြည့်စုံစွာ ပါဝင် ဆွေးနွေးကြရန်နှင့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် အောင် ဆောင်ရွက်ရာတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါနှင့် အတူ ယှဉ်တွဲဖော်ဆောင် လုပ်ဆောင်နိုင်ရေးအတွက် ကိုပါ ထည့်သွင်းစဉ်းစား ဆောင်ရွက်သွားကြရန် ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ရေဖုံးမှ
တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များသို့ လိုအပ်ချက် အရ မြေပြင်ခရီးလမ်းကြောင်းမှ လည်းကောင်း၊ တပ်မတော်(လေ)နှင့် မြန်မာ့လေကြောင်း တို့၏ အကူအညီဖြင့် လေကြောင်းခရီးမှ လည်းကောင်း အအေးလမ်းကြောင်းမပျက် ဆက်လက် ဖြန့်ဝေသွားမည်ဖြစ်သည်။
ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ထိန်းချုပ်ရေး အတွက် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေးကို ဦးတည် အုပ်စုများသတ်မှတ်၍ ထိုးနှံပေးလျက်ရှိရာ နိုဝင်ဘာ ၁၉ ရက်အထိ လူဦးရေစုစုပေါင်း ၁၅ ဒသမ ၂ သန်းအား ထိုးနှံပေးပြီးဖြစ်၍

ကာကွယ်ဆေးနှစ်ကြိမ်အပြည့် ထိုးနှံပြီးစီးသူ ၁၀ ဒသမ ၃ သန်းနှင့် ပထမအကြိမ် ထိုးနှံပြီးစီး သူ ၄ ဒသမ ၉ သန်း ရှိပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သို့ဖြစ်၍ နိုဝင်ဘာ ၁၉ ရက်အထိ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ် ဆေး အကြိမ်ရေစုစုပေါင်း ၂၅ ဒသမ ၅ သန်း ထိုးနှံပြီးဖြစ်သည်။
မိဘပြည်သူများအနေဖြင့် မိမိအတွက် ရရှိလာသည့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ကို မပျက်မကွက် အကြိမ်ပြည့် ထိုးနှံမှုခံယူခြင်း၊ ပထမအကြိမ်ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံမှုရရှိထားသူ များအနေဖြင့် ဒုတိယအကြိမ်ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံမှုကို သတ်မှတ်ရက်တွင် (သို့မဟုတ်)

အနီးဆုံးသတ်မှတ်ကာလအတွင်း နီးစပ်ရာ ကာကွယ်ဆေးထိုးစုရပ်များသို့ သွားရောက်၍ ထိုးနှံမှုခံယူခြင်း စသည့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများတွင် တက်ကြွစွာ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြရန်နှင့် မိမိ ကိုယ်တိုင်တွင်လည်းကောင်း၊ မိသားစုဝင်များ၊ မိတ်ဆွေများတွင်လည်းကောင်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံခြင်းကို အကြိမ်ပြည့် ခံယူရခြင်းမရှိသေးပါက ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံ ခြင်းကို မပျက်မကွက် အကြိမ်ပြည့်ခံယူမှုပြုကြ စေရေး တိုက်တွန်းနှိုးဆော်ပေးကြပါရန် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနက အသိပေးနှိုးဆော် ထားကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ရပ်စောက်မြို့နယ်၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရမှု ရှိ/မရှိ အခမဲ့ ကွင်းဆင်း စစ်ဆေးခြင်းများ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်

ရပ်စောက် နိုဝင်ဘာ ၂၀
ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) ရပ်စောက်မြို့နယ်တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်မှုနှုန်း အမြန်လျော့ကျစေရေးအတွက် (RDT) Test Kit ဖြင့် အခမဲ့ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခြင်းကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီက ရေဖြူကျေးရွာ အုပ်စု ရပ်စောက်-တောင်ကြီး ကားလမ်းမ၌ တာဝန်ရှိသူများက ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဇော်ဝင်းနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီး ဌာနမှ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ကြက်ခြေနီ အဖွဲ့ဝင်များနှင့် စေတနာ့ဝန်ထမ်းများက မြို့နယ်အတွင်း ရောဂါ ကူးစက်မှုနှုန်း အမြန်ဆုံးကျဆင်းစေရေးအတွက် ဒေသခံပြည်သူများနှင့် ကားလမ်းမပေါ်တွင်ဖြတ်သန်းသွားလာကြသည့် ပြည်သူများအား (RDT) Test Kit များဖြင့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရခြင်း ရှိ/မရှိ အခမဲ့စစ်ဆေးပေးခဲ့ကြပြီး ရောဂါစစ်ဆေးတွေ့ရှိသည့် အတည်ပြုလူနာ များအား တာဝန်ရှိသူများက ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကုသရေးစင်တာများသို့ ပို့ဆောင်ကုသပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရပ်စောက်မြို့နယ်တွင် နိုဝင်ဘာ ၁၉ ရက်အထိ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ အတည်ပြုလူနာ စုစုပေါင်း ၃၁၈၅ ဦး၊ ရောဂါကင်းစင်၍ ဆေးရုံမှဆင်းခွင့် ရရှိသူ စုစုပေါင်း ၃၀၇၅ ဦး၊ ဆေးကုသမှုခံယူလျက်ရှိသူ စုစုပေါင်း ၄၅ ဦးနှင့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြင့် သေဆုံးသူ စုစုပေါင်း ၆၅ ဦးရှိကြောင်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေးလုပ်ငန်းကော်မတီမှ သိရသည်။ ရဲထက်ဦး(ပြန်/ဆက်)



တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတ နိုင်ငံမှ ထပ်မံလျှော့ဒါန်း သည့် Sinovac အမှတ် တံဆိပ် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး သုံးသန်း doses အနက် ဒုတိယ အသုတ် တစ်သန်း doses ရန်ကုန် အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာ လေဆိပ်သို့ ရောက်ရှိစဉ်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

“တူယုည့်နွဲ့ပျော် ဂီတပွဲတော်” တေးသီချင်းသီဆိုမှုပြိုင်ပွဲတွင် နေပြည်တော်ကိုယ်စားပြု ပြိုင်ပွဲဝင်များအတွက် ထောက်ပံ့ငွေပေးအပ်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၀
၂၀၂၂ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၂ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် (၇၅)နှစ်မြောက် စိန်ရတုပြည်ထောင်စုနေ့ကို ဂုဏ်ပြုသည့် အစီအစဉ်အဖြစ် “တူယုည့်နွဲ့ပျော် ဂီတပွဲတော်” တေးသီချင်းသီဆိုမှုပြိုင်ပွဲသို့ နေပြည်တော်ကိုယ်စားပြု သီဆိုယုည့်ပြိုင်မည့် ပြိုင်ပွဲဝင်သုံးဦးကို နေပြည်တော်ကောင်စီမှ ဂုဏ်ပြုထောက်ပံ့ငွေပေးအပ်ချီးမြှင့်ခြင်း အခမ်းအနားကို ယမန်နေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ကောင်စီရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။



နှင့် ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါ ကာလအတွင်း ကိုယ်စိတ် ပင်ပန်းနွမ်းနယ်နေသည့် ပြည်သူများကို ဖျော်ဖြေပေးနိုင်ရန်ရည်ရွယ်၍ (၇၅)နှစ်မြောက် စိန်ရတု ပြည်ထောင်စုနေ့ကို ဂုဏ်ပြုသည့်အစီအစဉ်အဖြစ် “တူယုည့်နွဲ့ပျော် ဂီတပွဲတော်” တေးသီချင်းသီဆိုမှုပြိုင်ပွဲနှင့် ဖျော်ဖြေပွဲကို ကျင်းပဆောင်ရွက်

သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြိုင်ပွဲအတွက် လေ့ကျင့်စဉ်ကာလနှင့် ပြိုင်ပွဲကာလအတွင်း ကျန်းမာရေးကို အထူးဂရုစိုက်ပြီး ကြိုးစားယုည့်ပြိုင်ကြစေလိုကြောင်း တိုက်တွန်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာမောင်မောင်နိုင်က နေပြည်တော်ကိုယ်စားပြု သီဆိုယုည့်ပြိုင်မည့် ပြိုင်ပွဲဝင်သုံးဦးအတွက် ထောက်ပံ့ငွေကျပ် ၂၄၆၀၀၀ ကို ပေးအပ်ရာ ပြိုင်ပွဲဝင် စိစစ်ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ နေပြည်တော်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး (တာဝန်ပေး) ဒေါ်သင်းသင်းဇင်က ပြိုင်ပွဲဝင်များကိုယ်စား လက်ခံရယူသည်။

ယင်းနောက် နေပြည်တော်ကောင်စီမှ ဂုဏ်ပြုထောက်ပံ့ငွေပေးအပ်ခြင်းအတွက် ပြိုင်ပွဲဝင်များကိုယ်စား မဝင်းဝင်းထွေးက ကျေးဇူးတင်စကားပြန်လည်ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထွန်းထွန်းဝင်း(ခရိုင် ပြန်/ဆက်)

မကွေး၌ အခြေခံရိုးရာ ခြင်းလုံး အားကစားသင်တန်းဆင်းပွဲ ကျင်းပ

မကွေး နိုဝင်ဘာ ၂၀
မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာနမှ ကြီးမှူးဖွင့်လှစ်သည့် အခြေခံရိုးရာ ခြင်းလုံးအားကစားသင်တန်းဆင်းပွဲ အခမ်းအနားကို ယမန်နေ့ ညနေ ၃ နာရီက တိုင်းဒေသကြီး မိုးလုံလေလုံအားကစားခန်းမတွင် ကျင်းပသည်။

ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင့်လွင်က မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ် မတိမ်ကောမပျောက်စေရေးအတွက် ခြင်းလုံးအားကစားနည်းကို မြန်မာလူမျိုးတိုင်း ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရမည် ဖြစ်သောကြောင့် မိမိတို့အနေဖြင့် မြန်မာ့ရိုးရာ အခြေခံရိုးရာခြင်းလုံးအားကစားနည်းသင်တန်းကို အောင်မြင်စွာ ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့သည့်အတွက် ဝမ်းသာမိကြောင်း၊ မကြာမီ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဖလား (၄)ပေါက်တန်းနှင့် အခြေခံထိချက်(၆)ချက် ခြင်းလုံးခတ်ပြိုင်ပွဲကို ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သဖြင့် ကြိုတင်ပြင်ဆင်လေ့ကျင့်ကာ အနိုင်ရရှိအောင် စွမ်းဆောင်ပေးကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် သင်တန်းသား သင်တန်းသူများက ရိုးရာခြင်းလုံး (၄)ပေါက်တန်းဝိုင်းဖွဲ့အမှတ်ခတ် သရုပ်ပြသခြင်းနှင့် ဆီးဂိမ်းရွှေတံဆိပ် နှစ်ဆုရှင် မတင်တင်လင်းတို့က ရိုးရာခြင်းလုံး သရုပ်ပြသခြင်းများပြသခဲ့ရာ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က ဆုငွေများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စည်သူ(မကွေး)

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

မုံရွာ နိုဝင်ဘာ ၂၀
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြတ်ကျော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ယမန်နေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် မော်လိုက်မြို့ အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်းစုံညီခန်းမတွင် အသက် ၁၂ နှစ်နှင့်အထက် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံပေးနေမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီးထံ ဆရာဆရာမများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် ငွေကျပ် ၀.၀၀၀၀ တန်ဖိုးရှိ စားသောက်ဖွယ်ရာများ ပေးအပ်ခဲ့ကြသည်။

အရည်အသွေးကောင်းမွန်

ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် မော်လိုက်- ကလေးဝလမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် ၁၈/၁၊ ၁၈/၂ ကြားရှိ တံတားအမှတ် ၅/၃၀၊ အရှည်ပေ ၄၀၊ အကျယ် ၂၄ ပေ၊ သံကူကွန်ကရစ်တံတားတည်ဆောက်နေမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး တံတားတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ အချိန်မီပြီးစီးရေးနှင့် အရည်အသွေးကောင်းမွန်ရေး



တို့အား တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဖြည့်ဆည်းပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ထို့နောက် ညနေပိုင်းတွင် ကလေးဝမြို့ မြို့နယ် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမတွင် ကျင်းပသည့် မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများနှင့် တွေ့ဆုံပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်အမှာစကား ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ကလေးဝမြို့ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဆိုင်ရာ ဦးစီးဌာနရုံးတွင် ဒေသခံပြည်သူများအား နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ပြီး နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ် ၃၇၄ ကတ်ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)

မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၌ ထိခိုက်ဒဏ်ရာ ရှေးဦးပြုစုနည်း သင်တန်းဖွင့်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၀
ရန်ကုန် မြောက်ပိုင်းခရိုင် ကြက်ခြေနီကြီးကြပ်မှုကော်မတီက ကြီးမှူးကျင်းပသော ထိခိုက်ဒဏ်ရာ ရှေးဦးပြုစုနည်းသင်တန်းကို မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ် ထောက်ကြန့် ရွာမရပ်ကွက်ရှိ ပညာရေးစီမံခန့်ခွဲမှု သင်တန်းကျောင်း သပြေညိုခန်းမ၌ ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ဖွင့်လှစ်သည်။

အဆိုပါသင်တန်းတွင် ခရိုင်ကြက်ခြေနီကြီးကြပ်မှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးနေဆန်းက သင်တန်းဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ခရိုင်ကြက်ခြေနီကြီးကြပ်မှုကော်မတီအဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးက သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်ကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိသူများကို ရှေးဦးစွာ စစ်ဆေးနည်း၊ လူအများအပြား ထိခိုက်

ဒဏ်ရာရရှိချိန်တွင် စီမံခန့်ခွဲနည်း၊ ဦးစားပေးလူနာရွေးချယ်နည်း၊ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိသူများကို ပြုစုစောင့်ရှောက်နည်း၊ စိတ်ဖိစီးမှုကို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းနည်း၊ အရေးပေါ်အခြေအနေတွင် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိသည့် လူနာကို ပြုစုစောင့်ရှောက်နည်းကွင်းဆက်အစရှိသည့် ဘာသာရပ်များကို သင်ကြားပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ဉာဏ်ဟိန်း

ပဲခူးမြို့၌ ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂကွန်ပင်းရှင်း နှစ်ပတ်လည်နေ့ အခမ်းအနားကျင်းပ

ပဲခူး နိုဝင်ဘာ ၂၀
ပဲခူးမြို့ ဗုဒ္ဓအသံဓမ္မဗိမာန်ခန်းမဆောင်တွင် ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂကွန်ပင်းရှင်း နှစ်ပတ်လည်နေ့ အခမ်းအနားကျင်းပသည်။

အနာဂတ်နိုင်ငံတော်အတွက်

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးဆွေဝင်းက ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများကို ကလေးသူငယ်တိုင်းခံစားရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ပေးပြီး ကလေးသူငယ်ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေး လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ခြင်းသည် ကလေးသူငယ်များအတွက်သာမက အနာဂတ်နိုင်ငံတော်အတွက် အကျိုးအမြတ်များစွာ ပြန်လည်ရရှိနိုင်သည့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဖြစ်ကြောင်း၊ ကလေးသူငယ်တို့အတွက် အကောင်းဆုံးအကျိုးစီးပွားရရှိစေရန် မိဘ၊ ဆရာ၊ ရပ်ရွာ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ရပ်ရွာအတွင်းရှိ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ NGOများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားကြ

ရန်လိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

လက်ဆောင်ပစ္စည်းများပေးအပ်

ထို့နောက် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်၊ ဝန်ကြီးများနှင့် အတွင်းရေးမှူးတို့က ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂကွန်ပင်းရှင်း နှစ်ပတ်လည်နေ့ အကြိုလှုပ်ရှားမှုအားပြိုင်ပွဲများအဖြစ် အငယ်ဆင့် အာလူးကောက်ပြိုင်ပွဲ၊ အလတ်ဆင့် ပူဖောင်းသယ်ပြိုင်ပွဲနှင့် အကြီးဆင့် ကင်းခုန်ပြိုင်ပွဲများတွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယနှင့် နှစ်သိမ့်ဆုရရှိကြသည့် ကလေးငယ်များအား ဂုဏ်ပြုဆုငွေနှင့် လက်ဆောင်ပစ္စည်းများပေးအပ်ကြသည်။

ယင်းနောက် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂကွန်ပင်းရှင်း နှစ်ပတ်လည်နေ့အထိမ်းအမှတ် ပန်းခြံကုန်း ပရဟိတဂေဟာမှ ကျောင်းသားလေးများက ထာဝရမြန်မာ သီချင်းဖြင့် လည်းကောင်း၊ ပဲခူးအမှတ်(၁)မူလတန်းကြိုကျောင်းမှ ရင်သွေးငယ်

လေးများက ရုံးတော်လွှတ်တော် စုံတွဲသီချင်းဖြင့်လည်းကောင်း ကပြဖျော်ဖြေတင်ဆက်ကြရာ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဝန်ကြီးများက ကြည့်ရှုအားပေးပြီး ဂုဏ်ပြုဆုငွေနှင့် လက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ကြသည်။

ကော်မတီများဖွဲ့စည်း

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းကလေးသူငယ်များ၏အခွင့်အရေးများကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မြှင့်တင်ရန်အတွက် တိုင်းဒေသကြီးအဆင့် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ ကော်မတီနှင့် ခရိုင် လေးခုမြို့နယ် ၂၈ မြို့နယ်တို့တွင်လည်းကော်မတီများ ဖွဲ့စည်းထားရှိပြီး ပုံမှန်အစည်းအဝေးကျင်းပခြင်း၊ အသိပညာပေး ဟောပြောပွဲများနှင့်ဆွေးနွေးပွဲများ ကျင်းပခြင်း၊ ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ ဥပဒေ မိတ်ဆက်ရှင်းလင်းခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

တင်စိုး(ပဲခူး)

၂၀၂၁ ခုနှစ် (၁၀၀) နှစ်မြောက်
အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့ ဦးတည်ချက်များ

- ★ တိုင်းရင်းသား ပြည်သူတစ်ရပ်လုံး ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး။
- ★ ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး လူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပညာအဆင့် မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။
- ★ မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ကို အရင်းခံသည့် ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ် ထာဝစဉ်ရှင်သန် ထက်မြက်ရေး။
- ★ တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝစဉ်မျိုးချမ်းစွာဖြင့် တိုင်းရင်းသားပေါင်းစုံ အတူတကွ ယှဉ်တွဲနေထိုင်ရေး။

၂၀၂၁ ခုနှစ် (၁၀၀) နှစ်မြောက်
အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့ ဆောင်ပုဒ်

နိုင်ငံသာယာဝပြောဖို့ တိုင်းရင်းသားအားလုံး စည်းလုံးညီညွတ်ဖို့။

၁၃၈၃ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် (၁၀) ရက်
(၂၈-၁၁-၂၀၂၁)

(၃၂)နှစ်မြောက် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂကွန်ဗင်းရှင်းအထိမ်းအမှတ်(ကမ္ဘာ့ကလေးများနေ့)အခမ်းအနား ကျင်းပ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၀
 (၃၂)နှစ်မြောက် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများ ဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂကွန်ဗင်းရှင်းအထိမ်းအမှတ် (ကမ္ဘာ့ကလေးများနေ့) အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ပိုင်းတွင် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည် နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီးရုံး စုပေါင်း ခန်းမ၌ ဗီဒီယိုကွန်ဖရင့်စနစ်ဖြင့် ကျင်းပသည်။



ဆိုင်ရာ ဘဝတစ်သက်တာလုံးအတွက် ထိခိုက်စေနိုင် ပါကြောင်း၊ အနာဂတ်မျိုးဆက်သစ်များဖြစ်သော ကလေးငယ်များအတွက် မိမိတို့ဖြစ်စေချင်သည့် ကမ္ဘာလောကကြီးဖြစ်လာစေရေးအတွက် ကလေး များအတွက် ပိုမိုကောင်းမွန်သော အနာဂတ်ဖန်တီး နိုင်ရေး အားလုံးပိုင်းဝန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေး ကြရန် တိုက်တွန်းလှုံ့ဆော်ထားပါကြောင်း၊ ကလေး သူငယ်များကို ပညာရေးနှင့် ကျန်းမာရေး၊ ရာသီဥတု ပြောင်းလဲမှုအခြေအနေများ၊ ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း မပြုရေး စသော အရေးကိစ္စများတွင် ကလေးများ၏ အသံများကို နားထောင်ကြရန်နှင့် ကလေးများ၏ အခွင့်အရေးများကို ကလေးတိုင်းရရှိစေပြီး ပိုမို ကောင်းမွန်သည့် အနာဂတ်များအား ဖန်တီးပေး ကြရန် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများကို တိုက်တွန်းထားရှိပါကြောင်း၊ ကလေးသူငယ်များ၏ အခွင့်အရေးများကို ကလေးတိုင်း ရရှိစေရန်နှင့် ကလေးတိုင်း တန်းတူညီတူရရှိရေး တို့အတွက် တာဝန်ရှိသူများက သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍ အသီးသီးမှ စဉ်ဆက်မပြတ် ပိုင်းဝန်းပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ပေးကြရန် ပြောကြားသည်။

တက်ရောက် အခမ်းအနားသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ သက်သက်ခိုင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ကလေးသူငယ် အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ အမျိုးသားကော်မတီဝင်များ၊ ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေ ရေးဆွဲရေးအဖွဲ့ဝင်များ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေး များဆိုင်ရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌများ၊ အတွင်းရေးမှူးများ၊ ကလေးသူငယ်ကိုယ်စားလှယ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဆက်ဆံမှုကင်းပြီး တန်းတူညီမျှစွာဖြင့် ပညာရေးနှင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုရရှိခွင့်များ အပြည့်အဝ ရရှိစေရန်နှင့် အရည်အသွေးပြည့်ဝသော ဝန်ဆောင်မှု များကို လက်လှမ်းမီရရှိပြီး ကလေးသူငယ်များ၏ အကောင်းဆုံးအကျိုးစီးပွားကို ပိုမိုပြည့်စုံကောင်းမွန်စွာ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ပေးနိုင်ရန်အတွက် ကလေး သူငယ်အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာဥပဒေ(၂၀၁၉) နှင့် ပတ်သက်ပြီး ပြင်ဆင်ရန်လိုအပ်သည့် ကဏ္ဍများအား ကဏ္ဍအလိုက် ပြင်ဆင်သွားရန် ဥပဒေရေးရာဝန်ကြီး ဌာနနှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခွင့် (Participation)စသော ကလေး သူငယ်အခွင့်အရေး(၄)ရပ်ကို Focal Ministry အနေဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါကြောင်း။

တိုက်တွန်းလှုံ့ဆော်ထား ယခုနှစ် ကမ္ဘာ့ကလေးများနေ့အတွက် ချမှတ် ပေးထားသည့် ဆောင်ပုဒ်မှာ “A better future, for every child” “ကလေးတိုင်း ဘဝလှပရေး ပိုမို ကောင်းမွန်သော အနာဂတ်ဖန်တီးပေး” ဖြစ်ပြီး ကိုဗစ်-၁၉ကပ်ရောဂါကြောင့် ကလေးသူငယ်များ၏ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရေးအခွင့် အရေးများ ရပ်တန့်ခဲ့ရာ ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းဖြင့် ကလေးများအတွက် စိတ်ချလုံခြုံရေးပတ်ဝန်းကျင် ဖော်ဆောင်ပေးရန် လိုအပ်သလို အခွင့်အရေးပြည့်ဝ စွာရရှိသော ကလေးငယ်များသည် ရပ်ပိုင်း၊ စိတ်ပိုင်း

ထို့နောက် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများနှင့် ပတ်သက်သည့် ဗီဒီယိုပြသကာ ကလေးသူငယ် ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦးက ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေး များနှင့်ပတ်သက်၍ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေး နိုင်ရေးအတွက် တာဝန်ရှိသူများအား တင်ပြခဲ့ပြီး အခမ်းအနားကို ရပ်သိမ်းလိုက်ကြောင်း သိရသည်။

ကလေးသူငယ်များ၏ အခွင့်အရေးများကို ကလေးများအားလုံးသိရှိစေရန်နှင့် တန်းတူညီတူရရှိနိုင်စေရန်အတွက် အစွမ်းကုန်ဆောင်ရွက်

ဘားအံ နိုဝင်ဘာ ၂၀
 “ကလေးတိုင်းဘဝလှပရေး၊ ပိုမိုကောင်းမွန်သော အနာဂတ်ဖန်တီးပေး” ဆောင်ပုဒ်ဖြင့် (၃၂)နှစ်မြောက် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂ ကွန်ဗင်းရှင်းအထိမ်းအမှတ် ကမ္ဘာ့ကလေးများနေ့ အခမ်းအနားကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီခန့်က ဘားအံ မြို့ ဇွဲကပင်ခန်းမ၌ကျင်းပရာ ကရင်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်ဦးစောမြင့်ဦး၊ ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ် ဦးသိန်းကိုကို၊ အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးများ၊ ပြည်နယ်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ် ကလေးသူငယ် အခွင့်အရေးများဆိုင်ရာ ကော်မတီဝင်များ၊ ပြည်နယ် အတွင်း ကလေးများ၏ အကျိုးစီးပွားများကို ဆောင်ရွက်နေသော အဖွဲ့အစည်းများမှ တာဝန်ရှိသူ များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

ကလေးသူငယ်များ၏ အခွင့်အရေးများကို ကလေး များအားလုံး သိရှိစေရန်နှင့် ကလေးတိုင်း လက်လှမ်း မီပြီး တန်းတူညီတူရရှိနိုင်စေရန်အတွက် တာဝန် ရှိသူများက အစွမ်းကုန်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ပေး ကြရန်၊ လိုအပ်သောပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးကိစ္စရပ်များ ကိုလည်း သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍ အသီးသီးမှနေ၍ စဉ်ဆက်မပြတ် ပိုင်းဝန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေး ကြရန် တိုက်တွန်းပြောကြားသည်။

ပေးအပ်ချီးမြှင့် ထို့နောက် အခြေခံပညာကျောင်းများမှ ကလေး ငယ်များက အားကစားအကအလှများဖြင့် တင်ဆက် ကပြခဲ့ကြပြီး ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က ကမ္ဘာ့ကလေး များနေ့ အကြိုလှုပ်ရှားမှုစာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိ သောကျောင်းသား ကျောင်းသူများကိုလည်းကောင်း၊ ကရင်ပြည်နယ် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများ ဆိုင်ရာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး ဝန်ကြီးရဲမှူးကြီး ခင်ဇော်က ဆေးရောင်ခြယ်ပြိုင်ပွဲ

ကလေးသူငယ်များအား ကလေးငယ်များအား အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက် လာသော ကလေးသူငယ်များအား ကမ္ဘာ့ကလေး



တွင် ဆုရရှိသော မူကြိုကလေးငယ်များအား လည်းကောင်း ဆုများအသီးသီးပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြ သည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၊ ပြည်နယ် တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်နှင့် အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးများသည် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက် လာသော ကလေးသူငယ်များအား ကမ္ဘာ့ကလေး

များနေ့ အထိမ်းအမှတ် အမှတ်တရလက်ဆောင်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြပြီး ကမ္ဘာ့ကလေးများနေ့အကြို လှုပ်ရှားမှုစာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲ၊ မူကြို ရင်သွေးငယ်များ၏ ဆေးရောင်ခြယ်ပြိုင်ပွဲ ဆုရလက်ရာများအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စောမျိုးမင်းသိန်း(ပြန်/ဆက်)

အကြမ်းဖက်မှု PDF နိုင်ငံတော်အတွက် ဝိုင်းဝန်းတိုက်ဖျက်

ယနေ့ ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့ လူ့ဘောင်ကြီးဟာ ရှေးရာစု နှစ်ပေါင်းများစွာ ကြာရှည်ခဲ့ပါပြီ။ လူဆိုတာ တစ်ဦး တစ်ယောက်တည်း သင်းကွဲနေလို့မရပါဘူး။ နေလည်းမနေခဲ့ကြပါဘူး။ အသိုက်အဝန်းဖွဲ့ပြီး နေလာခဲ့ကြတာပါ။ အခုလို လူ့ဘောင်အဖွဲ့ကြီး ရာစုနှစ်ပေါင်းများစွာ နေထိုင်နိုင်ခဲ့ခြင်းဟာ စာနာ စိတ်နဲ့ မိမိတို့ယုံကြည်ကိုးကွယ်ရာ ဘာသာတရား ကြောင့်လို့ဆိုရင် မှားမယ်ထင်ပါဘူး။ လူနဲ့ တိရစ္ဆာန် ကွာခြားချက်လည်း အဲဒီအချက်နှစ်ချက် ပါပဲ။ တိရစ္ဆာန်တွေမှာ စာနာစိတ်နဲ့ ယုံကြည် ကိုးကွယ်ရာ ဘာသာတရားဆိုတာ မရှိပါဘူး။ မိမိ ဘဝ ရှင်သန်ရပ်တည်နိုင်ဖို့အတွက် သတ်ဖြတ်ကြ တယ်။ ကြီးနိုင်ငယ်ညှဉ်း ပြုကြပါတယ်။ ဥပမာ ဥဩငြက်ဆိုကြပါစို့။ ဥဩငြက်ဆိုတာ ကိုယ်ပိုင် အသိုက်အမြုံ မဖွဲ့ကြပါဘူး။ အခြားတိရစ္ဆာန်တွေရဲ့ အသိုက်အမြုံမှာ ဥဩလေ့ရှိပါတယ်။ မူလပိုင်ရှင်ရဲ့ ဥဩတွေကို ကန်ချတတ်လေ့ရှိပါတယ်။ ဒါက ဥဩငြက် တွေရဲ့ အလေ့အထပါပဲ။ လူသားတွေမှာတော့ ရည်မှန်းချက်နဲ့ဘဝကို ရှင်သန်ကြပြီး တိရစ္ဆာန် လောကမှာတော့ ကြီးနိုင်ငယ်ညှဉ်း သတ်ဖြတ်ခြင်းနဲ့ ဘဝကိုစတင်ကြပါတယ်။

စာနာစိတ်

လူတွေမှာ မိမိယုံကြည်ရာ ဘာသာတရားရှိကြ ပြီး ရည်မှန်းချက်နဲ့အတူ မတူညီတဲ့ အတွေးအမြင် တော့ ရှိကြတာပါပဲ။ မတူညီတာကို ရန်သူလို့ သတ်မှတ်ခဲ့ကြမယ်ဆိုရင် ယနေ့လူ့ဘောင်ဆိုတာ မရှိတော့ပါဘူး။ မတူညီသော်လည်း စာနာစိတ်နဲ့ ယှဉ်တွဲနေထိုင်ခဲ့ကြလို့သာ လူ့ဘောင်အဖွဲ့အစည်း ကြီးအဖြစ် တည်တံ့နေတာပါ။ တစ်နည်းအားဖြင့် ဆိုရရင် လူ့ဘောင်အဖွဲ့အစည်းကြီးမှာ စာနာမှုကို မထူမြဲပြုပြီး နေထိုင်ကြတာပါ။ မည်သည့်ဘာသာ တရားဖြစ်စေ လူ့ဘောင်အဖွဲ့အစည်းကြီးကို အထောက်အကူဖြစ်စေဖို့နဲ့ မျှတမှုရှိစေဖို့ လမ်းညွှန် ဆုံးမထားကြမှာပါပဲ။ အစွန်းမရောက်ဖို့သာ လိုပါ တယ်။ ဟိုတုန်းက လူသားအချင်းချင်း ယစ်ပူဇော် ကြတယ်ဆိုတာ ကြားခဲ့ရဖူးပါတယ်။ မှားယွင်းတဲ့ အယူဝါဒမို့ ယနေ့ခေတ်မှာ မရှိတော့ပါဘူး။

ယနေ့ကမ္ဘာနိုင်ငံအသီးသီးဟာ မိမိတို့ရဲ့နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ ပထဝီအနေအထား၊ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု တို့အပေါ် အခြေခံပြီး စနစ်တစ်ခုနဲ့ ခုတ်မောင်းနေကြ တာပါ။ တစ်နိုင်ငံနဲ့တစ်နိုင်ငံ ဖွဲ့စည်းအုပ်ချုပ်ပုံစနစ် တူညီသော်လည်း အလုံးစုံထပ်တူမည်နိုင်ပါဘူး။ ဒီမိုကရေစီစနစ်မှာ မိမိရဲ့ဆန္ဒကို လွတ်လပ်စွာ ဖော်ထုတ်ခွင့်ရပါတယ်။ ဒါပေမဲ့ လွတ်လပ်မှု ဆိုတာ အလုံးစုံခွင့်ပြုထားတယ်လို့ မဆိုလိုပါဘူး။ ဥပဒေဘောင်အတွင်းမှာ နေထိုင်ပြုမူရမှာပါ။ သူတစ်ပါးကို ထိခိုက်နစ်နာမှုမရှိအောင် လူသားပီပီ စာနာစိတ်နဲ့ ပြုမူရမှာဖြစ်ပါတယ်။ လူပီသမှုဆိုတာ “စာနာစိတ်”ဆိုတဲ့စံနှုန်းနဲ့ တိုင်းတာရတာပါ။ စာအုပ်မှာ ဘာမျှမရေးထားရင် ဗလာစာအုပ်လို့ ခေါ်ကြသလို လူသားတိုင်းဟာ မိမိရဲ့ဘဝစာမျက် နှာမှာ အများကောင်းကျိုး၊ လောကကောင်းကျိုး မှတ်တမ်းမရှိရင် အဲဒီလူကို “လူဗလာ”လို့ သတ်မှတ် ရမှာပါပဲ။ အဲဒီလိုပဲ။ လူဖြစ်ပါလျက် တိရစ္ဆာန်လို စာနာစိတ်မရှိရင်တော့ “လူမိစ္ဆာ” သို့မဟုတ် “လူတိရစ္ဆာန်”အဖြစ် သတ်မှတ်ကြရမှာပါပဲ။

ယုံကြည်မှု

ယုံကြည်မှုဆိုရာမှာ ဘာသာရေးဖြစ်စေ၊ နိုင်ငံ ရေးဖြစ်စေ တစ်ဖက်စွန်းမရောက်ဖို့တော့ လိုပါ တယ်။ လူတစ်ယောက်မှာ မျက်လုံးနှစ်လုံး၊ နား နှစ်ဖက်ရှိခြင်းဟာ တစ်ဖက်အဖြစ်၊ တစ်ဖက် အကြား မဖြစ်စေဖို့အတွက် ဖန်တီးပေးထားတာပါ။

သူများပြောတိုင်းလည်း ယုံကြည်လို့မရပါဘူး။ ကိုယ်တိုင်လေ့လာသုံးသပ်ပြီးမှ ကျင့်ကြံရပါမယ်။ အဲဒီလိုမဟုတ်ရင် “သူများယောင်လို့ ယောင်ရ တယ်၊ အမောင် တောင်မှန်း မြောက်မှန်းမသိ”ဆိုတဲ့ စကားအတိုင်း ဖြစ်သွားတတ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ ဗုဒ္ဓဘုရားရှင်က ငါဘုရားဟောတိုင်းလည်း မယုံနဲ့၊ ကိုယ်တိုင်လေ့လာကျင့်ကြံအားထုတ်ရမယ်လို့ ဆုံးမ ဟောကြားတော်မူခဲ့ပါတယ်။

စက်ဆုပ်ဖွယ်ကောင်းသော PDF တို့၏လုပ်ရပ်များ

ကျွန်တော်တို့မြန်မာနိုင်ငံဟာ ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်မှ စလို့ ပြည်သူတို့ လိုလားတောင့်တခဲ့ကြတဲ့ “ဒီမို ကရေစီစနစ်”ကို စတင်ကျင့်သုံးခဲ့ပါတယ်။ ဒီမိုကရေစီ စနစ်ကို ကျင့်သုံးဖို့အတွက် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ကို အချိန်များစွာရေးဆွဲပြီး ပြည်သူသို့ ချပြခဲ့ပါတယ်။ ပြည်သူတို့ရဲ့ သဘောတူညီချက်အရ “နိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်)ပါအတိုင်း ဒီမိုကရေစီလမ်းကြောင်းပေါ်မှာ လျှောက်ခဲ့ကြတာ ဆယ်စုနှစ်တစ်ခုပါပဲ။ တတိယအစိုးရ ဖြစ်ပေါ်လာရေး အတွက် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်မှာ ရွေးကောက်ပွဲကျင်းပခဲ့ ရမှာ NLD အစိုးရဟာ အာဏာကို အလွဲသုံးစားပြုပြီး နိုင်ငံတော်အာဏာကို အဓမ္မနည်းနဲ့ရယူဖို့ ကြိုးစား ခဲ့တယ်ဆိုတာ မြန်မာပြည်သူတွေသာမက ကမ္ဘာသိ ဖြစ်ပါတယ်။ ဥပဒေရဲ့အထက်မှာ မည်သည့်ပုဂ္ဂိုလ်၊ မည်သည့်အဖွဲ့အစည်းမျှ မရှိရပါဘူး။ ဥပဒေကို လိုက်နာရပါမယ်။ ဒါကြောင့် တပ်မတော်အနေနဲ့ နိုင်ငံတော်အာဏာကို ၂၀၂၁ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၁ ရက်နေ့မှာ ထိန်းသိမ်းလိုက်ရပါတယ်။

မဲသမားတွေကို ချပြလိုက်တော့ NLD ပါတီ ဟာ သူခိုးလူမိဆိုသလို ရှက်ရမ်းရမ်းပါတော့တယ်။ တပ်မတော်က အာဏာထိန်းလိုက်တော့ NLD အစွန်းရောက်တွေဖြစ်တဲ့ CRPH နဲ့ NUG တို့ဟာ မင်းသားကြီးမလုပ်ရရင် ပတ်မကြီးဖောက်မယ် ဆိုတဲ့အကြံနဲ့ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်မှု ပျက်ပြား အောင်၊ အုပ်ချုပ်မှုယန္တရားရပ်တန့်အောင် အမျိုးမျိုး လုပ်ကြံရုံသာမက အခုအခါ ရဟန်းရှင်လူအပေါင်း တို့ရဲ့ အသက်ကိုပါ ခြိမ်းခြောက်လာပါတော့တယ်။

ယနေ့ကျွန်တော်တို့ မြန်မာနိုင်ငံမှာ PDF ဆိုတဲ့ အသံကြားရတဲ့သူတိုင်း စိတ်မချမ်းမြေ့ဖြစ်ကြပြီး ရွံမုန်းနေကြပါတယ်။ PDF ဆိုတာ အကြမ်းဖက် အဖွဲ့အစည်းဖြစ်တဲ့ CRPH နဲ့ NUG တို့က မွေးဖွား ပေးလိုက်တဲ့ နိုင်ငံရေးသားကောင်တစ်ဖြစ်လဲ အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူတွေပါပဲ။ PDF အဖွဲ့ မှာ အသက် ၃၅ နှစ်အောက် လူငယ်အများစု ဖြစ်ပါ တယ်။ နိုင်ငံရေးမှိုင်းမိပြီး စာနာစိတ်ကင်းမဲ့နေ တာကြောင့် သူတို့တွေရဲ့ လုပ်ရပ်တွေဟာလည်း စက်ဆုပ်ရွံရှာစရာပါပဲ။

ကမ္ဘာတစ်ဝန်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဆိုးကြီးကို ခုခံကာကွယ်နေချိန်မှာ PDF တွေဟာ Quarantine Centre တွေ၊ ဆေးရုံတွေနဲ့ ကိုဗစ်-၁၉ စစ်ဆေး ရေးဂိတ်တွေကို မိုင်းခွဲခြင်း၊ ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ် ဆေး သယ်ဆောင်လာတဲ့ယာဉ်တွေကို တိုက်ခိုက် ခြင်း၊ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံဖို့ သွားရောက်ကြတဲ့ လမ်းတွေအပေါ် မိုင်းထောင်ခြင်း စတဲ့ ကြမ်းကြုတ်တဲ့ လုပ်ရပ်တွေကို ပြုလုပ်လျက်ရှိပါတယ်။ ဒါတွေဟာ လူသားမဆန်/စာနာစိတ်မရှိတဲ့သူတွေရဲ့ လုပ်ရပ် ပါပဲ။

ဒါ့အပြင် အနာဂတ်နိုင်ငံတော်ကြီး ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် အခြေခံအုတ်မြစ်ချပေးရာမှာ အဓိကကျတဲ့ ဆရာဆရာမတွေနဲ့ ပညာရေးဝန်ထမ်း တွေကို အကြောင်းမဲ့ လူသားမဆန် သတ်ဖြတ်ခဲ့ကြ ပါတယ်။ ဆရာ ဆရာမတွေဆိုတာ အနန္တဂိုဏ်းဝင် တွေပါ။ လက်ဆယ်ဖြာထိပ်မှာမိုးပြီး အစဉ်ဦးခိုက်

ကြရတာပါ။ မည်သည့်ဘာသာကိုးကွယ်သည်ဖြစ်စေ ကျေးဇူးတရားသိတတ်ပြီး ယဉ်ကျေးမှုရှိသူတိုင်း ကိုယ်စိတ်နှလုံးသုံးပါးနဲ့ မပြစ်မှားကြပါဘူး။ ဤသို့ သော ပုဂ္ဂိုလ်တွေကို PDF ခေါ် “လူဗလာ”/ “လူမိစ္ဆာ” တွေက အကြောင်းမဲ့သတ်ဖြတ်ခြင်းနဲ့ အောက်ပါအတိုင်း လေ့လာတွေ့ရှိရပါတယ်-

မင်းချင်းကြိုင်

တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ဆရာ/ဆရာမတွေနဲ့ ဝန်ထမ်းတွေ သေဆုံး၊ ဒဏ်ရာရခဲ့ကြကြောင်း အောက်ပါအတိုင်း လေ့လာတွေ့ရှိရပါတယ်-

၁-၂-၂၀၂၁ ရက်မှ ၁၅-၁၁-၂၀၂၁ ရက်အထိ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အတွင်း ဆူပူအကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများကြောင့် ပညာရေးဝန်ထမ်းများ သေဆုံးမှုစာရင်း

စဉ်	တိုင်း/ပြည်နယ်	မြို့နယ်	ဆရာ/ဆရာမ	ဝန်ထမ်း	သေဆုံးမှုပေါင်း	မှတ်ချက်
၁	နေပြည်တော်					
၂	ကချင်					
၃	ကယား					
၄	ကရင်					
၅	ချင်း					
၆	စစ်ကိုင်း	၃	၂	၂	၄	
၇	တနင်္သာရီ					
၈	ပဲခူး	၁		၁	၁	
၉	မကွေး	၁	၁	၁	၂	
၁၀	မန္တလေး	၄	၃	၁	၄	
၁၁	မွန်					
၁၂	ရခိုင်					
၁၃	ရန်ကုန်	၁	၁		၁	
၁၄	ရှမ်း					
၁၅	ဧရာဝတီ					
	စုစုပေါင်း	၁၀	၇	၅	၁၂	

၁-၂-၂၀၂၁ ရက်မှ ၁၅-၁၁-၂၀၂၁ ရက်အထိ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အတွင်း ဆူပူအကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများကြောင့် ပညာရေးဝန်ထမ်းများ ဒဏ်ရာရရှိမှုစာရင်း

စဉ်	တိုင်း/ပြည်နယ်	မြို့နယ်	ဆရာ/ဆရာမ	ဝန်ထမ်း	ဒဏ်ရာရရှိမှုပေါင်း	မှတ်ချက်
၁	နေပြည်တော်					
၂	ကချင်	၁		၁	၁	
၃	ကယား					
၄	ကရင်					
၅	ချင်း					
၆	စစ်ကိုင်း	၃	၃		၃	
၇	တနင်္သာရီ					
၈	ပဲခူး	၁	၅		၅	
၉	မကွေး	၁	၁		၁	
၁၀	မန္တလေး	၄	၃	၁	၄	
၁၁	မွန်					
၁၂	ရခိုင်					
၁၃	ရန်ကုန်					
၁၄	ရှမ်း					
၁၅	ဧရာဝတီ	၁	၁		၁	
	စုစုပေါင်း	၁၁	၁၃	၂	၁၅	

၁-၂-၂၀၂၁ ရက်မှ ၁၅-၁၁-၂၀၂၁ ရက်ထိ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အတွင်း ဆူပူအကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများ၏ တိုက်ခိုက်ခံခဲ့ရသည့် စာသင်ကျောင်းများ

စဉ်	တိုင်း/ပြည်နယ်	မြို့နယ်	စာသင်ကျောင်း	မှတ်ချက်
၁	နေပြည်တော်	၅	၁၃	
၂	ကချင်	၈	၂၃	
၃	ကယား	၁	၃	
၄	ကရင်	၄	၁၁	
၅	ချင်း	၃	၆	
၆	စစ်ကိုင်း	၂၁	၆၅	
၇	တနင်္သာရီ	၂	၃	
၈	ပဲခူး	၁၀	၂၂	
၉	မကွေး	၁၆	၄၂	
၁၀	မန္တလေး	၂၅	၈၄	
၁၁	မွန်	၇	၃၉	
၁၂	ရခိုင်			
၁၃	ရန်ကုန်	၃၀	၈၀	
၁၄	ရှမ်း	၁၅	၂၃	
၁၅	ဧရာဝတီ	၁၅	၂၇	
	စုစုပေါင်း	၁၆၂	၄၄၁	

ရန်ကုန်မြို့လယ်ရှိ ဆူးလေစေတီတော်ဖွင့်လှစ်ချိန်မှစတင်၍ ယနေ့အထိ ဝင်ရောက်ဖူးမြော်ကြည့်သည့် ကုသိုလ်ယူကြသော ဘုရားဖူးညွှန်းသည် ၂၅၈၀ ရှိခဲ့

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၀
ရန်ကုန်မြို့လယ်ရှိ ဆူးလေစေတီတော် အား ယခုအခါ နံနက် ၇ နာရီမှ ညနေ ၄ နာရီအထိ အချိန်တိုင်းဖြင့်ဖွင့်လှစ်လိုက်ပြီ ဖြစ်ရာ ဝင်ရောက်ဖူးမြော်ကြည့်သည့် ရရှိသည့် နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက်မှစတင်၍ ယနေ့အထိ ဝင်ရောက်ဖူးမြော်ကြည့် ကုသိုလ်ယူကြသော ဘုရားဖူးညွှန်းသည် ဦးရေမှာ စုစုပေါင်း ၂၅၈၀ ရှိခဲ့ကြောင်း ဆူးလေစေတီတော်ဂေါပကအဖွဲ့မှ သိရ သည်။



နံနက်တစ်ကြိမ်၊ ညနေတစ်ကြိမ် ဖူးမြော် ခွင့်ပြုခဲ့တယ်ဆိုပေမယ့် သြဝါဒါ စရိယဆရာတော်ကြီးတွေရဲ့ လမ်းညွှန်ချက် များအရ ဘုရားဖူးညွှန်းသည်များအေးချမ်း စွာဘုရားဖူးမြော် ကြည့်နိုင်ကြစေဖို့ နိုဝင်ဘာ ၁၈ ရက်က စတင်ပြီးအချိန် သတ်မှတ်တိုးမြှင့်စီစဉ် ဆောင်ရွက် ချွေးလေစေတီတော်အား နိုဝင်ဘာ

၁၇ ရက်မှစတင်၍ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ခြင်း (ပြည်တွင်း) ၂၈၄ ဦးနှင့် အမျိုးသမီး (ပြည်တွင်း) ၂၃၈ ဦးတို့ဖြင့် စုစုပေါင်း ၅၂၂ ဦး၊ ယနေ့တွင်လည်း အမျိုးသား (ပြည်တွင်း) ၆၃ ဦးနှင့် အမျိုး သမီး (ပြည်တွင်း) ၆၈ ဦး တို့ဖြင့် စုစုပေါင်း (ပြည်တွင်း) ၂၅၀ တို့ဖြင့် စုစုပေါင်း ၅၀၇ ဦး လာရောက်ဖူးမြော်ကြည့်သည့် ကုသိုလ်ယူ ခဲ့ကြကြောင်း ဆူးလေစေတီတော်ဂေါပက အဖွဲ့မှစာရင်းများအရ သိရသည်။
ကိုဗစ်-၁၉ ကမ္ဘာ့ကပ်ရောဂါဖြစ်ပွား နေခြင်းကြောင့်ရန်ကုန်မြို့လယ်ရှိ ဆူးလေ စေတီတော်အား ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် မတ် ၂၈ ရက်မှစတင်၍ ဘုရားဖူးမြော်ခွင့်ကို ယာယီ ရပ်ဆိုင်းခဲ့ရာမှ ယခုအခါ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုများအား အတိုင်းအတာ တစ်ရပ်အထိ ထိန်းချုပ်ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ ပြီဖြစ်၍ ယခုနှစ်နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက်မှ စတင် ကာ လာရောက်ဖူးမြော် ကြည့်သည့်ခွင့်ပြုခဲ့ ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဆူးလေစေတီတော် ဂေါပကအဖွဲ့မှ သိရသည်။
သတင်း- ပွင့်သစ္စာ ဓာတ်ပုံ- စိုးမြင့်အောင်

၂၀ စာမျက်နှာ ၆ မှ
ဒါ့အပြင် ဗုဒ္ဓသာသနာတော်ကြီးကို စောင့် ရှောက်နေကြတဲ့ ရဟန်းသံဃာတော်တွေကိုလည်း ရက်စက်စွာ သတ်ဖြတ်ခဲ့ကြတာကိုလည်း တွေ့ရှိရ ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ ဗုဒ္ဓဘာသာမြန်မာလူမျိုး

မြန်မာနိုင်ငံမှာ ဗုဒ္ဓသာသနာတော်ဆိုတာ သုဝဏ္ဏ ဘူမိ(သထုံ)ကအစပျိုးခဲ့ပြီး ပထမမြန်မာနိုင်ငံတော် ကြီးကို စုစည်းတည်ထောင်ခဲ့တဲ့ အနော်ရထာရဲ့ ကျေးဇူးတရားကြောင့် ဝေဖြာလာခဲ့ပါတယ်။ ဘိုးဘွား အစဉ်အဆက် ကိုးကွယ်ထိန်းသိမ်းလာခဲ့တဲ့ ဗုဒ္ဓဘာသာ

(ယနေ့ခေတ်အခေါ်အရဆိုလျှင် ဒလန်)လို စွပ်စွဲပြီး ဓားနဲ့ခုတ်၊ ဝါးရင်းတုတ်နဲ့ရိုက် စတဲ့လူသားမဆန် သတ်ဖြတ်ကြပါတယ်။ အချင်းချင်းလည်း တစ်ယောက်နဲ့တစ်ယောက် “တော်လှန်ရေး”ဆိုတဲ့ ခေါင်းစဉ်အောက်မှာ အမျိုးမျိုးစွပ်စွဲပြီး သတ်ဖြတ် ခဲ့ကြတယ်။ ဒါ့အပြင် အစိုးရစာသင်ကျောင်းတွေကို မီးရှို့၊ ဆရာ ဆရာမတွေကို အသက်အန္တရာယ် ခြိမ်းခြောက်ပြီး ရွာကနေ နှင်ထုတ်ကြတယ်။ အစွန်း ရောက် ရပ်ကြမ်းဝါဒဖြစ်တဲ့အတွက် အဖေကို သားကသတ်၊ တစ်အူထုံးဆင်းအချင်းချင်းလည်း သတ်ဖြတ်ကြတယ်။ နောက်ဆုံး ဗုဒ္ဓဘာသာမြန်မာ လူမျိုးတွေ အထွတ်အမြတ်ထားကြတဲ့ ရွှေတိဂုံစေတီ ကို မျက်စောင်းထိုးလာပြီး ကပ်လှူထားတဲ့ ရွှေတွေ ကိုခွာဖို့တောင် ကြံစည်ကြပါသေးတယ်။ ဒါက သမိုင်းမှာ အထင်ကရရှိပါတယ်။ “သခင်သန်းထွန်း ရဲ့နောက်ဆုံးနေ့”၊ “ဇင်-ချစ် နောက်ဆုံးနေ့” စာအုပ် တွေကို ဖတ်ကြည့်ပါ။ ယနေ့ PDF တွေရဲ့လုပ်ရပ်တွေ ဟာ တစ်ချိန်က ဗကပတွေလိုပါပဲ။ ရက်စက်မှု အပေါင်း သရဖူဆောင်းနေကြပါတယ်။ တပ်မတော် နဲ့ပြည်သူ့လက်တွဲပြီး ဗကပတွေကို အမြစ်ပြတ် ချေမှုန်းနိုင်ခဲ့လို့ ဗကပတွေရဲ့နိဂုံး မလှမပကျဆုံးခဲ့ တော့တာပါပဲ။

ဇာတ်ပေါင်းလိုက်သော်

ဒါကြောင့် NUG နဲ့ CRPH တွေရဲ့ စေညွှန်ရာ အတိုင်း အကြမ်းဖက်လုပ်နေကြတဲ့ PDF တွေကို ကျွန်တော်တို့ပြည်သူအားလုံးက နိုင်ငံတော်အစိုးရနဲ့ လက်တွဲပြီး ဖော်ထုတ်တိုက်ဖျက်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အကြမ်းဖက်မှုကို တွေ့မြင်ကြားသိနေရပါလျက် လျစ်လျူရှုနေခြင်းဟာ အဲဒီအကြမ်းဖက်မှုကို အားပေးအားမြှောက်ပြုရာ ရောက်ပါတယ်။ ကိုယ်တိုင်ပူးပေါင်းပါဝင် တားဆီး/ ဖော်ထုတ်/ တိုက်ဖျက်ခြင်းဟာ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်ရေး၊ နိုင်ငံ တော်တည်ဆောက်ရေးနဲ့ အနာဂတ်နိုင်ငံတော် အရေး ကမ္ဘာ့ဆုံးရှုံးရေးထိုးနေခြင်းသာ ဖြစ်ပါတယ်။ အနန္တဂိုဏ်းဝင်ဖြစ်တဲ့ ရဟန်းသံဃာတော်တွေနဲ့ ဆရာ ဆရာမတွေကို သတ်ဖြတ်နေတဲ့ PDF သည်ကား ဆဒ္ဒန်ဆင်မင်းဇာတ်တော်ထဲက သောနုတ္တရမုဆိုးနဲ့ အလားတူပါတယ်။

ဒါကြောင့် ယနေ့နိုင်ငံတော်အတွင်း လူသား မဆန် စာနာမှုကင်းမဲ့တဲ့ အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်တွေကို ဇာတ်ပေါင်းလိုက်သော် နိုင်ငံတော်အာဏာကို မတရားရယူလိုသူ NUG၊ စေခိုင်းသူက CRPH၊ အကြမ်းဖက်သူ မိစ္ဆာ PDF တွေသာဖြစ်ပါကြောင်း နဲ့ပြည်သူ့တစ်ရပ်လုံး ဝိုင်းဝန်းတိုက်ဖျက်ရမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း တိုက်တွန်းနှိုးဆော်လိုက်ရပါတယ်။ ။

ဗကပနဲ့ ယနေ့ PDF ကွာခြားမှုတစ်ခုတော့ ရှိတယ်။ ဗကပမှာ ခိုင်မာတဲ့ နိုင်ငံရေး ယုံကြည်ချက်ရှိတယ်။ ယနေ့ခေတ် PDF တွေမှာတော့ ခိုင်မာတဲ့ နိုင်ငံရေးယုံကြည်ချက် မရှိပါဘူး။ အခုလို PDF တွေ မိုက်တွင်းနက်နဲတာဟာ သူ့ဆန်စားလို့ ရဲနေကြ တာပါ။ ဆိုလိုတာက PDFတွေရဲ့နောက်ကွယ်မှာ မိစ္ဆာဂိုဏ်းတော့ ရှိရမယ်။ PDF တွေကလည်း “အစားချောင်လို့ အသားရောင်ပြောင်းတယ်”ဆိုတဲ့စကားအတိုင်း မထူးဇာတ်ခင်းပြီး မိုက်တွင်းနက်နဲသမျှ နက်ဖို့ မူးယစ်ဆေးဝါးတွေသုံးစွဲပြီး လူစိတ်ပျောက်ကာ အကြမ်းဖက်နေကြကြောင်း လေ့လာတွေ့ရှိရပါတယ်။ ယနေ့ PDF တွေရဲ့လုပ်ရပ်ဟာ သခင်ကြည်ဖြူအောင် ဟောင်နေတဲ့ ခွေးတွေလိုပါပဲ

(၃-၅-၂၀၂၁)ရက်မှ(၁၁-၁၁-၂၀၂၁)ရက်အထိ ရဟန်းသံဃာတော်များအား အကြမ်းဖက်သတ်ဖြတ်မှု

စဉ်	မြို့နယ်	ရက်စွဲ	ဘွဲ့တော်၊သက်တော်၊ ဝါတော်	မှတ်ချက်
၁	မိုးမောက်မြို့နယ်	၃-၅-၂၀၂၁	ဥျေးကောသရ(၄၅)နှစ်၊ ၁၆ ဝါ	အကြောင်းမဲ့သတ်ဖြတ်ခံရ
၂	မိုးညှင်းမြို့နယ်	၇-၁၁-၂၀၂၁	ဥျေးသုဇာတ(၅၄)နှစ်	သေနတ်ဖြင့်ပစ်ခတ်ခြင်းခံရ
၃	မင်းတပ်မြို့နယ်	၄-၆-၂၀၂၁	ဘဒ္ဒန္တပညာဇောတ(၅၂)နှစ်၊ ၁၆ ဝါ	မီးရှို့သတ်ဖြတ်ခြင်းခံရ
၄	ကနီမြို့နယ်	၅-၅-၂၀၂၁	ဥျေးပညာသာမိ(၃၀)နှစ်	ဒလန်ဟုစွပ်စွဲ သတ်ဖြတ်ခံရ
၅	ပုလဲမြို့နယ်	၁၅-၆-၂၀၂၁	ဥျေးညဏိတ(၄၂)နှစ်	ဒလန်ဟုစွပ်စွဲ သတ်ဖြတ်ခံရ
၆	မင်းကင်းမြို့နယ်	၁၆-၆-၂၀၂၁	ဥျေးသုမင်္ဂလ (၆၃)နှစ်	ဒလန်ဟုစွပ်စွဲ သတ်ဖြတ်ခံရ
၇	ကောလင်းမြို့နယ်	၁၈-၇-၂၀၂၁	ဥျေးကုမာရ(၄၉)နှစ်	အကြောင်းမဲ့သတ်ဖြတ်ခံရ
၈	မင်းကင်းမြို့နယ်	၁၈-၈-၂၀၂၁	ဥျေးကောဝံသ(၇၄)နှစ်	ဒလန်ဟုစွပ်စွဲ သတ်ဖြတ်ခံရ
၉	ကနီမြို့နယ်	၆-၉-၂၀၂၁	ဥျေးကောလာ(၃၂)နှစ်	အကြောင်းမဲ့သတ်ဖြတ်ခံရ
၁၀	ကလေးမြို့နယ်	၂၀-၁၀-၂၀၂၁	အရှင်ညဏိန္ဒ	အကြောင်းမဲ့သတ်ဖြတ်ခံရ
၁၁	မုံရွာမြို့နယ်	၁၄-၁၁-၂၀၂၁	ဥျေးဇင်းဒိန်းဒေါင်(၅၀)နှစ်	အကြောင်းမဲ့သတ်ဖြတ်ခံရ
၁၂	ဝမ်းတွင်းမြို့နယ်	၁၁-၁၁-၂၀၂၁	ဥျေးသောမန (၄၈)နှစ်၊ ၂၈ဝါ	အကြောင်းမဲ့သတ်ဖြတ်ခံရ

တွေဟာ အခါမပြတ် ဘုရား၊ တရား၊ သံဃာအား မမေ့မလျော့ဘဲ သရဏဂုံဆောက်တည်ကြတဲ့ လူမျိုး တွေပါ။ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ(၂၀၀၈ ခုနှစ်) အခန်း(၈) ပုဒ်မ ၃၆၁မှာ “နိုင်ငံတော်သည် ဗုဒ္ဓဘာသာသာသနာတော်ကို နိုင်ငံတော်၏ နိုင်ငံ သား အများဆုံးကိုးကွယ်ရာဖြစ်သော ဂုဏ်ထူး ဝိသေသနှင့်ပြည့်စုံသည့် ဘာသာသာသနာဖြစ် သည်”ဟု သတ်မှတ်ပြဋ္ဌာန်းထားပါတယ်။ ငယ်စဉ် ကတည်းက ရဟန်းသံဃာတော်တွေရဲ့အဆုံးအမ သြဝါဒဖြင့် ကြီးပြင်းလာခဲ့ကြတဲ့လူမျိုးပါ။ ဒါကြောင့် လည်း ယနေ့ထေရဝါဒဗုဒ္ဓဘာသာ အထွန်းကားဆုံး နိုင်ငံအဖြစ် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံတွေက အသိအမှတ်ပြုထား ကြပါတယ်။
ဤသို့ ကမ္ဘာက ထေရဝါဒဗုဒ္ဓဘာသာ အထွန်း ကားဆုံးသော ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံမှာ PDF ဟူသော “လူ့ဗာလ”၊ “လူ့မိစ္ဆာ”တွေရဲ့ ပုထိုးစေတီတွေကို မီးပုလင်းနဲ့ ပစ်ပေါက်ခြင်း၊ ရဟန်းသံဃာတော် တွေကို သတ်ဖြတ်ခြင်းတို့ကြောင့် မြန်မာ တစ်မျိုးသားလုံးရဲ့ ဂုဏ်သိက္ခာကို ထိပါးလျက် ရှိပါတယ်။

သည်ကား လူ့မိစ္ဆာ PDF တွေကြောင့် ပျက်စီးခံရတော့ မည်လား။ ဗုဒ္ဓသာသနာတော်ကြီးဟာ ဘိုးဘွားတွေ လက်ဆင့်ကမ်းပေးခဲ့တဲ့ အမွေပါ။ သားသမီးကျင့်ဝတ် ထဲမှာ မွေခံထိုက်စေဆိုတဲ့စကားဟာ ဥစ္စာပစ္စည်းကို ပဲ ရည်ညွှန်းထားတာ မဟုတ်ပါဘူး။ သာသနာ့အမွေ လည်းပါဝင်ပါတယ်။ ဒါကြောင့်ဘိုးဘွားတွေရဲ့အမွေကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ဖို့ ကျွန်တော်တို့ ဗုဒ္ဓဘာသာ မြန်မာလူမျိုးတိုင်းမှာ တာဝန်ရှိပါတယ်။

တစ်ချိန်က ဗကပနဲ့ ယနေ့ PDF

မြန်မာ့သမိုင်းကြောင်းမှာ သူ့ကျွန်လက်အောက် ကျရောက်စဉ်က ဘာသာခြားတိုင်းတစ်ပါးသားတို့ ကြောင့် သာသနာ့မှေးမှိန်ခဲ့ရပါတယ်။ လွတ်လပ် ရေးရရှိပြီးနောက်ပိုင်းမှာ ဗမာပြည်ကွန်မြူနစ်ပါတီရဲ့ လက်နက်ကိုင်သောင်းကျန်းမှုကြောင့် ပြည်တွင်း စစ်မီးလျှံ တောက်လောင်ခဲ့ရပါတယ်။ အဲဒီအချိန်က ရောင်စုံသူပုန်အင်အားဟာ တပ်မတော်ထက် အဆမတန် များပြားပါတယ်။ ဗကပတွေဟာ ပြည်သူတွေကို ခြိမ်းခြောက်ရုံသာမက ကျေးရွာ သူကြီးတွေနဲ့ သူတို့မကြည်ဖြူတဲ့သူတွေ၊ တစ်ချိန်က သူတို့နဲ့ရန်ပြူးရုံသူတွေကို အစိုးရသတင်းပေးသူ

ပြည်တွင်းရေးရာ

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် ၆၂၅ ဦး တွေ့ရှိ၊ ရောဂါပိုးတွေ့ရှိမှုရာခိုင်နှုန်းမှာ ၂ ဒသမ ၅၂ ရာခိုင်နှုန်းရှိ

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုမှုနှင့်ပတ်သက်၍ သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်း (၂၀-၁၁-၂၀၂၁) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီ

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် နိုင်ငံအတွင်း ကူးစက်ဖြစ်ပွားနေသော ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ကုသ ထိန်းချုပ်ရေးလုပ်ငန်းများကို အရှိန်အဟုန်မြှင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ သံသယလူနာများ၊ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာနှင့် အနီးကပ်ထိတွေ့ခဲ့သူများနှင့် အသွားအလာ ကန့်သတ်ထားရှိသူများအား ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ရှိ မရှိ ဓာတ်ခွဲစမ်းသပ်စစ်ဆေးခြင်းအား ပုံမှန်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး (၁၉-၁၁-၂၀၂၁) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီမှ (၂၀-၁၁-၂၀၂၁) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီအတွင်း ဓာတ်ခွဲမူနာစုစုပေါင်း (၂၄,၈၅၅) ခုအား စစ်ဆေးပြီးစီးခဲ့ရာ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာသစ် (၆၂၅) ဦးတွေ့ရှိရပါသည်။ ထို့ကြောင့် ယနေ့အတွက် ရောဂါပိုးတွေ့ရှိမှု ရာခိုင်နှုန်းမှာ (၂.၅၂) ရာခိုင်နှုန်းရှိပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ယနေ့အထိ ဓာတ်ခွဲမူနာစုစုပေါင်း (၅,၃၅၁,၁၁၁)ခုအား စစ်ဆေးခဲ့ပြီး ကိုဗစ်-၁၉ ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာ စုစုပေါင်း (၅၁၇,၃၉၅)ဦးရှိပြီဖြစ်ပါသည်။

ယနေ့တွင် ဆေးရုံဆင်းခွင့်ရရှိသူ (၈၇၅)ဦးဖြစ်သဖြင့် ယနေ့အထိ စုစုပေါင်း (၄၉၀,၀၁၅) ဦး ဆေးရုံမှ ဆင်းခွင့်ရရှိပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြင့် ထပ်မံသေဆုံးသူ (၁၁)ဦးရှိသဖြင့် ယနေ့အထိ သေဆုံးသူ စုစုပေါင်း (၁၉,၀၁၁)ဦး ရှိပါသည်။

ဓာတ်ခွဲခန်းများနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်များတွင် ဓာတ်ခွဲစမ်းသပ်မှုအခြေအနေ (၂၀-၁၁-၂၀၂၁) ရက်နေ့၊ ည (၈:၀၀) နာရီ

ဓာတ်ခွဲခန်းအမည်	စစ်ဆေးခဲ့သည့် ဓာတ်ခွဲမူနာ စုစုပေါင်း	ပိုးတွေ့ လူနာသစ်
ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ဓာတ်ခွဲခန်းများ	(၉၁၂) ခု	(၁၅) ဦး
နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များရှိ ဆေးရုံများတွင် GeneXpert စက်များဖြင့် ဓာတ်ခွဲစမ်းသပ်မှုအခြေအနေ	(၁၈၁) ခု	(၄) ဦး
ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ် (၁) တပ်မတော်ဆေးရုံကြီး (ခုတင် ၁၀၀၀)	(၃၀၄) ခု	(၂) ဦး
နေပြည်တော်၊ အမှတ် (၂) တပ်မတော်ဆေးရုံကြီး (ခုတင် ၁၀၀၀)	(၅၉) ခု	(၅) ဦး
ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ အမှတ် (၁) တပ်မတော်ဆေးရုံ (ခုတင် ၇၀၀)	(၁၄) ခု	(၂) ဦး
လားရှိုးမြို့၊ အမှတ် (၉) တပ်မတော်ဆေးရုံ (ခုတင် ၁၀၀)	(၉၅) ခု	(၆) ဦး
ပုဂ္ဂလိကဆေးရုံနှင့် ဓာတ်ခွဲခန်းများ	(၈၆၈) ခု	(၁၅) ဦး

နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များရှိ ဆေးရုံများတွင် COVID-19 Rapid Antigen Diagnostic Test စစ်ဆေးမှုအခြေအနေ	(၈၄၃) ခု	(၂၄) ဦး
နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များရှိ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနများတွင် COVID-19 Rapid Antigen Diagnostic Test စစ်ဆေးမှုအခြေအနေ	(၂၁,၆၅၉) ခု	(၅၅) ဦး
စုစုပေါင်း	(၂၄,၈၅၅) ခု	(၆၂၅) ဦး

- ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကူးစက်ဖြစ်ပွားမှု အခြေအနေများအား ကူးစက်ရောဂါ စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုရေး ရက်သတ္တပတ်အလိုက် ဓာတ်ခွဲမူနာရယူစစ်ဆေးမှု၊ ဓာတ်ခွဲ အတည်ပြု လူနာတွေ့ရှိမှုနှင့် ရောဂါပိုးတွေ့ရှိမှုနှုန်းအခြေအနေများအား စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုလျက်ရှိရာ အပတ်စဉ် အလိုက် ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာတွေ့ရှိမှုနှင့် ပျမ်းမျှရောဂါပိုး တွေ့ရှိမှုနှုန်းများမှာ (၅)ရာခိုင်နှုန်း အောက်သို့ လျော့နည်းကျဆင်းလာကြောင်း တွေ့ရှိရပါသည်။ သို့ရာတွင် ပြည်သူ့လူထုအကြား မြှုပ်ကွယ်နေသည့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါပိုးရှိနေသူများ (ဥပမာ-ရောဂါလက္ခဏာ မပြသော်လည်း ရောဂါပိုးရှိနေသူများ၊ သံသယရောဂါလက္ခဏာများရှိ၍ ရောဂါပိုးရှိနေနိုင်သော်လည်း ကျန်းမာရေး ဌာနသို့ သတင်းပေးပို့ခြင်း မရှိသူများ) ထံမှ ရောဂါပိုးအဆင့်ဆင့် ဆက်လက်ကူးစက်၍ ရောဂါဖြစ်ပွား မှုများ ပြန့်လွှတ်ခြင်းတက်လာခြင်း မရှိစေရန်နှင့် ရောဂါကူးစက်ဖြစ်ပွားမှု ဆက်လက် လျော့ကျလာ စေရန်အတွက် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ရောဂါကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေးလုပ်ငန်းများတွင် ပြည်သူ့လူထုအနေဖြင့် မိမိတို့ကဏ္ဍအလိုက် ယခုထက် ပိုမို ပူးပေါင်းပါဝင် ဆောင်ရွက်၍ အောက်ပါအချက်များကို တိကျစွာလိုက်နာကြပါရန် ဖြစ်ပါသည်။
- အတတ်နိုင်ဆုံး မိမိတို့၏နေအိမ်များတွင်သာ နေထိုင်ခြင်းနှင့် လူစုလူဝေးကို တတ်နိုင်သမျှ ရှောင်ကြဉ်ခြင်း၊
- နေအိမ်ပြင်ပသို့ သွားရောက်ရန်နှင့် လူအများစုဝေးရာသို့ သွားရောက်ရန်များရှိပါက ပါးစပ်နှင့် နှာခေါင်းစည်း(Mask)ကို မဖြစ်မနေ စနစ်တကျတပ်ဆင်ခြင်း၊
- လက်ကို မကြာခဏဆေးကြောခြင်း၊
- တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး တတ်နိုင်သမျှ ခပ်ခွာခွာနေထိုင်ခြင်း၊
- အလှည့်ကျရရှိလာသည့် ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံမှုကို အကြိမ်ပြည့် မပျက်မကွက်ခံယူခြင်း၊
- သံသယရောဂါလက္ခဏာ တစ်စုံတစ်ရာရှိပါက မိမိဘာသာကုသခြင်းမျိုး မဆောင်ရွက်ဘဲ နီးစပ်ရာ ကျန်းမာရေးဌာနသို့ အမြန်ဆုံး ဆက်သွယ်သတင်းပေးပို့၍ မိမိနှင့်အနီးကပ် ထိတွေ့သူများအား ကျန်းမာရေးဌာနက စုံစမ်းရှာဖွေဖော်ထုတ်ရာတွင် သတင်းပေးပို့ခြင်းဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း၊
- ဓာတ်ခွဲအတည်ပြုလူနာနှင့်အနီးကပ်ထိတွေ့ဆက်စပ်ခဲ့သူများသည်လည်း ကျန်းမာရေးဌာနသို့ သတင်းပေးပို့၍ အသွားအလာကန့်သတ်ခြင်းနှင့် ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးခြင်းလုပ်ငန်းများကို ပူးပေါင်းပါဝင် ဆောင်ရွက်ခြင်း၊
- ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များကို ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ တရားဝင် အင်တာနက်စာမျက်နှာ www.moh.gov.mm တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများမှ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်/သေဆုံးမှု အများဆုံး ၁၀ နိုင်ငံ

စဉ်	နိုင်ငံအမည်	ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ပိုးတွေ့ရှိသူ	ရောဂါပိုး ကင်းစင်သွားသူ	ပိုးတွေ့ သေဆုံးလူနာ
၁။	အမေရိကန်	၄၈၅၂၁၅၉၆	၃၈၄၁၃၈၀၉	၇၉၁၀၉၈
၂။	အိန္ဒိယ	၃၄၄၉၉၉၂၅	၃၃၉၀၉၇၀၈	၄၆၅၃၄၉
၃။	ဘရာဇီး	၂၂၀၀၃၃၁၇	၂၁၂၁၄၈၂၃	၆၁၂၄၁၁
၄။	ဗြိတိန်	၉၇၆၆၁၅၃	၈၀၁၁၂၈၅	၁၄၃၇၁၆
၅။	ရုရှား	၉၂၉၄၁၈၈	၇၉၉၂၄၂၆	၂၆၂၈၄၃
၆။	တူရကီ	၈၅၂၇၀၃၀	၈၀၂၈၄၉၄	၇၄၆၄၆
၇။	ပြင်သစ်	၇၃၇၂၅၄၄	၇၀၄၂၁၂၅	၁၁၈၄၂၃
၈။	အီရန်	၆၀၇၃၀၉၈	၅၇၇၃၃၆၃	၁၂၈၈၅၂
၉။	အာဂျင်တီးနား	၅၃၁၃၆၀၇	၅၁၇၈၆၃၉	၁၁၆၃၆၀
၁၀။	ဂျာမနီ	၅၂၉၃၀၈၇	၄၆၁၀၃၀၀	၉၉၃၉၉

အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

စဉ်	နိုင်ငံအမည်	ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ပိုးတွေ့ရှိသူ	ရောဂါပိုး ကင်းစင်သွားသူ	ပိုးတွေ့ သေဆုံးလူနာ
၁။	အင်ဒိုနီးရှား	၄၂၅၃၀၉၈	၄၁၀၁၂၁၆	၁၄၃၇၂၈
၂။	ဖိလစ်ပိုင်	၂၈၂၄၄၉၉	၂၇၅၅၅၂၆	၄၆၉၀၃
၃။	မလေးရှား	၂၅၇၅၈၈၈	၂၄၇၇၃၁၄	၂၉၉၃၇
၄။	ထိုင်း	၂၀၅၇၅၇၅	၁၉၄၉၃၃၂	၂၀၃၅၆
၅။	ဗီယက်နမ်	၁၀၈၄၆၂၅	၉၀၀၃၃၇	၂၃၆၈၅
၆။	မြန်မာ	၅၁၇၃၉၅	၄၉၀၀၁၅	၁၉၀၁၁
၇။	စင်ကာပူ	၂၄၈၅၇၈	၂၂၇၅၅၆	၆၄၁
၈။	ကမ္ဘောဒီးယား	၁၁၉၈၂၆	၁၁၆၂၀၇	၂၈၉၆
၉။	လာအို	၆၁၂၃၉	၅၀၂၀၂	၁၂၆
၁၀။	ဘရူနိုင်း	၁၄၄၄၄	၁၃၉၅၅	၉၆

ပြည်သူလူထု၏ အဆုံးအဖြတ်ဖြင့်

မျိုးငြိမ်းငယ်

မြန်မာနိုင်ငံမှာ ဒီမိုကရေစီအတွက်လို့ ဆိုပြီး၊ ဓမ္မလုံ ဟစ်ကြွေးပြီး အဲဒါတွေနဲ့ဆန့်ကျင်ဘက် အဓမ္မမှု ကျူးလွန်နေသူတွေရဲ့ တော်လှန်ရေးဟာ လူထု အတွက် တစ်နေ့တခြား စိတ်ခြောက်ခြားဖွယ်ဖြစ် နေရပါတယ်။ သူတို့ကတော့ ဓမ္မလုံ ဆိုကြပေမယ့် လူထုအတွက်တော့ အဓမ္မတွေဖြစ်နေပါတယ်။ သူတို့ ပြောတဲ့ ဓမ္မဆိုတာ ဘယ်ရွှေထောင့်၊ ဘယ်လိုအမြင်၊ ဘယ်လိုခံယူချက်ဆိုတာတော့ တိတိကျကျ မပြော တတ်ပါဘူး။ နားလည်လက်ခံထားတဲ့ ဓမ္မဝါဒီဟာ နားလည်မှု၊ ကိုယ်ချင်းစာတရား၊ အပြန်အလှန် လေးစားမှု၊ တရားမျှတမှု စတဲ့ ကျင့်ဝတ်တွေအပေါ် အခြေခံထားတာပါ။ တစ်ဖက်သတ်အမြင်၊ တစ်ဖက် သတ် လိုလားချက်၊ တစ်ဖက်သတ်ရှုထောင့်တော့ မဟုတ်တာ သေချာပါတယ်။ အရပ်စကားပြောရရင် ငါလိုချင်တာရရင် အားလုံးတရားတယ်၊ ငါလိုချင်တာ မရရင် အားလုံးကမတရားဘူး ဆိုတဲ့ အယူအဆက တော့ တရားမျှတမှုဆိုတာထက် အတ္တဝါဒီသဘော၊ တစ်ဖက်စွန်းသဘော သက်ရောက်နေပါတယ်။

ဒီတော့ ဓမ္မဆိုတာကို သူ့ဘက်၊ ကိုယ့်ဘက်၊ လူ့အသိုက်အဝန်းတစ်ခုလုံးဆိုတဲ့ အမြင်၊ ရှုထောင့် နဲ့ လုပ်ရပ်တွေနဲ့ တိုင်းတာဖို့ လိုလာပါတယ်။ လူ့အသိုက်အဝန်း၊ လူ့အဖွဲ့အစည်းမှာ လူမှု တရားမျှတမှုဖြစ်ဖို့ဆိုရင် အခုလို အကြမ်းဖက် လုပ်ရပ်တွေက အကျိုးဝင်ပါ့မလား။ တော်လှန်ရေး တစ်ရပ်မှာ အနစ်နာခံမှုတွေ၊ ပေးဆပ်မှုတွေ၊ ရင်းနှီး မှုတွေရှိရမယ်ဆိုပေမယ့် ဒီတော်လှန်ရေးဟာ ဘယ်သူ့အတွက်လဲ၊ ပြည်သူတွေအတွက်လား၊ အများကောင်းကျိုးအတွက်လားဆိုတာတော့ သိဖို့ လိုမှာပါ။

ဘာကြောင့်လဲဆိုတော့ အခုတိုက်ခိုက် သတ်ဖြတ်ခံနေရတာတွေက လက်နက်မဲ့ ပြည်သူ တွေအပြင် ဘုန်းတော်ကြီးတွေတောင်ပါနေပါပြီ။ ဒီလို သတ်ဖြတ်ခံနေရတဲ့သူတွေကတော့ ဒီနိုင်ငံရေး ဖြစ်စဉ်တွေမှာ တိုက်ရိုက်သက်ဆိုင်နေကြလို့လား။ ကြွက်မခိုင် ကျိမ်းနဲ့ရဲ့ ဆိုတာမျိုး မနိုင်နိုင်ရာလုပ်နေ တာ၊ စိတ်ခံစားချက်နဲ့လုပ်နေတာကိုတော့ တရား မျှတမှုလို့ မခေါ်ထိုက်ပါဘူး။ အဖြူမဟုတ်ရင် အမည်းပဲဖြစ်ရမယ်ဆိုတဲ့ အတွေးလောက်နဲ့ ငါတို့ကို မထောက်ခံသူဟာ တစ်ဖက်ကို ထောက်ခံအားပေး သူ ဖြစ်ရမယ်ဆိုပြီး ရန်သူသတ်မှတ်တယ်။ ဘယ်ဘက် မှမပါဘဲနေသူကိုလည်း ငါတို့ကို မထောက်ခံလို့ဆိုပြီး ရန်သူသတ်မှတ်ပြန်ပါတယ်။ အဲဒီလိုအမြင်မတူတဲ့

သူတွေ၊ သဘောထားမတူသူတွေကို ဒလန်လို့စွပ်စွဲ၊ ရန်သူလိုသတ်မှတ်နဲ့ အကြမ်းဖက်သတ်ဖြတ်နေကြ တာ ဓမ္မလုံ ဆိုနိုင်မလား။ တရားမျှတမှုရော ဖြစ်နိုင် ပါ့မလား။

ဓမ္မအရေခြံထား

ဒီလို အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်တွေကို လုပ်ဖို့ ဦးဆောင်နေတဲ့သူတွေက ဓမ္မအရေခြံထားပြီး လူငယ်တွေကို အကြမ်းဖက်မှုတွေမှာ အသုံးချနေကြ ပါတယ်။ လူငယ်တွေကို အကြမ်းဖက်နိုင်ရေးမှာ ဆွဲသွင်းလာကြပါတယ်။ လူငယ်နဲ့နိုင်ငံရေးဆိုတာ မကင်းပါဘူး။ လူငယ်တွေ နိုင်ငံရေးအသိအမြင်တွေ ကြွယ်ဝဖို့ နိုင်ငံရေးဆိုင်ရာတွေမှာ ဆုံးဖြတ်နိုင်စွမ်း ရှိဖို့ နိုင်ငံရေးသိပ္ပံလို ဘာသာရပ်တွေတောင်

လည်း လက်နက်မဲ့ပြည်သူတွေ သတ်ဖြတ်ခံနေရပါ ပြီ။ ဘယ်ဘက်ကကြည့်ကြည့် ဆုံးရှုံးမှုတွေချည်းပဲ တွေ့နေရပါတယ်။ အနာဂတ်နိုင်ငံရေးမှာလည်း ရရင်ရ မရရင်ချဆိုတဲ့ အစဉ်အဆက်မှားခဲ့တဲ့ အမှား သံသရာထဲ ဆွဲခေါ်နေပြန်ပါတယ်။ ရိုးသားတဲ့လူငယ် တွေ၊ နိုင်ငံရေးအတွေ့အကြုံ နည်းပါးသေးတဲ့ လူငယ်တွေကို ဓမ္မအရေခြံပြီး အသုံးချနေကြတာ ကြောင့် မြန်မာ့နိုင်ငံရေးမှာတော့ ဆိုးရွားလွန်းတဲ့ ဖြစ်စဉ်ဖြစ်ရပ်ဖြစ်နေပါတယ်။

ကတိနှင့် လက်တွေ့

အဲဒီတော့ ဒီနေ့ဓမ္မလုံဆိုနေသူတွေဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ အစိုးရသက်တမ်းမှာ ဥပဒေပြုရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေးတွေ မှာ ပါဝင်ခဲ့တဲ့သူတွေ အများစုပါ။ သူတို့အာဏာရစဉ်

ဓမ္မဆိုတာကို သူ့ဘက်၊ ကိုယ့်ဘက်၊ လူ့အသိုက်အဝန်းတစ်ခုလုံးဆိုတဲ့ အမြင်၊ ရှုထောင့်နဲ့လုပ်ရပ်တွေနဲ့ တိုင်းတာဖို့လိုလာပါတယ်။ လူ့အသိုက်အဝန်း၊ လူ့အဖွဲ့ အစည်းမှာ လူမှုတရားမျှတမှု ဖြစ်ဖို့ဆိုရင် အခုလိုအကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်တွေက အကျိုးဝင်ပါ့မလား။ တော်လှန်ရေးတစ်ရပ်မှာ အနစ်နာခံမှုတွေ၊ ပေးဆပ်မှုတွေ၊ ရင်းနှီးမှုတွေရှိရမယ်ဆိုပေမယ့် ဒီတော်လှန်ရေးဟာ ဘယ်သူ့အတွက်လဲ၊ ပြည်သူ တွေအတွက်လား၊ အများကောင်းကျိုးအတွက်လားဆိုတာတော့ သိဖို့လိုမှာပါ။

သင်ကြားပေးနေတာပါ။ ဒီတော့ လူငယ်တွေ နိုင်ငံ ရေးကို စိတ်ဝင်စားတာ၊ ကိုယ့်နိုင်ငံအရေးကို စိတ်ဝင်စားတာဟာ ကောင်းတဲ့ လက္ခဏာဖြစ်ပါ တယ်။ ဒါပေမဲ့ လူငယ်တွေ နိုင်ငံရေးမှာ စိတ်ဝင်စား လာအောင် သင်ကြားတာ၊ အတွေ့အကြုံ မျှဝေ ပေးတာ၊ လက်တွဲဆောင်ရွက်တာဆိုရင်တော့ ကောင်းတဲ့ အကျိုးရလဒ်တွေ မျှော်မှန်းနိုင်ပေမယ့် အကြမ်းဖက် နိုင်ငံရေး လှည့်ကွက်တွေထဲမှာ လူငယ်တွေကို အသုံးချတာကတော့ နိုင်ငံရေးသမားကောင်းတို့ရဲ့ စိတ်ဓာတ်နဲ့လုပ်ရပ်မဟုတ်ပါဘူး။ ကျင့်ဝတ်မဲ့တဲ့ နိုင်ငံရေးပါပဲ။

ဖြူစင်ကြတဲ့လူငယ်တွေကို ဓမ္မအတွက်၊ တရား မျှတမှုအတွက်ဆိုပြီး အသုံးချနေတာကြောင့် လူငယ် တွေရဲ့ အနာဂတ်ဘဝအတွက် အမှားလမ်းပြပေးနေ သလို လတ်တလော ကျောင်းသားလူငယ်တွေရဲ့ဘဝ တွေ ထိခိုက်ပျက်စီးနေရပါတယ်။ တစ်ဖက်မှာဆိုရင်

က၊ လုပ်ပိုင်ခွင့်ရစဉ်က ဘယ်လိုပြောခဲ့သလဲ၊ ဘာတွေ ကတိပေးခဲ့ကြသလဲ၊ ဘယ်လိုလုပ်ခဲ့သလဲဆိုတာ မမေ့နိုင်သေးပါဘူး။ ဓမ္မဖြစ်ခဲ့ကြပါသလားဆိုတာ အခုအချိန်ပြန်မေးရမှာပါ။ လူငယ်တွေဆိုတာ ခေါင်းထဲထားခဲ့သလား၊ နေရာပေးခဲ့ကြလားဆိုတာ ပြန်စဉ်းစားဖို့သင့်ပါတယ်။ အငှားဗိုက်နဲ့စားထိုး ခံသလို ဒုက္ခတွေပင်လယ်ဝေတဲ့အချိန်ကျမှ ပြည်သူ တွေ၊ လူငယ်တွေကို ရှေ့တန်းတင်အသုံးချလာတာ တရားမျှတမှု ဖြစ်နိုင်/မဖြစ်နိုင် စဉ်းစားဖို့သင့်ပါ တယ်။

ဒီတော့ NLD ကို အာဏာမရခင် အတိုက်အခံ အဖြစ်နေစဉ်ကအပိုင်း၊ အာဏာရရှိစဉ်အပိုင်းနဲ့ အာဏာလက်လွှတ်တဲ့အပိုင်းဆိုတဲ့ အပိုင်းတွေကို ဆက်စပ်လိုက်ရင် NLD ခေါင်းဆောင်ပိုင်းရဲ့ ရုပ်လုံး ကို မြင်သာနိုင်ပါတယ်။ ဒီလိုဆိုလို့ ပါတီတစ်ရပ် အပေါ်မှာ အလုံးစုံအဆုံးမြင်ပါဒီအမြင်နဲ့ ကြည့်လို့

ခြင်း မဟုတ်ပါဘူး။ ဒါပေမဲ့ လက်နက်မဲ့လူထု အပေါ်အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်နေတဲ့၊ ဘုန်းတော်ကြီး တွေကို အညှိုးကြီးစွာ သတ်ဖြတ်နေတဲ့၊ ကျောင်းဆရာ ဆရာမတွေကို ရက်စက်စွာ သတ်ဖြတ်နေတဲ့သူတွေ ကို ဦးဆောင်နေသူအများစုဟာ NLD ကမ္ဘေးထုတ် ထားတာကြောင့်မို့လို့ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီနေ့ ဓမ္မသမား တွေ တွင်တွင်ကျယ်ကျယ်ပြောနေတဲ့ ဖက်ဒရယ် တွေ၊ ဒီမိုကရေစီဆိုတာတွေဟာ လွန်ခဲ့တဲ့အစိုးရ သက်တမ်း ငါးနှစ်အတွင်းမှာ ပြန်ဆန်းစစ်ကြည့်လိုက် ရင် ပူပူနွေးနွေးအဖြေကိုရနိုင်ပါတယ်။ အချက်အလက် တွေ ခိုင်ခိုင်မာမာရှိနေပါပြီ။ အနီးစပ်ဆုံး ဥပမာ အနေနဲ့ထုတ်ပြုရရင် ဖက်ဒရယ်ဆိုင်ရာမှာ လွှတ်တော် အတွင်းမှာ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပြင်ဆင်ရေးမှာ ဖက်ဒရယ်အရေးကို ဦးစားပေးခဲ့သလား၊ ပါတီအာဏာ ရရေး၊ ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးတစ်ယောက် အာဏာရရှိရေး ကို ဦးစားပေးခဲ့သလား လွှတ်တော်မှတ်တမ်းမှတ်ရာ တွေကို ကြည့်ရင်သိနိုင်ပါတယ်။ တိုင်းရင်းသားတွေနဲ့ သက်ဆိုင်တဲ့ ပြင်ဆင်ချက်တွေကို NLD ပါတီက ခါးခါးသီးသီးပယ်ချခဲ့၊ ကန့်ကွက်ခဲ့ကြပါတယ်။

ဒီလိုလုပ်ရပ်တွေမှာ အသေးအမွှားထဲကဆို ချောင်းဆုံတံတားကိစ္စကို လူတိုင်းသိပြီးသားပါ။ တံတားနာမည်လေးကိုတောင် မလိုက်လျောနိုင်ခဲ့ပါ ဘူး။ မွန်ပြည်နယ်မှာရှိတဲ့ တံတားနာမည်ကို ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းတံတားပေးတာဟာ ရိုးသား ခဲ့ကြသလား။ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းဆိုတာ ယခင် ကတည်းက နိုင်ငံ့ခေါင်းဆောင်ကြီး၊ လွတ်လပ်ရေး ဖခင်ကြီး၊ တပ်မတော်ရဲ့ဖခင်ကြီးဆိုတာ အားလုံးက အသိအမှတ်ပြု လက်ခံထားကြပြီးသားပါ။ ဒါပေမဲ့ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းဟာ အမျိုးသားခေါင်းဆောင် ကြီးဖြစ်တဲ့အတွက် ဒါကို ပါတီတစ်ရပ်က ဗိုလ်ချုပ် အောင်ဆန်းရဲ့ပုံရိပ်ကိုအသုံးချဖို့ လုပ်ဆောင်တာ၊ တိုင်းရင်းသားတွေရဲ့ဆန္ဒကို မျက်ကွယ်ပြုတာတွေ ဟာ ဖက်ဒရယ်ကို လိုလားတယ်လို့ ပြောနိုင်မယ် မထင်ပါဘူး။ ပြီးခဲ့တဲ့ အစိုးရသက်တမ်းငါးနှစ်အတွင်း မှာ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းကို နိုင်ငံရေးအတွက် အသုံး ချဖို့ကြိုးစားခဲ့တဲ့ထဲမှာ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းရုပ်တု တွေ စိုက်ထူခြင်းကလည်း တိုင်းရင်းသားတွေအကြား ဒွိဟတွေဖြစ်စေခဲ့တာမှာ ကယားပြည်နယ်က လူသိ အများဆုံးကိစ္စပါ။ ဒီတော့ မေးစရာရှိလာပါတယ်။ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းရုပ်တုတွေကို တိုင်းရင်းသား တွေ ကန့်ကွက်တဲ့ကြားက လုပ်ဆောင်နေခြင်းဟာ ဖက်ဒရယ်အတွက်လား၊ ဒီမိုကရေစီအတွက်လား၊ ပါတီပုံရိပ်အတွက် အသုံးချနေခြင်းလားဆိုတာ အခု ချိန်မှာမေးခွန်းထုတ်ကြရမှာပါ။

လွှတ်တော်ပြင်ပအနေနဲ့ဆိုရင် တိုင်းရင်းသား အရေးတွေ၊ ဖက်ဒရယ်အရေးတွေ၊ ငြိမ်းချမ်းရေးတွေ အပြင် နောက်ဆုံးဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပြင်ဆင် ရေးနဲ့ ဆက်စပ်ပတ်သက်နေတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေး လုပ်ဆောင်မှုတွေမှာတောင် တိုင်းရင်းသားတွေအခွင့် အရေးရခဲ့သလား၊ ညှိနှိုင်းခဲ့သလား၊ ပါတီတွေ၊ အရပ် ဘက် လူမှုအဖွဲ့အစည်းတွေအတွက် အခွင့်အရေး မရခဲ့ပါဘူး။ ဒါကြောင့်လည်း လွန်ခဲ့တဲ့အစိုးရ ငါးနှစ် သက်တမ်းမှာ ငြိမ်းချမ်းရေးဆိုလို့ တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ နှစ်ဖွဲ့ NCA မှာ လက်မှတ်ရေးထိုး တာနဲ့ ပြည်ထောင်စုသဘောတူညီချက် ၅၁ ချက် သဘောတူနိုင်ခဲ့တာပဲ တွေ့ရပါတယ်။ ဒါတောင် NCA ဆိုတာ ဦးသိန်းစိန်အစိုးရအကောင်အထည် ဖော်ခဲ့တဲ့လမ်းကြောင်းပေါ် ခူးပြီးခပ်ပြီး အသင့်ရယူခဲ့ ရတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုအခြေအနေမှာတောင် ငြိမ်းချမ်းရေးကို တိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်နိုင် ခဲ့တဲ့အပြင် စစ်ဘက်-အရပ်ဘက်ဆက်ဆံရေး ပိုမို လျော့ကျခဲ့ပါတယ်။ စာမျက်နှာ ၁၀ သို့ ❖

ဒီလိုလုပ်ရပ်တွေမှာ အသေးအမွှားထဲကဆို ချောင်းဆုံတံတားကိစ္စကို လူတိုင်း သိပြီးသားပါ။ တံတားနာမည်လေးကိုတောင် မလိုက်လျောနိုင်ခဲ့ပါဘူး။ မွန်ပြည်နယ်မှာရှိတဲ့ တံတားနာမည်ကို ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းတံတားပေးတာဟာ ရိုးသားခဲ့ကြ သလား။ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းဆိုတာ ယခင်ကတည်းက နိုင်ငံ့ခေါင်းဆောင်ကြီး၊ လွတ်လပ်ရေးဖခင်ကြီး၊ တပ်မတော်ရဲ့ ဖခင်ကြီးဆိုတာ အားလုံးကအသိအမှတ်ပြု လက်ခံထားကြပြီးသားပါ။ ဒါပေမဲ့ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းဟာ အမျိုးသား ခေါင်းဆောင်ကြီးဖြစ်တဲ့အတွက် ဒါကို ပါတီတစ်ရပ်က ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းရဲ့ပုံရိပ်ကိုအသုံးချဖို့ လုပ်ဆောင်တာ၊ တိုင်းရင်းသားတွေရဲ့ဆန္ဒကို မျက်ကွယ်ပြုတာတွေဟာ ဖက်ဒရယ်ကို လိုလားတယ်လို့ ပြောနိုင်မယ်မထင်ပါဘူး။ ပြီးခဲ့တဲ့ အစိုးရသက်တမ်း ငါးနှစ်အတွင်းမှာ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းကို နိုင်ငံရေးအတွက် အသုံးချဖို့ကြိုးစားခဲ့တဲ့ထဲမှာ ဗိုလ်ချုပ် အောင်ဆန်းရုပ်တုတွေ စိုက်ထူခြင်းကလည်း တိုင်းရင်းသားတွေအကြား ဒွိဟတွေဖြစ်စေခဲ့တာမှာ ကယားပြည်နယ်က လူသိအများဆုံးကိစ္စပါ။ ဒီတော့ မေးစရာရှိလာပါတယ်။ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းရုပ်တုတွေကို တိုင်းရင်းသားတွေ ကန့်ကွက်တဲ့ ကြားက လုပ်ဆောင်နေခြင်းဟာ ဖက်ဒရယ်အတွက်လား၊ ဒီမိုကရေစီအတွက်လား၊ ပါတီပုံရိပ်အတွက် အသုံးချနေခြင်းလား ဆိုတာ အခုချိန်မှာမေးခွန်းထုတ်ကြရမှာပါ။

မြည်တွင်းရေးရာ၊ ဘေးအန္တရာယ်

လှိုင်သာယာမြို့နယ် ဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် သန့်ရှင်းသာယာသစ်ရပ်ရေးလုပ်ငန်းများ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၀
ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ မြို့တော်ဝန် ဦးဗိုလ်ဌေးသည် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယမြို့တော်ဝန် ဦးညိုညို၊ အတွင်းရေးမှူး ဦးညွန့်ဖေတို့နှင့် အတူ ယနေ့ နံနက် ၇ နာရီတွင် ထန်းတပင်မြို့နယ် ထန်းတပင် ကားလမ်းမဘေးအတွင်း သဲဖြူကျေးရွာ သဲဖြူရေပေးဝေရေးစခန်းသို့ သွားရောက်၍ ဂါလန်တစ်သန်း ဆုံ ရေစုကန်၊ ရေစစ်ကန်၊ ရေတွန်းစက်နှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည်များ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။



ဌာန (ရေနှင့်သန့်ရှင်းမှု)မှ ဆောင်ရွက်နေသော အလျားပေ ၄၀၊ အနံပေ ၄၀၊ အနက် ၁၀ ပေ ရေဂါလန်တစ်သိန်းဆုံ ရေစုကန်နှင့် ရေတွန်းစက်ရုံ တည်ဆောက်နေမှုအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည်များမှာ ကြားသည်။

ယင်းနောက် မြို့တော်ဝန်နှင့် အဖွဲ့သည် အင်ဂျင်နီယာဌာန (အဆောက်အအုံ)၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် ဧရာနဂါးကုမ္ပဏီနှင့် မောင်နှမသုံးဖော်ကုမ္ပဏီတို့မှ စုပေါင်းရုံးနှင့် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ အဆောက်အအုံများ တည်ဆောက်နေမှုကို လိုက်လံ

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေးဆိုင်ရာ ပစ္စည်းများ မြဝတီကုန်သွယ်ရေးဇုန်နှင့် ချင်းရွှေဟော် ကုန်သွယ်ရေးစခန်းတို့မှ တင်သွင်း

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၀
စီးပွားရေးနှင့်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေးဆိုင်ရာပစ္စည်းများကို လေကြောင်း၊ ရေကြောင်းနှင့် နယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေးစခန်းများမှ နေနှင့်နှေးကြန့်ကြာမှုမရှိ တင်သွင်းနိုင်ရေးအတွက် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ယနေ့တွင် မြဝတီကုန်သွယ်ရေးဇုန်နှင့် ချင်းရွှေဟော် ကုန်သွယ်ရေးစခန်း နှစ်ခုတို့မှ တင်သွင်းရာ ကုမ္ပဏီသုံးခုမှ ယာဉ်စီးရေလေးစီးဖြင့် အောက်ဆီဂျင် (အရည်) Bowser ယာဉ်တစ်စီးဖြင့် ၁၃ တန်နှင့် နှာခေါင်းစည်း ၂၁ တန် တင်သွင်းခဲ့သည်။ အောက်ဆီဂျင် (အရည်) Bowser ယာဉ်တစ်စီးမှာ ရန်ကုန်မြို့သို့ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တင်သွင်းခွင့်ပြု

နိုဝင်ဘာ ၁ ရက်မှ ၂၀ ရက်အတွင်း ကုမ္ပဏီ ၅၀ ယာဉ်စီးရေ ၉၇ စီးဖြင့် အောက်ဆီဂျင်အရည် (Bowser) ယာဉ်ဖြင့် ၂၄၈ တန်၊ အောက်ဆီဂျင်ဓာတ်ငွေ့ (Bowser) ယာဉ်ဖြင့် ခြောက်တန်၊ အောက်ဆီဂျင် (အိုးခွံ) ၈၀၂၈ ခု၊ အောက်ဆီဂျင်ထုတ်သည့်စက် ၂၈ ခု၊ လုပ်ငန်းသုံး အောက်ဆီဂျင်စက် ၁၅ ခု၊ အိမ်သုံးအောက်ဆီဂျင်စက် ၁၂၃ ခု၊ တစ်ကိုယ်ရေသုံးကာကွယ်ရေးဝတ်စုံ ၈၃၈၄၀၊ လက်အိတ် ၃၇ တန်နှင့် နှာခေါင်းစည်း ၅၃၇ တန် တင်သွင်းခွင့်ပြုခဲ့ပြီး ဖြစ်သည်။

နိုဝင်ဘာ ၁ ရက်မှ ၂၀ ရက်အတွင်း ပြည်ပမှ တင်သွင်းသည့် အောက်ဆီဂျင် (အရည်) Bowser ယာဉ်စုစုပေါင်း ၁၂ စီးမှာ ရန်ကုန်မြို့သို့ ကိုးစီး၊ မော်လမြိုင်မြို့သို့ နှစ်စီးနှင့် နေပြည်တော်သို့ တစ်စီးဖြစ်ပြီး အောက်ဆီဂျင်ထုတ်သည့်စက် စုစုပေါင်း ၂၈ ခုမှာ ရန်ကုန်မြို့သို့ ၂၀ ၊ ရေစကြိုမြို့၊ မြို့သစ်မြို့၊ မြစ်ကြီးနားမြို့တို့သို့ နှစ်ခုစီနှင့် ဓနဖြူမြို့၊ ရေနံချောင်းမြို့တို့သို့ တစ်ခုစီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရေးဆိုင်ရာပစ္စည်းများကို သက်ဆိုင်ရာဌာနများနှင့် ညှိနှိုင်းထားသည့် SOP များနှင့်အညီ ဦးစားပေးတင်သွင်းခွင့်ပြုပေးလျက်ရှိကြောင်းနှင့် ဆေးဝါးနှင့်ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ တင်သွင်းခြင်းနှင့် ဆက်စပ်သည့်အသိပေးကြေညာချက်များကိုလည်း အများပြည်သူ သိရှိစေရန် ဝန်ကြီးဌာန Website ဖြစ်သည့် www.commerce.gov.mm တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးထားကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများကို ရုံးဖွင့်ရက်များတွင် နေ့စဉ်ဆောင်ရွက်ပေးမည်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၀
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနမှ မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုပေးနေသည့် ကိစ္စရပ်များကို ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကြိုတင်ကာကွယ်နိုင်ရေးအတွက် ခေတ္တရပ်ဆိုင်းခဲ့မှုအပေါ် မတ် ၃၀ ရက်တွင် ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်၍ ဝန်ဆောင်မှုများကို ရက်အလိုက်၊ ခရိုင်/မြို့နယ်အလိုက် တနင်္လာ၊ အင်္ဂါ၊ ဗုဒ္ဓဟူး၊ သောကြာနေ့များတွင် ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ် ကုန်သည်လမ်း ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ၁၂ ထပ်ခွဲရုံး မြေညီထပ် ကားပါကင်ဧရိယာတွင် ဝန်ဆောင်မှုပေးခဲ့ပြီး ယခုအခါ နိုဝင်ဘာ ၂၂

ရက် (တနင်္လာနေ့)မှစ၍ မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုကိစ္စများကို ပြည်သူများ ပိုမိုအဆင်ပြေစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်စေရေးအတွက် ခရိုင်/မြို့နယ်များအားလုံး စနေ၊ တနင်္ဂနွေနှင့် အစိုးရ ရုံးပိတ်ရက်မှအပ နေ့စဉ်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် လျှောက်ထားဖွင့်လှစ်ထားရှိသော မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ လျှောက်ထားသူများ အနက် စိစစ်ခွင့်ပြုဆောင်ရွက်ပြီးဖြစ်သည့် အမှုတွဲများအား ခွင့်ပြုထုတ်ပေးခြင်း၊ သတင်းစာ ကြော်ငြာနိုင်ရေး ဝန်ဆောင်မှုပေးခြင်း၊

ယခင် Manual ဖြင့် လျှောက်ထားသည့် အမှုတွဲများအနက် ခွင့်ပြုပြီး အမှုတွဲများ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် e ချလန်ဖြင့် ဝန်ဆောင်ခငွေ ပေးသွင်းရန် ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းနှင့် ယခင်လျှောက်ထားခဲ့သည့် အမှုတွဲများတွင် လိုအပ်ချက်များ တောင်းခံခြင်းအပေါ် ကာယကံရှင်မှ ပြန်လည်တင်ပြစိစစ်ခြင်းတို့ကိုသာ ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ အမှုတွဲအသစ်များ ဖွင့်လှစ်လျှောက်ထားခြင်းကို လက်ခံဆောင်ရွက်ခြင်းမပြုကြောင်းနှင့် အခွန်လိုင်းစနစ်ဖြင့်သာ www.ycdc.gov.mm တွင် လျှောက်ထားရန် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

❖ စာမျက်နှာ ၉ မှ
ဒါတွေကိုဖော်ပြရတာက အတိုက်အခံဘဝတုန်းက လူထုကိုပြောခဲ့တာ၊ မဲဆွယ်ခဲ့တာ၊ ရွေးကောက်ပွဲကတိပေးခဲ့တာတွေဟာ အာဏာရှိလာချိန်မှာတော့ မဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ဘဲနဲ့ အခြေခံဥပဒေကိုပဲ အပြစ်ပုံချ၊ ရှေ့လူကို လွှဲချလုပ်ခဲ့တာပါ။ အထက်က ပြောခဲ့သလို ချောင်းဆုံတံတားကိစ္စ၊ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးရုပ်ကိစ္စတွေဟာ အခြေခံဥပဒေနဲ့လည်းမပတ်သက်၊ စစ်တပ်နဲ့လည်း မပတ်သက်ပါဘူး။ အုပ်ချုပ်ရေးကိစ္စ သက်သက်ပဲဖြစ်ပါတယ်။ ဆိုလိုချင်တာ လုပ်ပေးချင်စိတ် မရှိတာကိုပါ။ ကတိတွေဆိုတာ အာဏာရရှိရေးအတွက်ပဲ အသုံးချခဲ့တာကိုပါ။

ပြည်သူတွေကိုအသုံးချခဲ့ကြ
ရွေးကောက်ပွဲမတိုင်မီက ရွေးကောက်ပွဲမှာ အနိုင်ရရှိရေး၊ အာဏာရရှိရေးအတွက် ဖက်ဒရယ်ကတိတွေ၊ ဒီမိုကရေစီကတိတွေနဲ့ ပြည်သူတွေကို လှည့်စားခဲ့ပါတယ်။ ပြည်သူတွေက ဖက်ဒရယ်နဲ့ ဒီမိုကရေစီလိုချင်မှန်းသိလို့ ပြည်သူတွေလိုချင်တဲ့ အရာတွေနဲ့ အယုံသွင်းခဲ့ပါတယ်။ အခုလာပြန်ပါပြီ။ အာဏာလက်လွှတ်သွားတာနဲ့ ပြည်သူနဲ့တိုင်းရင်းသားတွေကို ဖက်ဒရယ်မက်လုံး၊ ဒီမိုကရေစီမက်လုံးတွေနဲ့ မှိုင်းတိုက်နေပြန်ပါပြီ။ အာဏာကို မတရားသိမ်းလို့ တရားမျှတမှုအတွက် တိုက်ပွဲဝင်ဖို့ မဲဆွယ်နေပါတယ်။

တရားမျှတမှုဆိုရင် တစ်ဖက်တည်းကို ကြည့်လို့မရပါဘူး။ ဘက်စုံထောင့်စုံကနေ ကြည့်ဖို့ လိုပါတယ်။ မျှတတဲ့အမြင်၊ မျှတတဲ့သဘောထား

မရှိဘဲ တစ်ဖက်တည်း သဘောထားတွေနဲ့ တရားမျှတမှုလို့ သတ်မှတ်လို့မရနိုင်ပါဘူး။ ၂၀၁၅ ရွေးကောက်ပွဲပြီးတော့ NLD ကို ကျေနပ်နပ်အေးအေးချမ်းချမ်း အာဏာလွှဲပေးခဲ့တာ မှတ်မိကြဦးမယ်ထင်ပါတယ်။ အဲဒီအချိန်က အာဏာလွှဲပေးမှ ပေးပျံမလားလို့ သံသယစိတ်တွေဝင်ခဲ့ကြပါသေးတယ်။ ဒါပေမဲ့ အေးချမ်းစွာနဲ့ အာဏာလွှဲပေးလို့ NLD ဟာ ၂၀၁၅ ကနေ ၂၀၂၀ အထိ ငါးနှစ်သက်တမ်းကို စိတ်တိုင်းကျ လုပ်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ အာဏာရတဲ့အချိန်မှာ ရွေးကောက်ပွဲကတိတွေကိုလည်း သတိမရတော့ပါဘူး။ တိုင်းရင်းသားတွေကိုလည်း မမြင်တော့ပါဘူး။ အခြေခံဥပဒေ ပြင်ဆင်ရေးကိုတောင်မှ ၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲနီးခါမှ မဲဆွယ်ကောင်းရုံ လုပ်ခဲ့တာပါ။ ဒီတော့ NLD ပြောတဲ့ ဖက်ဒရယ်နဲ့ ဒီမိုကရေစီဆိုတာ ပြည်သူတွေကို အသုံးချဖို့ သက်သက်ပဲဖြစ်ပါတယ်။

ဒီလိုပြောနေတာက ဒီနေ့နိုင်ရေး အကျပ်အတည်းတွေရဲ့ အခြေခံအကြောင်းတရားတွေကို မြင်အောင်ကြည့်မှ အကျပ်အတည်းကိုဖြေရှင်းနိုင်တဲ့ နည်းလမ်းကို ရှာနိုင်မှာမို့လို့ပါ။ အကြောင်းတရားမရှိဘဲ အကျိုးတရားတွေဖြစ်လာပါဘူး။ အခုလည်း NUG က အရင်နည်းလမ်းဟောင်းတွေအတိုင်း ဖက်ဒရယ်မျှော်လင့်ချက်၊ ဒီမိုကရေစီမျှော်လင့်ချက်တွေပေးပြီး စည်းရုံးနေတာ စိတ်သဘောထား မှန်မမှန်ဆိုတာ NLD အတွေ့အကြုံအရ ယုံကြည်ဖို့ ခက်ခဲပါတယ်။ လူထုကိုသိမ်းသွင်းဖို့ နိုင်ငံရေးလှည့်ကွက်တွေ၊ တစ်ဖက်သတ်အကြောင်းအရာတွေ၊ စိတ်ခံစားမှုဖြစ်စေတဲ့ လှုံ့ဆော်မှုတွေနဲ့ လှည့်စားပြီး

အချင်းချင်းသွေးခွဲ၊ လုပ်ကြံသတ်ဖြတ်ခိုင်းနေတာကိုက NUG ရဲ့ သဘောထားအမှန်လို့ ဆိုရပါလိမ့်မယ်။ ဒါဟာ အဖြေရာတဲ့နည်းလမ်းလည်း မဟုတ်ပါဘူး။ အိမ်ကြက်ချင်း အိုးမဲသုတ် ခွပ်ခိုင်းနေတာပါ။

ကိုယ်ကျိုးအတွက်တရားမျှတမှု
နိုဝင်ဘာလ ၁၈ ရက်နေ့က NUCC ရဲ့ သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲမှာ မင်းကိုနိုင်ပြောဆိုတဲ့ စကားတစ်ကစေ့စပ်ဆွေးနွေးရေးကို ဦးတည်လာရင်တောင် လုံးဝ ပြန်သွားစရာမလိုသလို နှစ်ဖက်လုံးရဲ့ အခင်းအကျင်းကလည်း စေ့စပ်ညှိနှိုင်းရေးကို သွားနေတာမဟုတ်ဘူးလို့ ပြောခဲ့တာဟာ ၎င်းတို့အနေနဲ့ စေ့စပ်ဆွေးနွေးရေးထက် ထိပ်တိုက်ရင်ဆိုင်ရေးနဲ့ အလုံးစုံပျက်သုဉ်းရေးကို ဦးတည်နေတာ တွေ့ရပါလိမ့်မယ်။ ဒါကို ကြည့်ရင် NLD နဲ့ NLD ကနေပေါက်ပွားလာတဲ့ CRPH နဲ့ NUG တို့ဟာ ဘုံအကျိုးစီးပွားအတွက် စေ့စပ်ဆွေးနွေးတဲ့လမ်းကြောင်းကို ဘယ်တော့မှ လက်မခံဘူးဆိုတာ ပြောလိုက်တာနဲ့ အတူတူပါ။ ၂၀၂၀ ရွေးကောက်ပွဲရလဒ် အကျပ်အတည်းကိစ္စမှာလည်း ညှိနှိုင်းဖြေရှင်းရေးနည်းလမ်းကို လက်မခံဘဲ ထိပ်တိုက်ရင်ဆိုင်ရေးကို ရွေးချယ်ခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီရဲ့ အကျိုးဆက်ကတော့ ဒီကနေ့ဖြစ်နေတဲ့ အပျက်အပျက်နဲ့ နှာခေါင်းသွေးထွက်ခဲ့ရခြင်း ဖြစ်ပါတယ်။ အာဏာပြန်လည်ရရှိရေး တစ်ခုတည်းအတွက် ပြည်သူတွေ၊ လူငယ်တွေရဲ့ ဘဝနဲ့ အနာဂတ်တွေကို ရင်းပြီး အသုံးချသွားဖို့ ဦးတည်ထားတယ်လို့ ကောက်ချက်ချနိုင်ပါတယ်။

သူတို့ အာဏာအလုံးစုံ ပြန်ရရှိဖို့အတွက် ဖက်ဒရယ်အရေး၊ ဒီမိုကရေစီအရေး၊ အာဏာရှင်စနစ် ချုပ်ငြိမ်းရေးဆိုတဲ့ ပေါ်ပြူလာစကားတွေနဲ့ လူငယ်တွေ၊ ပြည်သူတွေနဲ့ တိုင်းရင်းသားတွေကို ဆက်လက်အသုံးချနေဦးမှာပါ။

ပြည်သူလူထု၏ အဆုံးအဖြတ်
ပြည်သူလူထုဟာ ကိုယ့်နိုင်ငံရဲ့ ကောင်းမွန်ဆိုးမွေတွေကို ခံစားကြရပါတယ်။ ကိုယ့်နိုင်ငံတိုးတက်လာရင်လည်း တိုးတက်လာတဲ့အလျောက်၊ ကိုယ့်နိုင်ငံဆင်းရဲရင်လည်း ဆင်းရဲတဲ့အလျောက်၊ အေးချမ်းရင်လည်း အေးချမ်းတဲ့အလျောက်၊ မအေးချမ်းချင်ရင်လည်း မအေးချမ်းတဲ့အလျောက် အဲဒီအကျိုးတွေကို ခံစားကြရပါတယ်။ ဒီတော့ နိုင်ငံကို ဘယ်လိုပုံစံဖြစ်စေချင်သလဲ၊ အသွင်ကူးပြောင်းရေးကို ဆက်သွားမလား၊ ပျက်စီးရေးကိုဆက်သွားမလား ရွေးချယ်ကြရမှာပါ။

ဒီတော့ ကနေ့ဖြစ်နေတဲ့ အကြမ်းဖက်သတ်ဖြတ်မှုတွေဟာ တရားမျှတမှုအတွက်လားဆိုတာ ပြည်သူလူထုကိုယ်တိုင်က မှန်မှန်ကန်ကန်သုံးသပ်ဆုံးဖြတ်ကြရမှာပါ။ ကိုယ့်ဆုံးဖြတ်ချက်တွေရဲ့ အကျိုးဆက်တွေကို ကိုယ်တိုင်ရင်ဆိုင်ခံစားကြရပါလိမ့်မယ်။ အရပ်စကားတစ်ခွန်းလို့ တစ်ခါအလိမ်ခံရရင် လိမ်တဲ့သူရဲ့ အပြစ်လို့ ဆိုပါတယ်။ နှစ်ခါအလိမ်ခံရရင်တော့ အလိမ်ခံရသူရဲ့ အပြစ်လို့ ပြောကြပါတယ်။ ထပ်ကာထပ်ကာ အလိမ်ခံနေရရင်တော့ ပြောဖွယ် မရှိတော့ပါဘူး။ ။

ဥရောပနိုင်ငံများ၌ သောက်ဆေးအမျိုးအစား ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး Molnupiravir ကို သုံးစွဲရန် ဥရောပသမဂ္ဂဆေးဝါးအာဏာပိုင်အဖွဲ့က တိုက်တွန်း

ဘရပ်ဆဲလ် နိုဝင်ဘာ ၂၀
ဥရောပသမဂ္ဂဆေးဝါးအာဏာပိုင်အဖွဲ့က ဥရောပဒေသနိုင်ငံများ၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး သောက်ဆေးအမျိုးအစားဖြစ်သည့် Molnupiravir ကို အသုံးပြုရန်အတွက် ဥရောပနိုင်ငံများ၏ ကျန်းမာရေးအာဏာပိုင်များအား တိုက်တွန်းပြောကြားသည်။
အမေရိကန်ဆေးဝါးကုမ္ပဏီ Merck နှင့် Ridgeback Biotherapeutics တို့က ပူးပေါင်းထုတ်လုပ်သည့် သောက်ဆေး အမျိုးအစားဖြစ်သည့်

Molnupiravir ကို ဥရောပသမဂ္ဂဆေးဝါး အာဏာပိုင်အဖွဲ့က လွန်ခဲ့သောလတွင် ဆန်းစစ်မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ယင်းသို့ လေ့လာဆန်းစစ်မှုများ ပြုလုပ်ပြီး နောက် ယခုကဲ့သို့ တိုက်တွန်းပြောကြားခြင်းဖြစ် သည်။
အဆိုပါကာကွယ်ဆေး၏ ရောဂါခုခံ နိုင်စွမ်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး ဆန်းစစ်တွေ့ရှိ ချက်များအရ ရောဂါလက္ခဏာများ စတင် ခံစားရသည့် ငါးရက်တာအတွင်း အဆိုပါ ဆေးကို သောက်သုံးပါက ရောဂါဝေဒနာ ခံစားရမှုနှင့် သေဆုံးမှုနှုန်းများကို လျှော့ချ

ပေးနိုင်ကြောင်း ဥရောပသမဂ္ဂဆေးဝါး အာဏာပိုင်အဖွဲ့က ဆိုသည်။ ထို့ပြင် ရောဂါကူးစက်ခံရသူ၏ ကိုယ်ခန္ဓာအတွင်း ၌ ဗိုင်းရပ်စ်ပိုးများ ပျံ့နှံ့ခြင်းကို ထိန်းချုပ် ထားနိုင်ကြောင်း သိရသည်။
ဥရောပဒေသအတွင်း ရောဂါကူးစက် မှုများနှင့် သေဆုံးမှုများ မြင့်တက်လျက်ရှိ သည့်အတွက် ဥရောပနိုင်ငံများ၏ ကျန်းမာ ရေးအာဏာပိုင်များက အဆိုပါဆေးကို သုံးစွဲရန် အတည်ပြုပေးသင့်ကြောင်း ဥရောပသမဂ္ဂဆေးဝါးအာဏာပိုင်အဖွဲ့က အကြံပြုပြောကြားသည်။



မြိတ်ကျန်းမာရေး အာဏာပိုင်များ သိရသည်။
က အဆိုပါဆေးကို နိုင်ငံအတွင်းသုံးစွဲရန် ယခုလအတွင်းက အတည်ပြုပေးခဲ့ကြောင်း ကိုးကား- အင်န်အိတ်ချ်ကော ဘာသာပြန်- အောင်ကျော်ကျော်

ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ၌ ဗိုင်းရပ်စ်ကူးစက်ခံရသူ ၉၅၃၁ ဦးတွေ့ရှိ

ဟနွိုင်း နိုဝင်ဘာ ၂၀
ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ၌ လွန်ခဲ့သော ၂၄ နာရီအတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကူးစက်ခံရသူ ၉၅၃၁ ဦး ထပ်မံစစ်ဆေး တွေ့ရှိခဲ့ရာ လက်ရှိအချိန်အထိ နိုင်ငံအတွင်း၌ ဗိုင်းရပ်စ်ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၁၀၈၄၆၂၅ ဦး ရှိပြီး သေဆုံးသူပေါင်း ၂၃၆၈၅ ဦးရှိကြောင်း ဗီယက်နမ် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနက ယနေ့သတင်းထုတ်ပြန် သည်။
၉၅၃၁ ဦး ပြည်တွင်းကူးစက်ခံရ အဆိုပါရောဂါထပ်မံကူးစက်ခံရသူများအနက် ၉၅၃၁ ဦးသည် ပြည်တွင်းကူးစက်ခံရသူများဖြစ်ပြီး ၁၃ ဦးသည် နိုင်ငံရပ်ခြားမှ ပြန်လည်ရောက်ရှိလာသူ များဖြစ်သည်။
ရောဂါထပ်မံကူးစက်သူအများစုသည် နိုင်ငံ၏ တောင်ဘက်ပိုင်းမှဖြစ်သည်။ ဟိုချီမင်းစီးတီး၌ ၁၀၄၆

ဦး၊ ဘင်ဒေါင်ခရိုင်၌ ၆၆၉ ဦးနှင့် ဒေါင်နန်ခရိုင်၌ ၆၂၁ ဦးတို့ဖြင့် အသီးသီးတွေ့ရှိရသည်။
လွန်ခဲ့သော ၂၄ နာရီအတွင်း ၁၆၇၇၃ ဦး ရောဂါ မှ ပြန်လည်သက်သာလာပြီး ဆေးရုံများမှ ဆင်းသွား ခဲ့ရာ ကျန်းမာရေးအခြေအနေ ကောင်းမွန်လာသူ ပေါင်း ၉၀၀၃၃၇ ဦး ရှိသည်။
လက်ရှိအချိန်အထိ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ် ဆေးအလုံးရေ ၁၀၆ ဒသမ ၅ သန်းကျော်အား ထိုးနှံ ပေးပြီးဖြစ်သည်။
နိုင်ငံအတွင်း ရောဂါစတင်ကူးစက်သည့်အချိန် ဧပြီလနှောင်းပိုင်းမှစပြီး ပြည်တွင်းရောဂါကူးစက်ခံ ရသူပေါင်း ၁၀၈၀၀၀၀ ရှိကြောင်း ဗီယက်နမ်ကျန်းမာ ရေးဝန်ကြီးဌာနက ဆိုသည်။

ကိုးကား- ဆင်ဟွာ ဘာသာပြန်- အောင်ကျော်ကျော်



အိန္ဒိယနိုင်ငံ၌ ရေကြီးရေလျှံမှုများကြောင့် လူ ၁၅ ဦးထက်မနည်းသေဆုံးပြီး ၁၀၀ ကျော်ပျောက်ဆုံး

နယူးဒေလီ နိုဝင်ဘာ ၂၀
အိန္ဒိယနိုင်ငံတောင်ဘက် အန်ဒရာပရာဒေရှ် ပြည်နယ်တွင် မိုးအဆက်မပြတ်ရွာသွန်းပြီး ရေကြီး ရေလျှံမှုများကြောင့် လူ ၁၅ ဦးထက်မနည်းသေဆုံး ပြီး ၁၀၀ ကျော် ပျောက်ဆုံးလျက်ရှိကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာမီဒီယာများက ယနေ့သတင်းဖော်ပြ ထားသည်။
အဆိုပါ ရေကြီးရေလျှံမှုသည် အန်ဒရာပရာ ဒေရှ်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ချစ်တွား၊ ကာဒါပါ၊ ကူရ်နူးလ် နှင့် အနန်တပူးရ် စသည့်ခရိုင်လေးခုကို ထိခိုက် ကာ ဒေသခံပြည်သူများ အသက်ဆုံးရှုံးမှု ဖြစ်ပွားခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

ဒေသဆိုင်ရာအစိုးရသည် ကူညီကယ်ဆယ် ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန် အမျိုးသားသဘာဝ ဘေးတုံ့ပြန်ရေးတပ်ဖွဲ့ ခုနစ်ဖွဲ့ကို ရေဘေးသင့် ဒေသများတွင် ဖြန့်ကြက်ထားပြီး ရှာဖွေကယ်ဆယ် ရေးလုပ်ငန်းများကို အရှိန်မြှင့်လုပ်ဆောင်လျက်ရှိ ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာမီဒီယာများက ဆိုသည်။
ရေကြီးရေလျှံမှုများကြောင့် ပြည်နယ်အတွင်း ရှိ ဒေသအများအပြားတွင် ရထားလမ်းနှင့် ကားလမ်းများကို ဆိုးဆိုးရွားရွား ထိခိုက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ကိုးကား - ဆင်ဟွာ ဘာသာပြန် - ဂျေတီ



ဘရာဇီးနိုင်ငံ၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံမှုခံယူပြီးသူ သန်း ၃၀၀ ကျော်ရှိ

ရီယိုဒီဂျနေရီး နိုဝင်ဘာ ၂၀
ဘရာဇီးနိုင်ငံ၌ လက်ရှိအချိန်အထိ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံမှုခံယူပြီးသူ သန်း ၃၀၀ ကျော် ရှိကြောင်း ယနေ့သတင်းများအရ သိရသည်။
နိုင်ငံ၏ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံမှုအစီအစဉ်ကို ဇန်နဝါရီလတွင် စတင်ခဲ့သည်။
ပြည်သူ ၁၅၇ ဒသမ ၆ သန်းသည် ကာကွယ် ဆေးပထမအကြိမ် ထိုးနှံမှုခံယူပြီးဖြစ်၍ ၁၂၉ ဒသမ ၈ သန်းသည် ကာကွယ်ဆေးနှစ်ကြိမ်စလုံး ထိုးနှံမှု ခံယူပြီးဖြစ်သည်။
ယင်းသို့ ပြည်သူအများအပြားအား ကာကွယ် ဆေးထိုးနှံပေးနိုင်မှုသည် ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်း များအတွက် သမိုင်းမှတ်တိုင်တစ်ခုအဖြစ် ထင်ကျန်

မည်ဖြစ်ကြောင်း ကျန်းမာရေးဝန်ကြီး မာဆီလို ကွာရီဂါက ဆိုသည်။
လက်ရှိအချိန်အထိ ဘရာဇီးနိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပေးရေးစင်တာများသို့ ကာကွယ် ဆေးအလုံးရေ ၃၆၀ ဒသမ ၆ သန်းကျော် ဖြန့်ဖြူး ပေးထားပြီးဖြစ်သည်။
ထို့ပြင် အသက် ၁၈ နှစ်နှင့်အထက် ပြည်သူ အားလုံးကို ကာကွယ်ဆေး အပိုထပ်ဆောင်းထိုးနှံ ပေးရန် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနက ကြေညာသည်။ လက်ရှိအချိန်အထိ ကာကွယ်ဆေး အပိုထပ်ဆောင်း ထိုးနှံပြီးသူ ၁၂ ဒသမ ၇ သန်း ရှိကြောင်း သိရသည်။

ကိုးကား- ဆင်ဟွာ ဘာသာပြန်- အောင်ကျော်ကျော်



တရုတ်နိုင်ငံ၌ လူဦးရေ ၁ ဒသမ ၂၂၅ ဘီလီယံခန့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံမှု ခံယူပြီးဖြစ်

ပေကျင်း နိုဝင်ဘာ ၂၀
တရုတ်နိုင်ငံ၌ ပထမအကြိမ် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံမှုခံယူပြီးသူများအပါအဝင် လူဦးရေ ၁ ဒသမ ၂၂၅ ဘီလီယံခန့် (လူဦးရေ ၈၆ ဒသမ ၉ ရာခိုင်နှုန်း)သည် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံမှုခံယူပြီးဖြစ်ကြောင်း ယနေ့ထုတ်ပြန်သည့် တရားဝင်ကိန်းဂဏန်းများအရ သိရသည်။

ထိုးနှံမှုခံယူခဲ့

ထို့ပြင် တရုတ်နိုင်ငံ၌ လူဦးရေ ၆၅ ဒသမ ၇၃ သန်းခန့် အပိုဆောင်းကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံမှုခံယူပြီးဖြစ်ကြောင်း အမျိုးသားကျန်းမာရေးကော်မရှင်၏ ကူးစက်ရောဂါ ထိန်းချုပ်ရေးနှင့် ကာကွယ်တားဆီးရေးဌာန ဒုတိယအကြီးအကဲ ဝူလျန်ယူက သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတစ်ရပ်တွင်

ထည့်သွင်းပြောကြားသည်။
နိုဝင်ဘာ ၁၉ ရက်အထိ တရုတ်နိုင်ငံတစ်ဝန်း၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးအလုံးရေ ၂ ဒသမ ၄၂ ဘီလီယံကျော် သုံးစွဲခဲ့ပြီး လူဦးရေ ၁ ဒသမ ၀၇၆ ဘီလီယံကျော်သည် ၎င်းတို့၏ ဒုတိယအကြိမ် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံမှု အပြည့်ခံယူပြီးဖြစ်ကြောင်း အမျိုးသားကျန်းမာရေးကော်မရှင်၏ အချက်အလက်များက ပြသထားသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံမှုသည် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကူးစက်မှု ထိန်းချုပ်ရေးနှင့် ရောဂါပြင်းထန်စွာခံစားရခြင်းမှ ကာကွယ်နိုင်ကြောင်း ဝူက ထပ်မံပြောကြားသည်။

ကိုးကား - ဆင်ဟွာ ဘာသာပြန် - ဂျေတီ



ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပြီးသည့် ခရီးသွားများအား ကနဦးနိုင်ငံအတွင်း ဝင်ရောက်ခွင့်ပြုမည်



အေ့တဝါ နိုဝင်ဘာ ၂၀
ကနေဒါနိုင်ငံသည် တရုတ်နိုင်ငံထုတ် Sinopharm ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး၊ Sinovac ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးနှင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံထုတ် COVAXIN ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံပြီးစီးသည့် ခရီးသွားများအား နိုဝင်ဘာ ၃၀ ရက်မှစတင်ကာ

နိုင်ငံအတွင်း ဝင်ရောက်ခွင့်ပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း ကနေဒါအစိုးရက နိုဝင်ဘာ ၁၉ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။
အသုံးပြုလျက်ရှိ လက်ရှိတွင် ကနေဒါနိုင်ငံသည် Pfizer ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး၊ Moderna ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး၊ AstraZeneca ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ

ကာကွယ်ဆေးနှင့် Johnson & Johnson ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးတို့ အပါအဝင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးအများအပြားကို အသုံးပြုလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

လိုအပ်တော့မည်မဟုတ်

ကနေဒါနိုင်ငံသို့ ပြန်လာမည့် နိုင်ငံသားများအနေဖြင့်လည်း နိုင်ငံအတွင်းသို့ ပြန်လည်မဝင်ရောက်မီ ၇၂ နာရီအတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ရောဂါ ကူးစက်ခံရမှုမရှိကြောင်း ထောက်ခံချက်ပြသရန် လိုအပ်တော့မည် မဟုတ်ကြောင်း သိရသည်။

ကနေဒါနိုင်ငံ၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ စတင်ဖြစ်ပွားချိန်မှစတင်ကာ လက်ရှိ အချိန်အထိ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၁၇၆၂၄၃၄ ဦးရှိကြောင်းနှင့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကြောင့် သေဆုံးသူပေါင်း ၂၉၄၈၁ ဦးရှိကြောင်း သိရသည်။

ကိုးကား - ဆင်ဟွာ ဘာသာပြန် - အလင်းသစ်

Covax အစီအစဉ်မှတစ်ဆင့် Pfizer ကိုဗစ်ကာကွယ်ဆေး အလုံးရေ ၁ ဒသမ ၂ သန်း အီရတ်လက်ခံရရှိ

ဘဂ္ဂဒတ် နိုဝင်ဘာ ၂၀
အီရတ်နိုင်ငံသည် ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ ဦးဆောင်သော Covax အစီအစဉ်မှ တစ်ဆင့် Pfizer-BioNTech ဆေးဝါး ကုမ္ပဏီထုတ် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးအလုံးရေ ၁ ဒသမ ၂ သန်းကို ယနေ့ လက်ခံရရှိကြောင်း အီရတ်အစိုးရက ပြောကြားသည်။

လက်ရှိအချိန်အထိ အီရတ်နိုင်ငံ၌ လူဦးရေ ၃၈ သန်းခန့်ရှိပြီး ပထမအကြိမ် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံမှုခံယူခဲ့ပြီး ရာခိုင်နှုန်းအားဖြင့် လူဦးရေ သန်း ၄၀ ၏ ၁၇ ဒသမ ၅ ရာခိုင်နှုန်းခန့်ရှိကြောင်း အီရတ်အစိုးရက ထုတ်ပြန်သည့် တရားဝင်ကိန်းဂဏန်းများအရ သိရသည်။

နှစ်ပေါင်းများစွာကြာ စစ်ပွဲပဋိပက္ခဖြစ်ပွားမှု အကျင့်ပျက်ခြစားမှုနှင့် လျစ်လျူရှုမှုများကြောင့် အီရတ်နိုင်ငံ၏ ကျန်းမာရေးစနစ်သည် ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါကို တိုက်ဖျက်ရန် မနိုင်ဝန်ထမ်းနေရသည့် အခြေအနေတွင် ရောက်ရှိနေသည်။

အီရတ်နိုင်ငံသည် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ အန္တရာယ်နှင့် ရင်ဆိုင်နေရဆဲဖြစ်ပြီး

မကြာမီတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကူးစက်မှု စတင်ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းအတွင်း ရောက်ရှိနိုင်ဖွယ် ရှိကြောင်း အီရတ်ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ ဆိုက်ဖ်အယ်လ်ဘာဒါက ပြောကြားသည်။

အီရတ်နိုင်ငံ၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ စတင်ဖြစ်ပွားခဲ့ချိန်မှစ၍ လက်ရှိအချိန်အထိ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူ ပေါင်း နှစ်သန်းကျော်ရှိပြီး ယင်းတို့အနက် ၂၃၆၂၈ ဦးသည် ထိုရောဂါဖြင့် သေဆုံးခဲ့ကြောင်း တရားဝင်ကိန်းဂဏန်းများအရ သိရသည်။

Covax အစီအစဉ်သည် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးကို ကမ္ဘာတစ်ဝန်း အထူးသဖြင့် ဝင်ငွေနည်းပါးသော ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများသို့ ညီတူမျှတူဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ရေးအတွက် ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြစ်ပြီး လက်ရှိအချိန်အထိ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံပေါင်း ၁၂၉ နိုင်ငံသို့ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေးအလုံးရေ သန်း ၈၀ ကျော် ပို့ဆောင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကိုးကား - အေအက်ဖ်စီ ဘာသာပြန် - ဂျေတီ

စင်ကာပူနိုင်ငံ၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူ ၁၇၃၄ ဦး ထပ်မံတွေ့ရှိ

စင်ကာပူ နိုဝင်ဘာ ၂၀
စင်ကာပူနိုင်ငံ၌ လွန်ခဲ့သော ၂၄ နာရီအတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကူးစက်ခံရသူ ၁၇၃၄ ဦး ထပ်မံတွေ့ရှိခဲ့ပြီး အဆိုပါရောဂါကြောင့် ၁၆ ဦး ထပ်မံသေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ရောဂါကူးစက်ခံရသူများအနက် လေးဦးသည် နိုင်ငံရပ်ခြားမှ ပြန်လည်ရောက်ရှိလာသူများဖြစ်ပြီး ကျန် ၁၇၃၀ သည် ပြည်တွင်းကူးစက်ခံရသူများဖြစ်သည်။

လူနာ ၁၇၃၄ ဦးသည် ဆေးရုံများတွင် ဆေးဝါးကုသမှုခံယူနေရပြီး ယင်းတို့အနက် ၂၀၂ ဦးသည် အသက်ရှူအထောက်အကူပြုကိရိယာများ တပ်ဆင်ထားရသည်။

လွန်ခဲ့သော ၂၄ နာရီအတွင်း ၂၈၇၄ ဦးသည် ရောဂါမှပြန်လည်ကျန်းမာလာသည့်အတွက် ဆေးရုံများမှ ပြန်လည်ဆင်းသွားခဲ့သည်။ ယင်းတို့အနက် ၄၅၆ ဦးသည် အသက် ၆၀ နှင့်အထက် ပြည်သူများ ဖြစ်သည်။

လက်ရှိအချိန်အထိ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၂၄၄၈၅၅ ဦးရှိပြီး အဆိုပါရောဂါကြောင့် သေဆုံးသူပေါင်း ၆၄၁ ဦး ရှိပြီဖြစ်သည်။

ပြည်သူ ၈၅ ရာခိုင်နှုန်းကျော်သည် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး နှစ်ကြိမ် ထိုးနှံမှုခံယူထားပြီးဖြစ်ပြီး ၈၆ ရာခိုင်နှုန်းကျော်သည်



ကာကွယ်ဆေးတစ်ကြိမ် ထိုးနှံမှုခံယူပြီးဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် ပြည်သူ ၂၀ ရာခိုင်နှုန်းသည် ကာကွယ်ဆေးအပိုထပ်ဆောင်း ထိုးနှံမှုခံယူထားပြီး ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကိုးကား - ဆင်ဟွာ ဘာသာပြန် - အောင်ကျော်ကျော်

ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ၌ ဗိုင်းရပ်စ်ကူးစက်ခံရသူ ၁၄၇၄ ဦး ထပ်မံတွေ့ရှိ

မနီလာ နိုဝင်ဘာ ၂၀
ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ၌ လွန်ခဲ့သော ၂၄ နာရီအတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူ ၁၄၇၄ ဦး ထပ်မံတွေ့ဆေးတွေ့ရှိခဲ့ရာ ဗိုင်းရပ်စ်ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၂၈၂၄၉၉၉ ဦး ရှိလာကြောင်း ဖိလစ်ပိုင်ကျန်းမာရေး ဝန်ကြီးဌာနက ယနေ့သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

အလားတူ လွန်ခဲ့သော ၂၄ နာရီအတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်မှုကြောင့် ၂၀၅ ဦး ထပ်မံသေဆုံးခဲ့ရာ အဆိုပါရောဂါကြောင့် သေဆုံးသူပေါင်း ၄၆၉၀၃ ဦးရှိလာသည်။

စက်တင်ဘာ ၁၁ ရက်တွင် ရောဂါကူးစက်ခံရသူ ၂၆၃၀၃ ဦး တွေ့ရှိပြီး နေ့စဉ်ကူးစက်မှုအရေအတွက်ကွဲပြားခဲ့သည်။ လူဦးရေ သန်း ၁၁၀ ရှိသည့် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ၌ ယမန်နှစ် ဇန်နဝါရီလမှစပြီး လက်ရှိအချိန်အထိ ပြည်သူ ၂၂ သန်း ကျော်အား ရောဂါ ရှိ မရှိ စစ်ဆေးမှုပြုလုပ်ပြီးဖြစ်သည်။

ကိုးကား - ဆင်ဟွာ ဘာသာပြန် - အောင်ကျော်ကျော်



အိန္ဒိယနိုင်ငံ၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၃၄ ဒသမ ၄၉ သန်းကျော်ရှိလာ

နယူးဒေလီ နိုဝင်ဘာ ၂၀
အိန္ဒိယနိုင်ငံ၌ လွန်ခဲ့သည့်တစ်ရက်အတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူ ၁၀၃၀၂ ဦး ရှိခြင်းကြောင့် လက်ရှိတွင် ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၃၄၄၉၉၉၂၅ ဦးရှိလာကြောင်း အိန္ဒိယကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အချက်အလက်များအရ သိရသည်။

ထို့ပြင် အိန္ဒိယနိုင်ငံ၌ လွန်ခဲ့သည့်တစ်ရက်အတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကြောင့် သေဆုံးသူ ၂၆၇ ဦး ထပ်တိုးလာခြင်းကြောင့် သေဆုံးသူပေါင်း ၄၆၅၃၄၉ ဦးရှိလာကြောင်း သိရသည်။

အိန္ဒိယနိုင်ငံ၌ လက်ရှိတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ

ပိုးတွေ့ရှိဆဲလူနာပေါင်း ၁၂၄၈၆၈ ဦးရှိကြောင်း အိန္ဒိယကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနက ပြောကြားသည်။

အိန္ဒိယနိုင်ငံ၌ လွန်ခဲ့သည့်တစ်ရက်အတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါမှ ပြန်လည်ကျန်းမာလာသဖြင့် ဆေးရုံအသီးသီးမှ ဆင်းခွင့်ရရှိသူ ၁၇၇၈၇ ဦးရှိခြင်းကြောင့် ပြန်လည်ကျန်းမာလာသူပေါင်း ၃၃၉၀၉၇၀၈ ဦးရှိလာကြောင်း အိန္ဒိယကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနက ပြောကြားသည်။

ကိုးကား- ဆင်ဟွာ
ဘာသာပြန်- အလင်းသစ်



မလေးရှားနိုင်ငံ၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၂ ဒသမ ၅၇ သန်းကျော်ရှိလာ

ကွာလာလမ်ပူ နိုဝင်ဘာ ၂၀
မလေးရှားနိုင်ငံ၌ ယနေ့တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကူးစက်ခံရသူ ၆၃၅၅ ဦးရှိခြင်းကြောင့် ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၂၅၇၅၈၈၈ ဦးရှိလာကြောင်း မလေးရှားကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

အဆိုပါတစ်ရက်အတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူ ၆၃၅၅ ဦးအနက် ၆၃၂၄ ဦးသည် ပြည်တွင်း၌ ကူးစက်ခံရသူများဖြစ်ကြောင်းနှင့် ၃၁ ဦးသည် ပြည်ပမှ ပြန်လည်ရောက်ရှိလာသူများအနက်မှ ကူးစက်ခံရသူများဖြစ်ကြောင်း မလေးရှားကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်မှ တစ်ဆင့် ထုတ်ပြန်သည့် အချက်အလက်များက ဖော်ပြထားသည်။

ထို့ပြင် မလေးရှားနိုင်ငံ၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကြောင့် သေဆုံးသူ ၄၅ ဦး ထပ်တိုးလာသဖြင့် သေဆုံးသူပေါင်း ၂၉၉၃၇ ဦးရှိလာကြောင်း သိရသည်။

အလားတူ မလေးရှားနိုင်ငံ၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါမှ ပြန်လည်ကျန်းမာလာသူ ၅၀၃၁ ဦးရှိခြင်းကြောင့် ပြန်လည်ကျန်းမာလာသူပေါင်း ၂၄၇၇၃၁၄ ဦး

ရှိလာကြောင်း သိရသည်။

မလေးရှားနိုင်ငံ၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ပိုးတွေ့ရှိဆဲလူနာပေါင်း ၆၈၆၃၇ ဦးရှိကြောင်း၊ ယင်းတို့အနက် ၅၄၂ ဦးသည် အထူးကြပ်မတ် ကုသဆောင်များ၌ ဆေးဝါးကုသမှု ခံယူလျက်ရှိကြောင်းနှင့် ၂၆၈ ဦးသည် အသက်ရှူအထောက်အကူပြု ကိရိယာများ လိုအပ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

လက်ရှိတွင် မလေးရှားနိုင်ငံ၌ နိုင်ငံလူဦးရေ၏ ၇၈ ဒသမ ၅ သန်းခန့်သည် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေး တစ်ကြိမ် ထိုးနှံပြီးဖြစ်ကြောင်းနှင့် ၇၆ ဒသမ ၄ ရာခိုင်နှုန်းသည် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး နှစ်ကြိမ်ထိုးနှံပြီး ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကိုးကား- ဆင်ဟွာ
ဘာသာပြန်- အလင်းသစ်



အာဖရိကတိုက်၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၈ ဒသမ ၅၈ သန်းနီးပါးရှိလာ

အဒစ်အဘာဘာ နိုဝင်ဘာ ၂၀
အာဖရိကတိုက်၌ ယမန်နေ့မှန်းလွဲပိုင်းအထိ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၈၅၇၆၉၉၉ ဦးရှိလာကြောင်း အာဖရိကရောဂါ ထိန်းချုပ်ရေးနှင့် ကာကွယ်ရေးစင်တာက ပြောကြားသည်။

အာဖရိကသမဂ္ဂအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ၏ ကျန်းမာရေးအေဂျင်စီများအား ကိုယ်စားပြုသည့် အာဖရိကရောဂါထိန်းချုပ်ရေးနှင့် ကာကွယ်ရေးစင်တာ၏ ပြောကြားချက်အရ အာဖရိကတိုက်တစ်ဝန်း၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကြောင့် သေဆုံးသူပေါင်း ၂၂၁၄၉၇ ဦးရှိလာကြောင်း သိရသည်။ လက်ရှိတွင် အာဖရိကတိုက်၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါမှ ပြန်လည်ကျန်းမာလာသူပေါင်း ၈၀၂၁၈၆၁ ဦးရှိကြောင်း သိရသည်။

တောင်အာဖရိကနိုင်ငံ၊ မော်ရိုကိုနိုင်ငံ၊ တူနီးရှားနိုင်ငံနှင့် အီသီယိုးပီးယားနိုင်ငံတို့သည် အာဖရိကတိုက်၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရမှုအများဆုံးနိုင်ငံများဖြစ်ကြောင်း အာဖရိကရောဂါထိန်းချုပ်ရေးနှင့် ကာကွယ်ရေးစင်တာက ပြောကြားသည်။

တောင်အာဖရိကနိုင်ငံ၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၂၉၂၈၂၈၈ ဦးရှိကြောင်းနှင့် မော်ရိုကိုနိုင်ငံ၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၉၄၈၇၀၅ ဦးရှိကြောင်း သိရသည်။ အာဖရိကတိုက်၌ အာဖရိကတောင်ပိုင်းဒေသသည် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရမှုအများဆုံးဒေသဖြစ်ပြီး အာဖရိကမြောက်ပိုင်းနှင့် အရှေ့ပိုင်းဒေသတို့သည် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရမှုဒုတိယအများဆုံးဒေသများ ဖြစ်ကာ အာဖရိကအလယ်ပိုင်းဒေသသည် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရမှုအနည်းဆုံးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကိုးကား- ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန်- အလင်းသစ်

ကမ္ဘာတစ်ဝန်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဆိုင်ရာ နောက်ဆုံးအခြေအနေ		
ဗိုင်းရပ်စ်ပိုးကူးစက်ခံရသူ	၂၅၇၁၂၃၈၆၁	ဦး
သေဆုံးသူ	၅၁၅၈၉၉၀	ဦး
ပြန်လည်ကျန်းမာလာသူ	၂၃၂၈၁၂၃၅	ဦး



ရုရှားနိုင်ငံ၌ တစ်ရက်အတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကူးစက်ခံရသူ ၃၇၁၅၆ ဦးရှိလာ

မော်စကို နိုဝင်ဘာ ၂၀
ရုရှားနိုင်ငံ၌ လွန်ခဲ့သည့်တစ်ရက်အတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူ ၃၇၁၅၆ ဦးရှိခြင်းကြောင့် နိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၉၂၅၇၀၆၈ ဦးရှိလာကြောင်း ရုရှားနိုင်ငံ၏ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါစောင့်ကြည့်ရေးနှင့် တုံ့ပြန်ရေးစင်တာ၏ ပြောကြားချက်အရ သိရသည်။

ရုရှားနိုင်ငံတစ်ဝန်း၌ လွန်ခဲ့သည့်တစ်ရက်အတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကြောင့် သေဆုံးသူ ၁၂၅၄ ဦးထပ်တိုးတွေ့ရှိခဲ့သဖြင့် သေဆုံးသူပေါင်း ၂၆၁၅၈၄ ဦးရှိလာကြောင်း သိရသည်။

ထို့ပြင် ရုရှားနိုင်ငံ၌ လွန်ခဲ့သည့်တစ်ရက်အတွင်း

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါမှ ပြန်လည်ကျန်းမာလာသဖြင့် ဆေးရုံအသီးသီးမှဆင်းခွင့်ရရှိသူ ၃၇၀၀၄ ဦးထပ်တိုးတွေ့ရှိခြင်းကြောင့် ပြန်လည်ကျန်းမာလာသူပေါင်း ၇၉၅၆၂၅၄ ဦးရှိလာကြောင်း သိရသည်။

မြို့တော်မော်စကိုသည် ရုရှားနိုင်ငံ၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရမှုအများဆုံးဒေသဖြစ်ပြီး လွန်ခဲ့သည့်တစ်ရက်အတွင်း ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူ ၃၃၇၁ ဦးရှိခြင်းကြောင့် မြို့တော်တစ်ဝန်း၌ ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါ ကူးစက်ခံရသူပေါင်း ၁၉၁၉၅၆ ဦးရှိလာကြောင်း သိရသည်။

ကိုးကား- ဆင်ဟွာ
ဘာသာပြန်- အလင်းသစ်

အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်သော NUG ၏ စေခိုင်းချက်အရ အကြမ်းဖက်လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နေသော NLD ပါတီဝင် မောင်ကျော်(ခ) ဖြိုးဇေယျာသော်၏ ထွက်ဆိုချက်အရ ဆက်စပ်တရားခံများနှင့် လက်နက်/ခဲယမ်းများ ထပ်မံဖမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၀
အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်သော CRPH၊ NUG နှင့် PDF အဖွဲ့များ၏ အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များအား ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်သည့် NUG နှင့် NLD ပါတီဝင် မောင်ကျော်(ခ) ဖြိုးဇေယျာသော်တို့၏စေခိုင်းချက်အရ ရန်ကုန်မြို့အတွင်း အကြမ်းဖက်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ဖြစ်စဉ်တွင် ပါဝင်ကျူးလွန်ခဲ့သော တရားခံအမျိုးသား ၄၀၊ အမျိုးသမီး ခုနစ်ဦး ပေါင်း ၄၇ ဦးအား လက်နက်ငယ်မျိုးစုံ ၃၄ လက်၊ ကျည်အိမ်မျိုးစုံ အခု ၇၀၊ ကျည်မျိုးစုံ ၂၀၀၅ တောင့်၊ ၄၀ မမဗုံးသီး ၁၇ လုံး၊ လက်လုပ်ဗုံး ၁၀ လုံး၊ ရီမိုတိုင်း လေးလုံး၊ ရှေ့ထွက် မိုင်း လေးခု၊ မီးခိုးဗုံး ငါးလုံး၊ ရှိပစ် နှစ်လုံး၊ ယမ်းမှုန့် (မီးခိုးရောင်) ခုနစ်ထုပ်၊ မှန်ပြောင်း တစ်ခုနှင့် စိတ်ကြွ ရူးသွပ်ဆေးပြားများ ဖမ်းဆီးရမိခဲ့သည့်ဖြစ်စဉ်အား နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက်တွင် လည်းကောင်း၊ ရန်ကုန် မြို့အတွင်း အကြမ်းဖက်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီးမှုများ၊ အပြစ်မဲ့ပြည်သူများ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများနှင့် လုံခြုံရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များအား လုပ်ကြံသတ်ဖြတ်ရန် စေခိုင်းနေ သော NLD ပါတီဝင် မောင်ကျော်(ခ) ဖြိုးဇေယျာသော် အား ဒဂုံ(ဆိပ်ကမ်း) မြို့နယ် ရတနာလမ်း ရတနာ နှင်းဆီကုန်ခို တိုက်အမှတ်(3/B) အခန်းအမှတ် (B-0907)၌ Sigsauser အမျိုးအစား ပစ္စုပ္ပန်လက်၊ ၉ မမ ကျည် ၄၈ တောင့်၊ M-16 သေနတ် တစ်လက်၊ ၅.၅၆ ကျည် ၇၄ တောင့်နှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိခဲ့သည့် ဖြစ်စဉ်အား နိုဝင်ဘာ ၁၈ ရက်တွင်လည်းကောင်း သတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။

သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ် (ဇ)မြောက်ရပ်ကွက် ငွေတိုက်စိုးမြဲ ပြည်သာယာလမ်းသွယ်(၂) အမှတ်(၁၄၂)၌ လက်နက်လာရောက်သယ်ဆောင်သည့် တရားခံနှစ်ဦး၏ မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။



လှမိုးသန်း (၄၂)နှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၉ ရက် ၂၀ ၈ နာရီခွဲ ဖမ်းဆီးရမိ



အောင်ဝင်းနိုင် (၄၅)နှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၉ ရက် ၂၀ ၈ နာရီခွဲ ဖမ်းဆီးရမိ

- အမှတ်(၆၄/ဘီ)ကိုလည်းကောင်း။
- ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ် ကမ်းနားလမ်း ပထမထပ် အမှတ်(၄၂)ကိုလည်းကောင်း။
- ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ် မဟာဗန္ဓုလလမ်း ဗိုလ်မြတ်ထွန်းတာဝါ တိုက်(A) အခန်း (၁၀၆)ကိုလည်းကောင်း။
- ရန်ကင်းမြို့နယ် သုခရိပ်သာလမ်း (၁၂) ရပ်ကွက်အမှတ်(၄/၃/၇၆)ကိုလည်းကောင်း။
- တာမွေမြို့နယ် ဗညားဒလလမ်းအမှတ် (၃၁၄/၅) ပထမထပ်ကိုလည်းကောင်း။
- ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ် ကမ်းနားလမ်း အမှတ်(၃၇၄) ၅ လွှာကိုလည်းကောင်း။
- တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ် မိဂသီလမ်း အမှတ်(၁၇၇) ၃ လွှာကိုလည်းကောင်း။
- မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် တောင်လုံးပြန် ရပ်ကွက် ခန်းမဆောင်လမ်း အမှတ် (၂၃) ကိုလည်းကောင်း။
- သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ် ငမိုးရိပ်(၃)လမ်း အမှတ်(၇၁၀)ကိုလည်းကောင်း။
- သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ် ငမိုးရိပ်(၄)လမ်း အမှတ်(၅၂၃)နှင့်
- သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ် ကြီးပွားရေးရပ်ကွက် သမိန်ဗရမ်းလမ်း အမှတ်(၂၉၁) ၅ လွှာတို့ ကိုလည်းကောင်း ဝင်ရောက်ရှာဖွေခဲ့ရာ အထက်ပါအရ နေရာတွင်အကြမ်းဖက်သမား များ နေထိုင်တော့ခြင်းမရှိကြောင်း တွေ့ရှိရ သည်။
- သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ် သွပ်ဝိုင်းကြီးရပ်ကွက် နဝရတ်လမ်း ပထမထပ် အမှတ် (၉၀)ကို ဝင်ရောက်ရှာဖွေခဲ့ရာ ယင်းနေအိမ်တွင် အကြမ်းဖက်သမား ငါးဦးခန့် လတ်တလော နေထိုင်သွားပြီး ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်သွား ကြောင်း တွေ့ရှိရသည်။ အကြမ်းဖက်သမား

- များ ခိုအောင်းနေထိုင်လျက်ရှိသောနေရာ များအား လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဆက်လက်ရှင်းလင်းခဲ့ရာ
- ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ် ၄၇ ရပ်ကွက် သဒ္ဓါရုံလမ်း အမှတ်(၈၇၈)၏ နေအိမ်အား ဝင်ရောက်ရှာဖွေခဲ့ရာ မီးခိုးဗုံး ငါးလုံး၊ ပွိုင့် ၂၂ ကျည်ခွဲ ငါးခု၊ လက်လုပ်ဗုံး ပြုလုပ်ရာတွင် အသုံးပြုသည့် ဆက်စပ် ပစ္စည်းများကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။
- ထို့ပြင် သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ် (၂၉)ရပ်ကွက် သုခိတာလမ်း အမှတ်(၆၇)အားဝင်ရောက် ရှာဖွေခဲ့ရာ M-16 ခုနစ်လက်၊ AK-47 ရှစ် လက်၊ MK-12 ၁၅ လက်၊ M4 A1 ကာဘိုင် သုံးလက်၊ FCG-9 သုံးလက်၊ စနိုက်ပါ နှစ်လက်၊ ကာဘိုင် တစ်လက်၊ ပစ္စုပ္ပန် ၁၁ လက်၊ လက်လုပ်ပစ္စုပ္ပန် ၁၂၈ လက်၊ M-16 ကျည်အိမ် ၅၀၊ AK-47 ကျည်အိမ် ၁၄ ခု၊ MK-12 ကျည်အိမ် ၃၀၊ FCG-9 ကျည်အိမ် ခြောက်ခု၊ ပစ္စုပ္ပန်ကျည်အိမ် ၃၀၊ ၅.၅၆ ကျည် ၃၈၅၀၊ ၇.၆၂ ကျည် ၂၅၀၊ ပစ္စုပ္ပန်ကျည် ၆၁၀၊ 12 Volt ကျည် ၂၇၀၀၊ ပွိုင့် ၄၅ ကျည် ၁၅၀၊ AK-47 ကျည် ၁၀၀၀၊ ၄၀ မမ ဗုံးသီး ၂၆ လုံး၊ ရှေ့ထွက်မိုင်း ခြောက် လုံး၊ MK-12 သေနတ် ဆက်စပ်ပစ္စည်းအစုံ ၃၀၊ လက်ပစ်ဗုံး ၁၈ လုံး၊ ကြိုးဆွဲလက်ပစ်ဗုံး ၁၅ လုံး၊ လက်လုပ်ဗုံး ၁၃၈ လုံး၊ လက်လုပ်ဗုံး (အကြီး) သုံးလုံး၊ မီးရှို့လက်လုပ်ဗုံး ၃၉ လုံး၊ ယမ်းပြင်း ၂၅ ထုပ်၊ လက်လုပ်ယမ်း ၄၃ ထုပ်၊ ယမ်းကြိုး(ပေ ၁၀၀) တစ်ခွေ၊ ဒီတိုနေတာ ၈၀၀၊ TNT ယမ်း (၀.၂၅)ပေါင် ၁၅၃ တောင့်၊ TNT ယမ်း(တစ်ပေါင်) ၁၀ တောင့်၊ C4 ယမ်း (၁.၂၅)ပေါင် ကိုးတောင့်၊ Transistor ၁၄ ဘူး၊ ဖုန်း(ကီးပတ်) ၁၆ လုံး၊ နာရီ ခုနစ်လုံး၊

ပြိုဟ်တုဖုန်း ၁၂ လုံးနှင့် ဆက်သွယ်ရေး အထိုင်စက် တစ်လုံး၊ ၂.၅ လက်မသံ ငါး ပိဿာ(စုစုပေါင်း လက်နက်မျိုးစုံ ၅၀၊ လက်လုပ်ပစ္စုပ္ပန် ၁၂၈ လက်၊ ကျည်အိမ်မျိုးစုံ အခု ၃၀၊ ကျည်မျိုးစုံ ၈၅၆၀၊ ၄၀ မမဗုံးသီး ၂၆ လုံး၊ ရှေ့ထွက်မိုင်း ခြောက်လုံး၊ လက်ပစ်ဗုံးမျိုးစုံ ၃၃ လုံး၊ လက်လုပ်မိုင်းမျိုးစုံ ၁၈၀၊ TNT ယမ်းမျိုးစုံ ၁၆၃ တောင့်၊ C4 ယမ်း ကိုးတောင့်၊ ဒီတိုနေတာ အချောင်း ၈၀၀၊ ပြိုဟ်တုဖုန်း ၁၂ လုံးနှင့်ဖောက်ခွဲရေးဆက်စပ် ပစ္စည်း)တို့ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။

- ဆက်လက်၍ သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ် (ဇ) မြောက်ရပ်ကွက် ပြည်သာယာလမ်းသွယ်(၂) ငွေတိုက်စိုးမြဲ အမှတ်(၁၄၂)အား ဝင်ရောက် ရှာဖွေခဲ့ရာ M-16 ၁၃ လက်၊ AK-47 ၁၂ လက်၊ MK-12 ကိုးလက်၊ ပစ္စုပ္ပန် လေးလက်၊ ခြောက်လုံးပြူး တစ်လက်၊ M-16 ကျည်အိမ် ၃၀၊ AK-47 ကျည်အိမ် ၁၀ ခု၊ MK-12 ကျည်အိမ် ၂၂ ခု၊ ပစ္စုပ္ပန် ကျည်အိမ် ၁၄ ခု၊ ၅.၅၆ ကျည် ၂၀၀၀၊ ၉ မမကျည် အတောင့် ၄၀၀၊ 12 ဗို့ကျည် အတောင့် ၂၀၀၀၊ AK-47 ကျည်အတောင့် ၈၀၀ (စုစုပေါင်း လက်နက် မျိုးစုံ ၃၉ လက်၊ ကျည်အိမ်မျိုးစုံ ၇၆ ခု၊ ကျည်မျိုးစုံ ၅၂၀၀)တို့ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ သည်။

တရားခံ မောင်ကျော်(ခ)ဖြိုးဇေယျာသော်၏ ထွက်ဆိုချက်အရ သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ် (ဇ)မြောက် ရပ်ကွက် ပြည်သာယာလမ်းသွယ်(၂) ငွေတိုက်စိုးမြဲ အမှတ်(၁၄၂) အား ရှာဖွေနေစဉ် နိုဝင်ဘာ ၁၉ ရက် ညပိုင်းတွင် သိမ်းဆည်းထားသော လက်နက်/ခဲယမ်း များအား သယ်ယူရန်လာရောက်သောလှမိုးသန်း(၄၂) နှစ်၊ အောင်ဝင်းနိုင် (၄၅)နှစ်တို့ နှစ်ဦးအား Sigsauser ပစ္စုပ္ပန် တစ်လက်၊ ကျည် ၁၀ တောင့်၊ Probox ယာဉ် တစ်စီးနှင့်အတူ ထပ်မံဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး တရားခံ အောင်ဝင်းနိုင်၏ ထွက်ဆိုချက်အရ အင်းစိန်မြို့နယ် ကျော်ဇေယျ(၂)လမ်း စဉ့်ငူရပ်ကွက် အမှတ် (၈၁၈/ ဘီ)အား ဝင်ရောက်ရှာဖွေခဲ့ရာ ၉ မမကျည် ၆၀၊ လက်လုပ်ဗုံး တစ်လုံး၊ လမ်းလျှောက်စကားပြောစက် လေးလုံး၊ မှန်ပြောင်းတစ်လက်၊ ကျည်ကာအင်္ကျီ နှစ်ထည်နှင့် ဓားရှည် နှစ်ချောင်းတို့ကို သိမ်းဆည်း ရမိခဲ့သည်။

တရားခံ မောင်ကျော်(ခ)ဖြိုးဇေယျာသော်၏ ထွက်ဆိုချက်အရ ၎င်းအား ဖမ်းဆီးရမိခဲ့သည့် ဒဂုံ ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ် ရတနာလမ်း ရတနာနှင်းဆီကုန်ခို တိုက်အမှတ် (3-B) အခန်းအမှတ်(B-0907)နေအိမ် ကို ထပ်မံဝင်ရောက်ရှာဖွေခဲ့ရာ Lenovo Laptop တစ်လုံး၊ စာမျက်နှာ ၁၆ သို့*



ဇေယျာသော် နေထိုင်သည့် ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ် ရတနာနှင်းဆီအိမ်ရာ ရတနာလမ်း တိုက်အမှတ်(3/B) အခန်းအမှတ်(B/0907)၊ သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ် သုဝဏ္ဏ (၂၉)ရပ်ကွက် သုခိတာလမ်း ခြံအမှတ်(၆၇)နှင့် (ဇ) မြောက်ရပ်ကွက် ငွေတိုက်စိုးမြဲ ပြည်သာယာလမ်းသွယ်(၂) အမှတ်(၁၄၂)ရှိ နေအိမ်တို့မှ သိမ်းဆည်း ရမိသော လက်နက်/ခဲယမ်းများ မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။



သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ် သုဝဏ္ဏ (၂၉)ရပ်ကွက် သုခိတာလမ်း အမှတ်(၆၇)နေအိမ်မှ သိမ်းဆည်းရမိသည့် ဖောက်ခွဲရေးဆက်စပ်ပစ္စည်းများ မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ။



သင်္ဘန်းကျွန်း မြို့နယ်(ဇ) မြောက်ရပ်ကွက် ငွေတိုက်စိုး ခြံပြည်သာယာလမ်း သွယ်(၂) အမှတ် (၁၄၂)၌ လက်နက် လာရောက် သယ်ဆောင်သည့် တရားခံ နှစ်ဦးထံမှ သိမ်းဆည်း ရမိသည့် လက်နက်/ ခဲယမ်းများ မှတ်တမ်း ဓာတ်ပုံ။



အင်းစိန်မြို့နယ် စဉ့်ကူး ရပ်ကွက် ကျော်ဇေယျ (၂)လမ်း အမှတ် (၈၁၈/ဘီ) နေအိမ်မှ သိမ်းဆည်း ရမိသည့် လက်နက်/ ခဲယမ်းနှင့် ဆက်စပ် ပစ္စည်းများ မှတ်တမ်း ဓာတ်ပုံ။

★ စာမျက်နှာ ၁၅ မှ

Macbook တစ်လုံး၊ Hard Disk တစ်လုံး၊ ပြိုဟ်တုဖုန်း တစ်လုံး၊ လက်ကိုင်ဖုန်း နှစ်လုံး၊ CB Bank ATM Card၊ AYA ATM Card များ၊ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်စာအုပ် တစ်အုပ်၊ ရန်ကုန်မြို့အတွင်း အကြမ်းဖက်ဖောက်ခွဲ ဖျက်ဆီးရေးပြုလုပ်မည့် စာရင်းများ၊ လုပ်ကြံသတ်ဖြတ် မည့်စာရင်းများ ပြုစုထားသည့် မှတ်တမ်းစာအုပ်များ နှင့် အမျိုးသမီးအသုံးအဆောင် ပစ္စည်းများအား ထပ်မံသိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။

တရားခံ မောင်ကျော်(ခ)ဖြိုးဇေယျာသော် ၏ ထွက်ခွာချက်အရ အမျိုးသမီးအသုံးအဆောင်ပစ္စည်း များမှာ NLD ပါတီ အောင်နိုင်ရေးသီချင်းများနှင့် ရုပ်ရှင်ဇာတ်လမ်းတိုများ ရိုက်ကူးရာတွင် ကူညီ ဆောင်ရွက်ပေးသူ ဖမ်းဆီးရန်ကျန် တရားခံ သဇင် ညွန့်အောင်၏ ပစ္စည်းများဖြစ်ကြောင်း၊ သဇင် ညွန့်အောင်သည် တရားခံ မောင်ကျော်(ခ) ဖြိုးဇေယျာသော်နှင့် တရားမဝင် ပေါင်းသင်းနေထိုင် လျက်ရှိပြီး ၎င်းနှင့်အတူ ပေါင်းသင်းနေထိုင်နိုင်ရေး အတွက် ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ် ရတနာလမ်း ရတနာ နှင်းဆီကွန်ဒိုမို တိုက်အမှတ်(3-B) အခန်းအမှတ် (B-0607)တွင် အကြမ်းဖက်အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်သော ဖမ်းဆီးရန်ကျန် တရားခံ ကိုညွှန်၊ ကူးကူးတို့နှင့် အတူ ငှားရမ်းနေထိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရှိရသဖြင့် ဝင်ရောက် ရှာဖွေခဲ့ရာ ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်လျက်ရှိသည်။

တရားခံ မောင်ကျော်(ခ)ဖြိုးဇေယျာသော်၏ ထွက်ခွာချက်အရ အကြမ်းဖက်သမားများ ခိုအောင်း နေထိုင်နိုင်ရေး ငှားရမ်းထားသော နေအိမ်များအား

ဝင်ရောက်ရှာဖွေခဲ့ရာ လက်နက်/ ခဲယမ်းများ သိမ်းဆည်းရမိမှုအနေဖြင့် လက်နက်ငယ်မျိုးစုံ ၉၃ လက်၊ လက်လုပ်ပစ္စည်း ၂၂၈ လက်၊ ကျည်အိမ်မျိုးစုံ ၂၀၆ ခု၊ ခဲယမ်းမျိုးစုံ ၁၃၉၄၂ တောင့်၊ ၄၀ မမ ဗုံးသီး ၂၆ လုံး၊ ရှေ့ထွက်မိုင်း ခြောက်လုံး၊ လက်ပစ်ဗုံးမျိုးစုံ ၃၃ လုံး၊ လက်လုပ်မိုင်းမျိုးစုံ ၁၈၁ လုံး၊ TNT ယမ်း မျိုးစုံ ၁၆၃ တောင့်၊ C4 ယမ်း ကိုးတောင့်၊ ဒီတိုနေတာ ၈၀၀၊ မှန်ပြောင်း တစ်လက်၊ ပြိုဟ်တုဖုန်း ၁၃ လုံးနှင့် ဖောက်ခွဲရေးဆက်စပ်ပစ္စည်းများအား သိမ်းဆည်း ရမိခဲ့သည်။

တရားခံ မောင်ကျော်(ခ)ဖြိုးဇေယျာသော်၏ ကနဦးထွက်ခွာချက်အရ ဖမ်းဆီးရမိ ပစ္စည်းနှင့် လက်လုပ်ပစ္စည်းကုန်များမှာ အစိုးရ၏ အုပ်ချုပ်မှု ယန္တရားများ ပျက်ပြားစေရန်အတွက် တာဝန် ထမ်းဆောင်နေသော မြို့နယ်/ရပ်ကွက်/ကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ နိုင်ငံဝန်ထမ်းများ၊ ပြည်ခိုင်ဖြိုး ပါတီဝင်များအပါအဝင် အခြားဆန့်ကျင်ဘက်ပါတီဝင် များ၊ ၎င်းတို့၏ မိသားစုဝင်များအား လုပ်ကြံ သတ်ဖြတ်ရန် ရည်ရွယ်ထားကြောင်းနှင့် လုပ်ကြံ သတ်ဖြတ်ရေးအဖွဲ့များမှ Mission ဆောင်ရွက်မည့် တင်ပြချက်အပေါ်မူတည်၍ ထုတ်ပေးခြင်းဖြစ် ကြောင်း ဖော်ထုတ်သိရှိရသည်။

အလားတူ ချေမှုန်းရေးမောင်းပြန်ရိုင်းဖယ်များ နှင့် အားမြှင့်ယမ်းများမှာ နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်မှ စတင်၍ အစိုးရ၏ စစ်ရေး၊ နိုင်ငံရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေး ဒေါက်တိုင်များအား Level-2 အဆင့်မြှင့်တင်ကာ ပျံလွှားအောင်စစ်ဆေးရေးအမည်ဖြင့် အရှိန်မြှင့်

တိုက်ခိုက်ရေးဆောင်ရွက်ရန်နှင့် ထိုသို့ဆောင်ရွက် ရာတွင် ပြည်သူလူထုအား ထိတ်လန့်ကြောက်ရွံ့ စေရန် ရည်ရွယ်၍ အများပြည်သူနှင့်သက်ဆိုင်သော နေရာများ၊ အုပ်ချုပ်မှုဆိုင်ရာ အဆောက်အအုံများ၊ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အဆောက်အအုံများအပါအဝင် ပညာသင်ကြားမှုများရပ်တန့်စေရန် ရည်ရွယ်၍ စာသင်ကျောင်းများကိုပါ ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီးခြင်းများ ဆောင်ရွက်သွားရန်နှင့် လုံခြုံရေးတာဝန်ထမ်းဆောင် နေသော တပ်ဖွဲ့ဝင်များအား ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်ခြင်း များဆောင်ရွက်ရန် စီစဉ်ထားကြောင်း ဖော်ထုတ်သိရှိ ရသည်။

နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်မှစ၍ ဖမ်းဆီးရမိတရားခံ မောင်ကျော်(ခ)ဖြိုးဇေယျာသော်အပါအဝင် အမျိုးသား ၄၃ ဦးနှင့် အမျိုးသမီး ခုနစ်ဦး ပေါင်း ၅၀ တို့အား လက်နက်မျိုးစုံ ၁၂၇ လက်၊ လက်လုပ်ပစ္စည်း ၂၂၈ လက်၊ ကျည်အိမ် မျိုးစုံ ၂၀၆ ခု၊ ကျည်မျိုးစုံ ၁၆၀၅၇ တောင့်၊ ၄၀ မမ ဗုံးသီး ၄၃ လုံး၊ လက်လုပ်ဗုံး ၁၁ လုံး၊ ရီမိုဆိုင် လေးလုံး၊ ရှေ့ထွက်မိုင်း ၁၀ လုံး၊ မီးခိုးဗုံး ငါးလုံး၊ ရှိပစ် နှစ်လုံး၊ လက်ပစ်ဗုံး ၁၈ လုံး၊ ကြိုးဆွဲလက်ပစ်ဗုံး ၁၅ လုံး၊ လက်လုပ်ဗုံး ၁၃၈ လုံး၊ လက်လုပ်ဗုံး(အကြီး) သုံးလုံး၊ မီးရှို့လက်လုပ်ဗုံး ၃၉ လုံး၊ ယမ်းပြင်း ၂၅ ထုပ်၊ လက်လုပ်ယမ်း ၄၃ ထုပ်၊ ယမ်းကြိုး(ပေ ၁၀၀) တစ်ခွေ၊ ဒီတိုနေတာ ၈၀၀၊ TNT ယမ်း (သုည ဒသမ ၂၅)ပေါင် ၁၅၃ တောင့်၊ TNT ယမ်း(တစ်ပေါင်) ၁၀ တောင့်၊ C4 ယမ်း (၁ ဒသမ ၂၅)ပေါင် ကိုးတောင့်၊ Transistor ၁၄ ဘူး၊ ဖုန်း(ကီးပတ်)၁၆ လုံး၊ နာရီ ခုနစ်လုံး၊ လမ်းလျှောက် စကားပြောစက် လေးလုံး၊ ဆက်သွယ်ရေးအထိုင်စက်

တစ်လုံး၊ ၂ ဒသမ ၅ လက်မသံ ငါးပိဿာ၊ မှန်ပြောင်း နှစ်ခု၊ ပြိုဟ်တုဖုန်း ၁၃ လုံး၊ Laptop နှစ်လုံး၊ Hard Disk တစ်ခု၊ ATM ကတ်များ၊ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်စာအုပ် တစ်အုပ်၊ ရန်ကုန်မြို့အတွင်း အကြမ်းဖက်ဖောက်ခွဲ ဖျက်ဆီးရေးပြုလုပ်မည့်စာရင်းများ၊ လုပ်ကြံသတ်ဖြတ် မည့်စာရင်းများ ပြုစုထားသည့် မှတ်တမ်းစာအုပ်များ၊ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများနှင့် အခြားဆက်စပ် ပစ္စည်းများအား သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။

အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဗဟိုအဖွဲ့မှ နေအိမ်/ တိုက်ခန်း ငှားရမ်းနေထိုင်သူများအနေဖြင့် အကြမ်းဖက်မှု ကျူးလွန်ကြောင်း ဖော်ထုတ်တွေ့ရှိ ပါက ငှားရမ်းသည့် ပိုင်ရှင်များအား တည်ဆဲဥပဒေအရ အရေးယူမည့်အပြင် နေအိမ်/တိုက်ခန်းများအား အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေး ဥပဒေအရ သက်သေခံ အဖြစ် ထိန်းသိမ်း၍ တရားရုံးတွင် စစ်ဆေးပေါ်ပေါက် ပါက နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းယူခြင်းများ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ထုတ်ပြန် ခဲ့ပြီးဖြစ်သဖြင့် အကြမ်းဖက်မှုဖြစ်စဉ်တွင် ပါဝင်ခဲ့ သော နေအိမ်/တိုက်ခန်းများနှင့် အကြမ်းဖက် PDF အဖွဲ့ဝင်များ နေထိုင်နိုင်ရေးအတွက် ငှားရမ်းပေးသော အိမ်ပိုင်ရှင်များအား တည်ဆဲဥပဒေအရ ဆက်လက် အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ ဖမ်းဆီးရမိတရားခံ NLD ပါတီဝင် မောင်ကျော်(ခ)ဖြိုးဇေယျာသော်၏ အကြမ်းဖက် ဆောင်ရွက်မှုများအား ဆက်လက်ထုတ်ပြန်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သတင်းထုတ်ပြန်အပ်ပါသည်။

သတင်းစဉ်

○ ကျော့ဖုံးမှ

စသည်တို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။ ထို့ပြင် အနာဂတ်မျိုးဆက်သစ် လူငယ်များ ကျောင်းနေပျော်ရေးနှင့် ပညာသင်ကြားရေးတွင် စိတ်ဝင်စားမှု ရှိစေရေးတို့အတွက် နိုင်ငံတော်အစိုးရ ဆရာ ဆရာမများနှင့် မိဘအုပ်ထိန်း သူများက ညီညွတ်မျှတစွာ ထိန်းမတ်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

ထိုသို့ နိုင်ငံတော်၏ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်အတွက် အရေးအကြီးဆုံး ဖြစ်သော ပညာရည်မြှင့်တင်ရေးကို ဝိုင်းဝန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေမှု အပေါ် အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းများဖြစ်သည့် CRPH၊ NUG နှင့် PDF အကြမ်းဖက်သမားများသည် အနန္တဂိုဏ်းဝင် ဆရာ ဆရာမများအား ရက်စက်ယုတ်မာစွာ အကြမ်းဖက်သတ်ဖြတ်ခြင်းများ ဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည့်အပြင် ပညာရေးကဏ္ဍအတွက် အဓိကကျသော အခြေခံ အဆောက်အအုံများဖြစ်သည့် စာသင်ကျောင်းများနှင့် ပညာရေး အဆောက်အအုံများကို မိုင်းထောင်ဖောက်ခွဲခြင်း၊ မီးရှို့ဖျက်ဆီးခြင်းများကို အသိတရားမဲ့စွာ လုပ်ဆောင်လျက်ရှိခြင်းကြောင့် ၂၀၂၁ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁ ရက်မှ နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်အထိ စာသင်ကျောင်းပေါင်း ၄၄၄ ကျောင်း ပျက်စီးဆုံးရှုံးခဲ့မှုများကို ဖော်ပြပါအတိုင်း တွေ့ရှိရသည်-

အကြမ်းဖက်အဖွဲ့များ၏ ယခုကဲ့သို့ ပညာရေးကဏ္ဍမြှင့်တင် ရေးအတွက် အခြေခံဒေါက်တိုင်များဖြစ်သော စာသင်ကျောင်းများအား မိုင်းထောင်ဖောက်ခွဲ၊ မီးရှို့ဖျက်ဆီးမှုများအပေါ် ပြည်သူလူထုတစ်ရပ်လုံး အနေဖြင့် ဝိုင်းဝန်းကာကွယ် တားဆီးရန်လိုအပ်ပြီး အကြမ်းဖက်သမား များ၏ လှုပ်ရှားမှုသတင်းများရရှိပါက နီးစပ်ရာလုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင် များထံသို့ လျှို့ဝှက်စွာ ဆက်သွယ်သတင်းပေးပို့၍ အကြမ်းဖက်သမားများ ရပ်တည်မှုမရှိနိုင်သည်အထိ ဝိုင်းဝန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားကြ ပါရန် မေတ္တာရပ်ခံထားကြောင်း သက်ဆိုင်ရာမှ သတင်းထုတ်ပြန်ထား သည်။

(၁-၂-၂၀၂၁ မှာ ၅-၁၁-၂၀၂၁ ရက်အထိ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် များအတွင်းရှိ စာသင်ကျောင်းများ၊ ပညာရေးအဆောက်အအုံများအား အကြမ်းဖက်သမားများက ဖျက်ဆီးခဲ့မှုစာရင်းကို စာမျက်နှာ ၁၇၊ ၁၈၊ ၁၉ တို့တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။)

၁-၂-၂၀၂၁ ရက်မှ ၅-၁၁-၂၀၂၁ ရက်ထိ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်အတွင်း ဆူပူအကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူများ တိုက်ခိုက်ခံခဲ့ရသည့် စာသင်ကျောင်းများ ဦးစီးဇယား

စဉ်	တိုင်း/ပြည်နယ်	မြို့နယ်	စာသင်ကျောင်း
၁	နေပြည်တော်	၅	၁၃
၂	ကချင်	၈	၂၃
၃	ကယား	၁	၃
၄	ကရင်	၄	၁၂
၅	ချင်း	၃	၆
၆	စစ်ကိုင်း	၂၁	၆၅
၇	တနင်္သာရီ	၂	၃
၈	ပဲခူး	၁၀	၂၂
၉	မကွေး	၁၆	၄၄
၁၀	မန္တလေး	၂၅	၈၃
၁၁	မွန်	၇	၃၉
၁၂	ရခိုင်		
၁၃	ရန်ကုန်	၃၀	၇၈
၁၄	ရှမ်း	၁၅	၂၄
၁၅	ဧရာဝတီ	၁၅	၂၉
စုစုပေါင်း		၁၆၂	၄၄၄



၁၆-၅-၂၀၂၁ ရက်တွင် ကလေးမြို့ တောင်ဖီလာရပ်ကွက်ရှိ အလက(၁)ထ(ခွဲ)အား မီးရှို့မှု။



၂၆-၆-၂၀၂၁ ကော့ကရိတ်မြို့နယ် အထက(ခွဲ)သမိန်ဒွတ်၌ အကြမ်းဖက်သူတစ်ဦးက လက်လုပ်ဗုံးတစ်လုံး ပစ်ခတ်၍ သေနတ်ဖြင့် ပစ်ခတ်မှု။



၁၈-၅-၂၀၂၁ ရက်တွင်စစ်ကိုင်းမြို့ ပညာရေးဒီဂရီကောလိပ်အနီး၌ လက်လုပ်မိုင်းတစ်လုံးပေါက်ကွဲမှု။

၁-၂-၂၀၂၁ မှ ၁၅-၁၁-၂၀၂၁ ရက်ထိ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များအတွင်းရှိ စာသင်ကျောင်းများ၊ ပညာရေးအဆောက်အအုံများအား အကြမ်းဖက်သမားများက ဖျက်ဆီးခဲ့မှုစာရင်း

Table with 5 columns: စဉ် (Serial), ရက်စွဲ (Date), တိုင်း/ပြည်နယ် (Region/State), ခရိုင်/မြို့နယ် (District/Township), ကျောင်းအမည် (School Name), မှတ်ချက် (Remarks). Rows 1-100.

Table with 5 columns: စဉ် (Serial), ရက်စွဲ (Date), တိုင်း/ပြည်နယ် (Region/State), ခရိုင်/မြို့နယ် (District/Township), ကျောင်းအမည် (School Name), မှတ်ချက် (Remarks). Rows 101-200.

ပြည်တွင်းရေးရာ



»» စာမျက်နှာ ၁၇ မှ

Table with 6 columns: စဉ်, ရက်စွဲ, တိုင်း/ပြည်နယ်, ခရိုင်/မြို့နယ်, ကျောင်းအမည်, မှတ်ချက်. Contains a list of candidates and their details.

Table with 6 columns: စဉ်, ရက်စွဲ, တိုင်း/ပြည်နယ်, ခရိုင်/မြို့နယ်, ကျောင်းအမည်, မှတ်ချက်. Contains a list of candidates and their details.

ဆောင်းပါး

မောင်သက်ဝေ(အမ်း)

(တစ်)

သည်ရက်ပိုင်း စာရေးသူလည်း ဘုန်းကြီးကျောင်းသို့ အသွားများလာသည်။ ကုသိုလ်ကောင်းမှုလုပ်ဖို့ တော့ မဟုတ်။ ရွာထဲ၌ ပူအိုက်၍ ဘုန်းကြီးကျောင်းသို့ လေညင်းသွားခံခြင်းပင်။ တစ်ခါတစ်ရံတော့ ကျောင်းတွင် လုပ်စရာရှိသည်များကို ဝင်လုပ်ဖြစ်သည်။

ဘုန်းကြီးကျောင်းတွင် ပိတောက်ပင်၊ ကုက္ကိုပင်ကြီးများရှိသောကြောင့် အရိပ်ကောင်းသည်။ ကျောင်းခြံဝင်းကလည်း မြို့ကြီးတွေက ကျောင်းတွေလို မဟုတ်။ အကျယ်ကြီး။ ရွာထဲက ကလေးများလည်း ကိုဗစ်ရောဂါနှင့် ကျောင်းပိတ်ထားတော့ ဘုန်းကြီးကျောင်း၌ စုဆုံကြသည်။ စာရေးသူတို့လို လူငယ်၊ လူရွယ်ပိုင်းများသာမက အသက်အရွယ်ကြီးသူများလည်း ကုသိုလ်ကောင်းမှုလုပ်ရင်း ဘုန်းကြီးကျောင်း၌ ပျော်မွေ့ကြသည်။

တစ်နေ့က မောင်ဝေအချိန် လသာချိန်တွင် စာရေးသူတို့တစ်တွေ ကျောင်းရှေ့က ခုံတန်းရှည်၌ ထိုင်ပြီး ဖုန်းသုံးနေကြသည်။ စာရေးသူနှင့်အတူနေသည့် ညီလေးဖြိုးလင်းနိုင်ကတော့ ဂိမ်းဆော့ရင်း ဆေးလိပ်သောက်နေသည်။ ထိုအခိုက်တွင် ၁၀ နှစ်အရွယ်ကောင်လေးတစ်ယောက်က ရောက်လာပြီး ဖြိုးလင်းနိုင်၏ လက်ကြားကဆေးလိပ်ကို လှူပေးဖွားနေတော့သည်။ ဖြိုးလင်းနိုင်က ဘာမှမပြော။ စာရေးသူကတော့ မနေနိုင်၍ ဝင်ပြောရသည်။

“ဟေ့ကောင် မင်း ၁၈ နှစ်ပြည့်ပြီလား၊ လူက တစ်ထွာလောက်ပဲ ရှိသေးတယ်၊ ဆေးလိပ်က သောက်တတ်နေပြီ၊ သွားကွာ ငါ့ရှေ့က ထွက်သွား”

“၁၈ နှစ်ပြည့်ရင် ဆေးလိပ်မသောက်ဘူးလို့ ဘယ်သူပြောလဲ ဆေးလိပ်သောက်တာ ဘာအပြစ်ရှိလို့လဲ ဆေးလိပ်သောက်ရင် ဘာဖြစ်မလဲ”

စာရေးသူကိုတောင် ခပ်တည်တည်နှင့် စကားမေးသွားသေးသည်။ ဪ ယနေ့ခေတ်ကလေးများက မလွယ်ပါလားဟု သက်ပြင်းချမိ၏။

(နှစ်)

သတိရ၍ ပြောရဦးမည်။ လွန်ခဲ့သော ၁၀ နှစ်ခန့်က အဖြစ်အပျက်လေးတစ်ခုပါ။ စာရေးသူ၏ အစ်ကိုမှာ မေသင်္ဃာတင်သော သမီးလေးတစ်ဦးရှိသည်။ ထိုအချိန်က မေသင်္ဃာတင်အသက်မှာ သုံးနှစ်ခန့်ပဲရှိသေးသည်။ စာရေးသူတို့မိသားစုမှာ မိန်းကလေးဟူ၍ ထိုသမီးလေးတစ်ယောက်သာရှိသည်။ သားသမီးတွေထဲမှာ ယောက်ျားလေးတွေ ဖွားမြင်သည်က များ၏။ အကုန်လုံးက သမီးလေးကို ပုံအော့ပြီး ချစ်ကြသည်။ ထိုသမီးလေးက စာရေးသူတို့မိသားစုအတွက် ဘုရားပေးသော ဆုလာဘ်ပေါ့။

သမီးလေး၏ ဖခင်ဖြစ်သော စာရေးသူအစ်ကို ထွန်းမောင်သည် လူပျိုပေါက်စအရွယ်ကပင် စီးကရက်သောက်တတ်သည်။ ကွမ်းနှင့် အရက်ကို တော့ နှစ်သက်သူမဟုတ်။ မိန်းမရပြီးနောက်လည်း စီးကရက်ကို စွဲစွဲမြဲမြဲ သောက်နေခဲ့သေးသည်။ သူ့မိန်းမက ဆေးလိပ်မသောက်ပါနှင့်ဟု ဘယ်လောက်ပင်ပြောပြော နားမဝင်ခဲ့။ သူ၏ လက်သုံးစကားက “စီးကရက်သောက်တာ ဘာအပြစ်ရှိလို့လဲ မိန်းမရေ ကိုထွန်းမောင် အရက်သောက်နေတာမှ မဟုတ်တာ” တဲ့။

သူ့သမီးလေးက သူနှင့်ပဲ အနေများသည်။ အဖေချစ်သောသမီးနှင့် သမီးချစ်သောအဖေ။ ကြည့်နူးဖွယ်ပင်။ ခက်သည်က သမီးလေးကို ရင်ခွင်ပေါ်မှာထားပြီး ဆေးလိပ်သောက်ခြင်းပင်။ စာရေးသူက ကလေးအနားမှာ ဆေးလိပ်မသောက်ဖို့ ဝင်ပြောလျှင်လည်း နားမထောင်။ နောက်တော့ မပြောတော့ပေ။ အစ်ကို

ဆေးလိပ်သောက်ရင် ဘာဖြစ်သလဲ

ဖြစ်၍ မပြောရဲသည်လည်းပါ၏။

နောက်ပိုင်း သမီးလေးက ကျန်းမာရေးချူချာလာသည်။ မကြာခဏ ချောင်းဆိုး၏။ အအေးဒဏ်ကိုလည်း မခံနိုင်။ သို့သော် ရွာမှာက ဆေးပေးခန်းလည်း မရှိတော့ တိုင်းရင်းဆေးဆရာနှင့်ပဲ ကုသကြရသည်။ စာရေးသူတို့ ရူးကျေးရွာနှင့် အမ်းမြို့က မိုင် ၂၀ ခန့်ဝေးသည်။ ထိုအချိန်က ယခုကဲ့သို့ ကားလမ်းမပေါက်သေး၍ အရေးအကြောင်းဆို ရေကြောင်းခရီးကိုပဲ အားကိုးရသည်။

(သုံး)

“ညီလေး သမီးလေး အသည်းအသန်ဖြစ်နေတယ်။ အသက်ရှူလည်းမဝ၊ အမောဆိုနေတယ်။ မြို့ဆေးရုံကို အခုပဲ သွားရမယ်ကွာ၊ မင်းလိုက်ခွဲ” စာရေးသူ၏ ရင်ထဲမှာ မီးဟုန်းဟုန်းတောက်လောင်သွားသည့်ပမာ။ သမီးလေးသည် စာရေးသူတို့ မိသားစု၏ ဘဝပင်မဟုတ်ပါလော့။ ဦးဘနိုင်၏ ပဲ့ထောင်စက်လှေကို ငှားပြီး တပ်တောင်ဆေးရုံသို့ ပို့ကြသည်။ ရူးနှင့် တပ်တောင်က ၁၀ မိုင်ခန့်ဝေးမည်။ တပ်တောင်က အမ်းသို့ ဘတ်စ်ကားရှိသည်။ တပ်တောင်ဆေးရုံမှာ အခြေအနေမကောင်းလျှင် အမ်းဆေးရုံသို့ သွားမည်ဟု စဉ်းစားထားကြသည်။ တပ်တောင်ဆေးရုံကိုရောက်တော့ တိုက်နယ်ဆရာဝန်ကြီး၏ ကြပ်မတ်ကုသပေးမှုကြောင့် သမီးလေးကျန်းမာရေး ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသည်။ ဆရာဝန်ကြီးက စာရေးသူတို့ကို သူ့ရုံးခန်းထဲသို့ ခေါ်သည်။

“ခင်ဗျားတို့နှစ်ယောက်ထဲမှာ ဘယ်သူက လူနာရဲ့ ဖခင်လဲ” “ကျွန်တော်က သမီးလေးအဖေပါဆရာ” စာရေးသူ၏ အစ်ကိုက ဝင်ဖြေသည်။

“ခင်ဗျား ဆေးလိပ်သောက်လား” “ဟုတ်ကဲ့၊ သောက်ပါတယ်ဆရာ” “ကလေးအနားမှာရော ဆေးလိပ်သောက်တယ်မလား” “ဟုတ်ကဲ့” ထို့နောက် ဆရာဝန်ကြီးမျက်နှာမှာ နီရဲလာပြီး ကြိမ်းမောင်းပါလေရော။

“ခင်ဗျား ဘယ်လိုအဖေလဲ။ ကလေးအနားမှာ ဆေးလိပ်မသောက်ဘူးဆိုတာ မသိဘူးလား။ ကိုယ်မွေးထားတဲ့သမီးကို ကိုယ်ပြန်သတ်နေတာလား။ ခင်ဗျားရဲ့ ဆေးလိပ်အငွေ့ကြောင့် ကလေးမှာ ကင်ဆာဖြစ်တော့မယ်။ တော်သေးတာပေါ့ဗျာ၊ ဆေးရုံကို အချိန်မီရောက်လာပေးလို့ မဟုတ်ရင်တော့ ခင်ဗျားသမီးရဲ့ဘဝ မတွေ့ရဲစရာ”

“တောင်းပန်ပါတယ် ဆရာ။ ကျွန်တော်မှာသွားပါတယ်။ သမီးလေးဟာ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ အသက်ပါ။ သမီးလေးအသက်ကို ကယ်ပေးပါနော် ဆရာ”

စာရေးသူ၏ အစ်ကိုလည်း ဒူးထောက်လက်အုပ်ချီပြီး မျက်ရည်ဝဲဝဲနှင့် ဆရာဝန်ကြီးကို တောင်းပန်လေတော့သည်။

“အင်း အင်း၊ အခုတော့ ဘာမှဖြစ်တော့ဘူး။ သက်သာလာလိမ့်မယ်။ ဘာမှ မစိုးရိမ်ပါနဲ့။ ဒါပေမဲ့ ကလေးရဲ့အနားမှာ ဆက်ပြီးဆေးလိပ်သောက်နေရင်တော့ နောက်တစ်ကြိမ် ခင်ဗျားသမီးရဲ့အသက်ကို ကျုပ်လည်းကယ်နိုင်မှာမဟုတ်ဘူး”

“ဟုတ်... ဟုတ်ကဲ့ပါ။ ဆေးလိပ်ဖြတ်ပါတော့မယ် ဆရာ။ ကျွန်တော်ကတိပေးပါတယ်။ ကျွန်တော်ဘယ်တော့မှ ဆေးလိပ်မသောက်တော့ပါဘူး ဆရာ”

“အင်း ကောင်းတယ်ဗျာ။ အခုလို ကြားရတာ ဝမ်းသာတယ်။ သာဓုလည်းခေါ်ပါတယ်။ မှားစေတဲ့ ပြင်ခဏပေါ့”

စာရေးသူတို့လည်း ဆရာဝန်ကြီးကို ရှိခိုးပြီး ရုံးခန်းထဲမှ ပြန်ထွက်လာခဲ့ကြသည်။ စာရေးသူ၏အစ်ကိုလည်း ထိုအချိန်ကပင်စပြီး

ဆေးလိပ်မသောက်တော့ပေ။ သမီးလေး မေသင်လည်း ယနေ့အထိ မိသားစုနှင့်အတူ ကျန်းမာပျော်ရွှင်စွာ ရှင်သန်နေလျက်။ တပ်တောင်မြို့က တိုက်နယ်ဆရာဝန်ကြီး၏ ကျေးဇူးကား ကြီးမားလှပေတကား။

(လေး)

ဆေးလိပ်သောက်ခြင်းသည် ကျန်းမာရေးကို ထိခိုက်စေသည်ဟု ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနကလည်း နည်းအမျိုးမျိုးဖြင့် ထုတ်ပြန်သတိပေးနေသော်လည်း စာရေးသူတို့လူငယ်တွေက ဆက်သောက်နေကြသည်။ ဆရာဝန်ကြီးများ၏ ဟောပြောပညာပေးမှုကိုလည်း မထိမိမြင်ပြုမှုနေကြသည်။ ယခုနောက်ပိုင်း ၁၈ နှစ်ပြည့်သေးသော ကလေးများတောင် အတုမြင်အတတ်သင် ဖြစ်လာကြသည်။

ဆေးလိပ်သောက်သုံးခြင်းသည် အဆုတ်ကင်ဆာဖြစ်ပွားရခြင်း၏ နံပါတ် (၁) တရားခံဖြစ်သည်။ အဆုတ်ကင်ဆာလူနာ ၁၀၀ လျှင် ဆေးလိပ်သောက်သူမှာ ၈၅ ယောက်အထိရှိ၍ အများစုမှာ ဆေးလိပ်ကြောင့် ကင်ဆာဖြစ်ရခြင်းဖြစ်သည်ဟု ဆေးပညာရှင်များကဆို၏။

ဆေးလိပ်သောက်သုံးသူများအနေဖြင့် အဆုတ်ကင်ဆာဖြစ်မှန်းသိသည်နှင့် ဆေးလိပ်ကို လုံးဝဖြတ်ရမည်မှာ နံပါတ် (၁) လုပ်ဆောင်ရမည့်အရာဖြစ်သည်။ ဆေးလိပ်ဆက်သောက်နေပါက မည်သည့်နည်းနှင့်ကုကု ပျောက်ကင်းနိုင်စရာအကြောင်း မရှိတော့ပေ။

ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့၏ လေ့လာချက်များအရ ဆေးလိပ်သည် သောက်သုံးသူတစ်ဝက်လောက်ကို သေစေနိုင်သည်။ တစ်နှစ်လျှင် လူခြောက်သန်းနီးပါးသည် ဆေးလိပ်ကြောင့် သေဆုံးနေရသည်။ ငါးသန်းကျော်သည် ဆေးလိပ်အား တိုက်ရိုက်သောက်သုံးခြင်းကြောင့် သေဆုံးကြရပြီး ခြောက်သိန်းကျော်မှာတော့ ဆေးလိပ်ငွေ့များ ထိတွေ့ခြင်းခံရသော ဆေးလိပ်မသောက်သူများဖြစ်ကြသည်ဟု မှတ်သားဖူး၏။

(ငါး)

မည်သို့ပင်ဆိုစေကာမူ ဆေးလိပ်သောက်ခြင်းသည် ကျန်းမာရေးကို ပြင်းထန်စွာ ထိခိုက်စေသည်မှာ ငြင်းဖွယ်မရှိပေ။ ဆေးလိပ်ကို နှစ်ခြိုက်၍ သောက်သည်ပင်ဖြစ်စေ၊ ပျင်းဖွယ်ခြင်းကြောင့် သောက်သည်ပင်ဖြစ်စေ၊ စွဲမြဲစွာသောက်သုံးလာပါက အချိန်ကာလကြာညောင်းလာသည်နှင့်အမျှ အသက်အန္တရာယ် စိုးရိမ်လာရသည်။ အချိန်မီသတိတရားလက်ကိုင်ထားပြီး ဆေးလိပ်ဖြတ်ဖို့ အထူးပင်လိုအပ်ပါသည်။

ဆေးလိပ်သည် သောက်သုံးသူများကိုလည်း တစ်စုံတစ်ရာ ကောင်းကျိုးမပေးသကဲ့သို့ ပတ်ဝန်းကျင်က ဆေးလိပ်ငွေ့ရှူရှိုက်မိသူကိုလည်း ဆိုးကျိုးသာပေး၏။

ဆေးလိပ်သောက်သုံးသူများကို တွေ့မြင်ရသည်မှာ ရောဂါကိုငွေပေး၍ ဝယ်ယူနေသည်နှင့် တူလှပေ၏။ ကလေးတစ်ယောက်က “ဆေးလိပ်သောက်ရင် ဘာဖြစ်သလဲ” ဟု စာရေးသူကိုမေးခွန်းထုတ်ခဲ့သည်ပဲ မဟုတ်ပါလော့။ ဆေးလိပ်သောက်သည်ကို ဘယ်ဘာသာတရားကမှ မတားမြစ်ထားသလို ဘယ်တရားဥပဒေ၌လည်း “ဆေးလိပ်မသောက်ရ” ဟု ပြဋ္ဌာန်းထားသည်ကို မတွေ့ရပေ။ သို့သော် အထက်ပါဖော်ပြခဲ့သည့်အတိုင်း ဆေးလိပ်သောက်သော စာရေးသူ၏ အစ်ကိုအဖြစ်ကိုသင်ခန်းစာယူကြပါ။ ဆေးလိပ်သောက်သူများကို သေခြင်းတရားကတော့ အမြဲလက်ကမ်း ကြိုဆိုနေပါသည်ဟုပင် လူငယ်တွေကို ဖြေကြားလိုက်ချင်ပါတော့သည်။

လမ်းလျှောက်ကြပါစို့

ဆောင်းလေအေးအေး ဟေမာန်ခါ
ငွေနှင့်ရည်ကပြာ။
စောစောထက လမ်းလျှောက်စို့
ခန္ဓာကျန်းမာဖို့။
သက်လုံကောင်းလို့ ဦးနှောက်ကြည်
ဉာဏ်ရည်ထက်မြက်သည်။
အဆီလည်းကျ မဝဖြိုး
လမ်းလျှောက်ခြင်းအကျိုး။
သွေးတိုးရောဂါ မဖြစ်ပေ
စိတ်လည်းလန်းဆန်းနေ။
ပေါင်းသင်းမိတ်ဆွေ တွေ့ဆုံကြ
ပျော်ရွှင်ကြည့်နူးရ။
ဘိုးဘွားမိဘ စုံလိုကွယ်
ဆောင်းနံနက်ခင်းဝယ်။
လူကြီးလူငယ် ကျန်းမာရေး
ဂရုစိုက်လိုပေး။
ဉာဏ်ရည်ဉာဏ်သွေး စိတ်မဏ္ဍိုင်
အားလုံးတူယှဉ်ပြိုင်။
အရိုးဆစ်ခိုင်မာ သန်စွမ်းဖို့
လမ်းလျှောက်ကြပါစို့။

မောင်ကြည်လင်(ရွှေကြိုးကြာ)

တောရွာအလွမ်း

တောစိမ်းစိမ်း တောင်ပြာပြာ
ချောင်းဘေးမှာ ကောက်ကွေ့လမ်း။
ကုန်းကမူ စေတီဦးကို
ဖူးမြင်တော့လွမ်း။
ယာတဲက မီးခိုးအူ
နှင့်မြူတွေ တဝေဝေ။
လယ်ကွင်းပြင် ရွှေရောင်ဆမ်းကို
လွမ်းမိတယ်လေ။
ညနေစောင်း ကျေးငှက်သံ
တေးဆက်ည အော်မြည်ကြွေး။
လယ်တောလျှို ပန်းရနံ့က
သင်းပျံ့ထုံမွှေး။
ပလွေမှုတ် နားဝင်ချို
အသားညို နွားကျောင်းသား။
မလေးခင် ငယ်ချစ်ကျွမ်းကို
လွမ်းမိလေလား။
ပိုက်ကွန်ချ ကိုတံငါ
ချိန်ဆည်းဆာ ငါးကိုဖမ်း။
ချောင်းစပ်နေ ချစ်ကြင်သူက
ဟစ်အူမျှော်လွမ်း။
တောစရိုက် တောဟန်ပန်
တောသံနှင့် ချိုမြအေး။
ရွာအဝင် ကုက္ကိုရိပ်
လွမ်းစိတ်နဲ့ဆွေး။

အောင်ကျော်လှိုင် (ဆိုငင်ယာမြေ)

ကမ္ဘာ့ပါဝါမျှခြေအပြောင်းအလဲနှင့် နိုင်ငံများအတွက် စိန်ခေါ်မှုအသစ်များ

ပိုက်တင်

နှစ်ဆယ့်တစ်ရာစုဟာ နှစ်ဆယ့်ရာစုနဲ့ လုံးဝကွဲပြားတဲ့ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံရေးအခင်းအကျင်းသစ်တစ်ခုနဲ့ လည်ပတ်နေတာဖြစ်ကြောင်းကို နိုင်ငံတည်ဆောက်ကြမယ့်သူတွေအနေနဲ့ အထူးအလေးအနက်ထားပြီး လေ့လာသုံးသပ်ဆင်ခြင်နိုင်ကြမှ နိုင်ငံကို ကောင်းမွန်စွာတည်ဆောက်နိုင်ကြမှာဖြစ်ကြောင်း အကြံပြုရေးတဲ့စာဖြစ်ပါတယ်။ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံရေးကို မျက်ကွယ်ပြုပြီး ပြည်တွင်းနိုင်ငံရေးလောက်နဲ့ နိုင်ငံရေးကို အောင်မြင်အောင်လုပ်ဖို့ ဘယ်လိုမှမဖြစ်နိုင်ဘူးဆိုတာကိုလည်း နိုင်ငံရေးပါတီတွေနဲ့ နိုင်ငံရေးသမားတွေအနေနဲ့ မေ့လျော့တတ်ကြလွန်းလို့ သတိပေးလိုတဲ့စေတနာလည်း ပါပါတယ်။

ကမ္ဘာ့နိုင်ငံရေးအခင်းအကျင်း ပြောင်းလဲ ဆိုဗီယက်ပြည်ထောင်စုပြိုကွဲအပြီး (စစ်အေးကာလအပြီး) နှစ်ဆယ့်ရာစုနှောင်းပိုင်းတစ်ခုလုံးက အမေရိကန်လွှမ်းမိုးတဲ့ Unipolar ကမ္ဘာ့နိုင်ငံရေးအခင်းအကျင်းဖြစ်ခဲ့ပေမယ့် နှစ်ဆယ့်တစ်ရာစုထဲကို ဆယ်စုနှစ်နှစ်ခုလောက် ဝင်ရောက်လာပြီးတဲ့နောက်ပိုင်းမှာ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံရေးအခင်းအကျင်း (ပါဝါချိန်ခွင်လျှာ)က အကြီးအကျယ်ပြောင်းလဲသွားပြီဖြစ်ရုံမကဘဲ နောက်ထပ်ထူးခြားတဲ့ပြောင်းလဲမှုတွေ ဖြစ်ပေါ်လာလိမ့်မိမယ်ဆိုတာလည်း အထူးသတိရှိစေချင်ပါတယ်။ အာရှမှာ စီးပွားရေးပါဝါသစ်တွေ အလျှိုအလျှိုပေါ်ပေါက်လာတော့မယ့် အခြေအနေအထား၊ ကုလသမဂ္ဂလို ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ အင်စတီကျူးရှင်းကြီးတွေရဲ့ အခြေအနေအထားတွေ အပေါ် တုံ့ပြန်စွမ်းဆောင်နိုင်စွမ်းတွေနဲ့ ပတ်သက်တဲ့မေးခွန်းသစ်တွေ ပေါ်ပေါက်လာမှု၊ အမေရိကန်တို့ရဲ့ နိုင်ငံခြားရေးမူဝါဒအားနည်းချက်တွေရဲ့ အကျိုးဆက်တချို့ အထင်အရှားပေါ်ထွက်လာမှု၊ တရုတ်နိုင်ငံရဲ့ စီးပွားရေးအင်အားကို ဗဟိုပြုတဲ့ အာရှရဲ့ ပါဝါအဝန်းအပိုင်း တောင့်တင်းလာနေမှုတွေ အခြေအနေအထားတွေက ကမ္ဘာ့နိုင်ငံရေးကို နောက်ထပ်ထူးခြားတဲ့ အခင်းအကျင်းသစ်တစ်ခုပေါ် ဆီ တွန်းပို့နေတာလည်း ငြင်းနိုင်တဲ့ကိစ္စတစ်ခုမဟုတ်ပါဘူး။ တရုတ်ရဲ့ ကွန်မြူနစ်နိုင်ငံရေးနဲ့ ဈေးကွက် စီးပွားရေးတွဲစပ်မှုမော်ဒယ်သစ်က တဖြည်းဖြည်း တွင်ကျယ်လာပြီးတော့ အနောက်တိုင်းပုံစံ ပုံတူကူးယူမှု နိုင်ငံတစ်ခုကို တောင့်တင်းအောင် တည်ဆောက်နိုင်မယ်ဆိုတဲ့ ယူဆချက်အဟောင်းကို ချေဖျက်ပစ်နေတဲ့ အနေအထားသစ်ကိုလည်း အနောက်ကမ္ဘာက နှစ်မြို့လိုလားမှုမရှိတာကြောင့် ရသလောက်အတင်းတားဆီးဖို့ ကြိုးစားမှာပဲ ဖြစ်တယ်ဆိုတဲ့ အကြောင်းအချက်ကလည်း ဒေသတွင်းနိုင်ငံတိုင်း သတိထားရမယ့်အရေးတကြီး ကိစ္စဖြစ်ပါတယ်။

နှစ်ဆယ့်တစ်ရာစုမှာ ကမ္ဘာ့ဒေသကြီးတွေကို အခြေခံတဲ့အင်အား (ပါဝါ) စုစည်းမှုအသစ်တွေ ဖြစ်ပေါ်နေပြီး တစ်ခုနဲ့တစ်ခု တွန်းတိုက်နေသလို ပေါင်းစည်းဖြစ်ပေါ်နေတာလည်း ရှိပါတယ်။ အဲဒီအင်အားစုစည်းဖြစ်ပေါ်မှုက အင်ဒိုပစိဖိတ်ဒေသ၊ ယူရေးရှားနဲ့ အာတိတ်တိုပြေဖြစ်ပါတယ်။ အင်ဒိုပစိဖိတ်စုစည်းမှုက အိန္ဒိယသမုဒ္ဒရာနဲ့ ပစိဖိတ်သမုဒ္ဒရာဒေသတွေရဲ့ စုစည်းမှုဖြစ်ပြီးတော့ အရှိန်ကောင်းစွာ ရနေပြီဖြစ်ပါတယ်။ တရုတ်နိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမှုအပေါ် တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်မှုတွေကို စုပေါင်းပြီး အင်ဒိုပစိဖိတ်စုစည်းမှုအဖြစ် အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ ဒီဒေသအဝန်းအပိုင်းထဲမှာ များမကြာမီ အင်အားကြီးတွေဖြစ်လာတော့မယ့် အိန္ဒိယ၊ အင်ဒိုအိတ်အင် အာဆီယံနိုင်ငံတွေလည်း ပါဝင်ပါတယ်။ အာရှရေကြောင်းကုန်သွယ်မှုလမ်းမ (Maritime Asia) စောစောပိုင်း တည်ဆောက်ထားခဲ့တဲ့ အာရှပစိဖိတ်တည်ဆောက်မှု (အမေရိကန်၊ အာဆီယံ၊ တရုတ်) ထက် များစွာပိုမိုကျယ်ဝန်းပြီး တော့ အိန္ဒိယသမုဒ္ဒရာအရှေ့ပိုင်းအထိသာ ကန့်သတ်ထားတာမျိုးမဟုတ်ဘဲ နန်းတပ်ကက် (အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုအရှေ့ဖျားရှိ ကျွန်းငယ်)မှ နိုင်ရီဘီ (ကင်ညာနိုင်ငံ မြို့တော်)အထိ ရည်မှန်းထားတယ်လို့ ပြောပါတယ်။

အာရှ၊ အာဖရိကနဲ့ အမေရိကတိုက်တို့မှ ပါဝင်ပြီး လုံခြုံရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနဲ့ ကုန်သွယ်ရေးစတဲ့ ကိစ္စရပ်တွေကို ဦးတည်ဆွေးနွေးဆောင်ရွက်နေသလို အလျင်အမြန် ဖြစ်ပေါ်တိုးတက်နေတာလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ ဆက်ဆံရေးပုံစံသစ်တစ်ခု မလွဲမသွေပေါ်ထွန်းယူရေးရှားစုစည်းမှုကတော့ အာရှနဲ့ ဥရောပကို တစ်ခုတည်းသော ခိုင်မာတောင့်တင်းတဲ့ မဟာဗျူဟာမြောက်စနစ်ကြီး (Strategic System)အဖြစ် ပေါင်းစည်းပုံဖော်ရေးဖြစ်ပြီး သမိုင်းတစ်လျှောက် ကာလကြာရှည်ကတည်းက အမြစ်တွယ်ခဲ့ပြီးဖြစ်တဲ့

□ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာအင်စတီကျူးရှင်းတွေရဲ့ ဖြစ်ပေါ်ပြောင်းလဲမှုတွေကိုလည်း မြင်တွေ့လာရပါလိမ့်မယ်။ လက်ရှိနိုင်ငံတကာအင်စတီကျူးရှင်းတွေက ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံတွေနဲ့ အသစ်ထွက်ပေါ်လာတဲ့ပါဝါတွေကို အပြည့်အဝတုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်နိုင်စွမ်း မရှိကြောင်း အထင်အရှားမြင်တွေ့လာနေရပြီဖြစ်ပါတယ်။ ပါဝါချိန်ခွင်လျှာအရွေ့၊ ပထဝီနိုင်ငံရေးအခြေအနေအထားတို့ကို မည်သည့်လက်ရှိအင်စတီကျူးရှင်းတွေကမှ ကောင်းစွာစီမံနိုင်ဖို့ အကြောင်းမရှိကြောင်း နိုင်ငံတကာက ခေါင်းဆောင်တွေ နားလည်သဘောပေါက်လာကြပြီလည်းဖြစ်

□ ဥပမာအားဖြင့် ကုလသမဂ္ဂဟာ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းက နိုင်ငံရေးပြဿနာတွေကို ထိထိရောက်ရောက်ဖြေရှင်းနိုင်ရေး ဆွေးနွေးပြောဆိုနိုင်မယ့်ဗဟိုဌာနအဖြစ် ဆက်လက်ရပ်တည်နိုင်မယ်ဆိုတာကို သံသယရှိလာကြ

အိုင်ဒီယာအဟောင်းကိုပဲ ဆန်းသစ်စွာပုံဖော်တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ပထဝီအနေအထားအရ သီးခြားအသွင်ဆောင်နေတဲ့ဒေသတွေရဲ့ ဈေးကွက်နဲ့ လူမှုအဖွဲ့အစည်းတွေကို အပြန်အလှန်မှီခိုအားထားရတဲ့ မဟာဒေသကြီး (Super-continental-sized independence) အဖြစ် ပုံဖော်နိုင်ရေးဦးတည်ကြိုးပမ်းချက်ဖြစ်ပါတယ်။ တရုတ်နိုင်ငံရဲ့ Belt & Road စီးပွားရေးမဟာဗျူဟာက ကမ်းလှမ်းလာတဲ့ ဥရောပ၊ အာရှနဲ့ အာဖရိကဒေသများ ကြွယ်ဝချမ်းသာရေးဆိုင်ရာ ကတိကဝတ်တွေနဲ့ ခြေလှမ်းတွေမှာ ငြင်းဆိုဖို့ခက်ခဲလှတဲ့ အခိုင်အမာအာမခံချက်တွေ များစွာပါဝင်လျက် ရှိနေရာ ယူရေးရှားစုစည်းမှုဟာလည်း အရှိန်အဟုန်နဲ့ ကမ္ဘာကြီးရဲ့ တစ်ဖက်စောင်းနင်းဖြစ်မှုကို ပြောင်းပြန်လှန်လိမ့်မယ်လို့ ယူဆရပါတယ်။ ဥရောပ၊ အာရှပေါင်းစည်းထားတဲ့ မဟာအင်အားအဖွဲ့ကြီးသာ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ရင် အံ့မခန်းအင်အားကြီးတစ်ခု မုချဖြစ်ထွန်းလာမှာဖြစ်ပါတယ်။ ရုရှားကလည်း သူ့ရဲ့ ဒေသတွင်းအရေးပါမှုကို အထူးပုံဖော်ဖို့ကြိုးပမ်းနေသလိုနေတိုးအုပ်စုက သူ့ရဲ့ ဒေသတွင်း လွှမ်းမိုးနိုင်ရေး မဆုတ်မနစ်ကြိုးပမ်းလျက်ရှိရာ ယူရေးရှားရဲ့ အခြေအနေဟာ ထိပ်တိုက်တွေ့မှုတွေနဲ့ ပေါင်းစည်းဖြစ်ပေါ်မှုတွေ တစ်ပြိုင်နက်တည်းဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိနေတာကို အထူးအာရုံစိုက်လေ့လာကြဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။ အရှေ့နဲ့ အနောက်အဖို့ရာ ဆက်ဆံရေးပုံစံသစ်တစ်ခု မလွဲမသွေပေါ်ထွန်းလာမှာ မုချဖြစ်ပါတယ်။

နောက်တစ်ခါ အာတိတ်ဒေသဟာလည်း အတ္တလန္တိတ်နဲ့ ပစိဖိတ်ဒေသနိုင်ငံရေးတွေ

ပေါင်းစည်းဖြစ်ပေါ်မှုအတွက် အရေးပါတဲ့အခန်းကဏ္ဍမှ ပုံဖော်ပါလိမ့်မယ်။ မြောက်ဖျားပင်လယ်လမ်းကြောင်းကြီး (The Northern Sea Route) က ဖြစ်နိုင်ခြေနည်းလွန်းလှသော သီအိုရီတစ်ရပ်အဖြစ် ရှိနေခဲ့ရာက ကမ္ဘာကြီးပူနွေးလာခြင်းဟူသော အကြောင်းတရားက ၎င်းလမ်းကြောင်းဆိုင်ရာသီအိုရီရဲ့ ဖြစ်နိုင်ခြေကို အားဖြည့်ပေးခဲ့ပြီဖြစ်ပါတယ်။ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ရေကြောင်းကုမ္ပဏီကြီးဖြစ်တဲ့ Maersk ကုမ္ပဏီက ရေခဲလင်းလင်းအကူအညီမပါဘဲ အာတိတ်ဒေသခရီးကို လက်တွေ့ပြသလိုက်တဲ့အခါ အဲဒီဒေသရဲ့ ပထဝီနိုင်ငံရေးနဲ့ ပထဝီစီးပွားရေးဆိုင်ရာ အရေးပါမှု

တန်ဖိုးက များစွာမြင့်တက်သွားပါတော့တယ်။ ပထဝီအနေအထားအရ လွန်စွာအရေးပါလှတဲ့ အာတိတ်ဒေသရဲ့ လမ်းကြောင်းသစ်ဖြစ်ပေါ်လာမှုက ဥစ္စာဓနနဲ့ ပါဝါဖြန့်ဖြူးမှုအသစ်ကို ကမ္ဘာကြီးအတွက် ဖန်တီးတော့မယ့်လို့ ယူဆလာကြပါတယ်။

အစွမ်းကုန်တည်ဆောက်ဖြည့်ဆည်း တရုတ်နဲ့ ရုရှားတို့ဟာ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အအုံတွေ၊ ရေတပ်စွမ်းရည် (Naval capacity) နဲ့ စစ်ရေးစွမ်းရည် (Military capacity) တို့ကို အစွမ်းကုန်တည်ဆောက်ဖြည့်ဆည်းနေကြပြီဖြစ်ပြီး တရုတ်နိုင်ငံက ၎င်းရဲ့ ဝင်ရိုးစွန်းပိုင်းလမ်းမ (Polar Silk Road) ရည်မှန်းချက်ကို အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေးအတွက် မြောက်ပိုင်းပင်လယ်လမ်းကြောင်းမှာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံကြဖို့ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေကို တက်ကြွစွာအားပေးအားမြှောက်ပြုနေပြီဖြစ်တာကို သတိပြုမိကြဖို့ဖြစ်ပါတယ်။ အာတိတ်ဒေသကြီးပမ်းမှုတွေကို တားဆီးနိုင်ရေး အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုက ကုလသမဂ္ဂပင်လယ်ရေကြောင်းဆိုင်ရာဥပဒေကို ကိုင်စွဲလျက် သတိပေးခဲ့ခြင်းက အရှေ့ကမ္ဘာရဲ့ အရှိန်အဟုန်နဲ့ တန်ဖိုးထားလာနိုင်မှုကို ဟန့်လိုတဲ့သဘောလို့ ယူဆရပါတယ်။ ၁၉၅၆ ခုနှစ်က မြိတ်နီဟာ စူးအက်တူးမြောင်းကို ပြန်လည်ထိန်းချုပ်နိုင်ရေး အီဂျစ်နဲ့ စစ်မက်ဖြစ်ပွားခဲ့ဖူးသလိုပဲ အာတိတ်ပိုင်းစီးပွားရေးအတွက် သင့်တော်တဲ့စီမံဆောင်ရွက်မှုတွေ မပြုလုပ်နိုင်ခဲ့ရင် စူးအက်မြောက်ပိုင်းလတ္တီကျုအနည်းငယ်ခန့်အကွာ နေရာသစ်တစ်ခုမှာ သမိုင်းဟာ တစ်ပတ်လည်နိုင်ပါသေးတယ်။

ဒီလိုဖြစ်ထွန်းမှုအသစ်တွေ၊ စုစည်းမှုအသစ်တွေက တောင်းဆိုလာတဲ့အခြေအနေအထားနဲ့ လိုက်လျောညီထွေဖို့ ကမ္ဘာမှာလည်း လိုက်လျောညီထွေ ပြောင်းလဲပေးရတော့မယ့်ကိစ္စတွေ မုချရှိလာပါလိမ့်မယ်။ ပါဝါမျှခြေအပြောင်းအလဲနဲ့ ကိုက်ညီတဲ့တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်မှုတွေကို နိုင်ငံတွေအားလုံးနဲ့ ကမ္ဘာ့အင်စတီကျူးရှင်းတွေအားလုံးက တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ကြရပါလိမ့်မယ်။

အပြည့်အဝတုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်နိုင်စွမ်းမရှိ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ အင်စတီကျူးရှင်းတွေရဲ့ ဖြစ်ပေါ်ပြောင်းလဲမှုတွေကိုလည်း မြင်တွေ့လာရပါလိမ့်မယ်။ လက်ရှိနိုင်ငံတကာအင်စတီကျူးရှင်းတွေက ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံတွေနဲ့ အသစ်ထွက်ပေါ်လာတဲ့ ပါဝါတွေကို အပြည့်အဝတုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်နိုင်စွမ်း မရှိကြောင်း အထင်အရှားမြင်တွေ့လာနေရပြီဖြစ်ပါတယ်။ ပါဝါချိန်ခွင်လျှာအရွေ့၊ ပထဝီနိုင်ငံရေးအခြေအနေအထားတို့ကို မည်သည့်လက်ရှိအင်စတီကျူးရှင်းတွေကမှ ကောင်းစွာစီမံနိုင်ဖို့ အကြောင်းမရှိကြောင်း နိုင်ငံတကာက ခေါင်းဆောင်တွေ နားလည်သဘောပေါက်လာကြပြီလည်း ဖြစ်ပါတယ်။

ဥပမာအားဖြင့် ကုလသမဂ္ဂဟာ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းက နိုင်ငံရေးပြဿနာတွေကို ထိထိရောက်ရောက်ဖြေရှင်းနိုင်ရေး ဆွေးနွေးပြောဆိုနိုင်မယ့် ဗဟိုဌာနအဖြစ် ဆက်လက်ရပ်တည်နိုင်မယ့်ဆိုတာကို သံသယရှိလာကြပါတယ်။ အာဆီယံ သို့မဟုတ် အာတိတ်ကောင်စီကဲ့သို့သော ဒေသဆိုင်ရာ အင်စတီကျူးရှင်းတွေက ၎င်းတို့ရဲ့ ကိုယ်ပိုင်စံနှုန်းတွေနဲ့ စည်းမျဉ်းတွေကို မြှင့်တင်ပြီး မိမိတို့ဒေသတွင်းအကျိုးစီးပွားနဲ့ ကမ္ဘာ့အကျိုးစီးပွားကို ထိထိရောက်ရောက်မောင်းနှင်နိုင်ရေး ကြိုးပမ်းကြမှာလားဆိုတဲ့ မေးခွန်းသစ်မျိုးတွေ များစွာပေါ်ထွက်လာနေပြီဖြစ်ပါတယ်။

ပထဝီနိုင်ငံရေးအခြေခံတဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွေ ဒေသတိုင်းနီးပါး အခုထက်ပိုမိုဖြစ်တည်လာဖို့လည်းရှိပါတယ်။ မသေချာမရေရာတဲ့ လှုပ်ခတ်မှုများတဲ့ ကမ္ဘာ့မျှခြေကို အခြေခံပြီး အကြောင်းကိစ္စတစ်ရပ်ချင်းအပေါ် အခြေခံတဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွေ ဖြစ်ပေါ်လာဖို့ရှိပါတယ်။ ဥပမာအားဖြင့် အိန္ဒိယနဲ့ ပြင်သစ်ကြား ရေကြောင်းဆိုင်ရာလုံခြုံရေးနဲ့ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေကြသလို ဒိန်းမတ်နိုင်ငံရဲ့ ပြိုင်ပွဲမှုကိုမသိကျိုးကျွန်ပြုပြီး တရုတ်နိုင်ငံက အာတိတ်ရည်မှန်းချက်ကို အားဖြည့်နိုင်ရေး ဂရင်းလန်း (Greenland) နဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွေ ပြုလုပ်နေတဲ့ကိစ္စရပ်မျိုးတွေနဲ့ အလားတူဖြစ်ပေါ်လာနိုင်ပါတယ်။ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ အင်စတီကျူးရှင်းတွေရဲ့ လိုက်လျောညီထွေ စီမံခန့်ခွဲနိုင်စွမ်းကို စိန်ခေါ်လျက်ရှိတဲ့ ပါဝါရွေ့လျားမှုတွေဟာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအသစ်တွေနဲ့ ပဋိပက္ခအသစ်တွေအတွက် ခန့်မှန်းဖို့မလွယ်ကူတဲ့ ဖြစ်ပေါ်မှုတွေကို ဦးတည်လျက်ရှိကြောင်း အထင်အရှားမြင်တွေ့လာရတာဖြစ်ပါတယ်။

အာတိတ်လမ်းကြောင်းသစ်ကြီးကို ဖွင့်လှစ်ကြမယ့်ပါဝါတွေက ကမ္ဘာ့အခြားဒေသတွေကို လုံခြုံရေးဆိုင်ရာပုံပိုးမှုတွေ ပြုလုပ်နိုင်စွမ်းရှိ၊ မရှိစမ်းသပ်ခံရနိုင်တဲ့ကာလတွေဆီ ရောက်လာနိုင်ပါသေးတယ်။

စာမျက်နှာ ၂၃ သို့ ❖

ရေတာရှည်မြို့နယ်၌ ဆည်တစ် နှစ်ခုမှ နွေစပါး ကေ ၉၈၀၀ ကို ရေပေးဝေသွားမည်

ရေတာရှည် နိုဝင်ဘာ ၂၀ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရေတာရှည်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ဆွာဆည်တစ်ခုနှင့် ချောင်းမကြီး(မြို့လှ) ဆည်တစ်ခုနှစ်ခုမှ ၂၀၂၁-၂၀၂၂ နွေစပါးရာသီ၌ ကေ ၉၈၀၀ ကို ရေပေးဝေရန်လျာထားကြောင်း မြို့နယ်ဆည်မြောင်းနှင့် ရေအသုံးချမှုစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

ဆွာဆည်တစ်ခု ရေပေးလက်တံမြောင်းအမှတ် (၂)မှ ရေပေးဝေရာတွင် သိုင်းဝ၊ ကွင်းကြီး၊ ကုန်ကြီး၊ ဆွာမင်းလမ်း၊ သပြေတန်း၊ ညောင်ပင်သာ၊ ဒိုးတန်း၊ ကွမ်းအုံကျေးရွာအုပ်စုအတွင်း နွေစပါး ကေ ၉၅၀၀ ကို ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်တွင် ရေစတင်ပေးဝေသွားမည် ဖြစ်သည်။ ထို့အတူ မြို့လှမြို့အနောက်ဘက်ရှိ ချောင်းမကြီးဆည်တစ်ခု ငွေတောင်၊ မြို့လှ၊

နတ်တောင်ကျေးရွာအုပ်စုများတွင် နွေစပါးစိုက်ဧက ၃၀၀ ကို ရေပေးဝေသွားမည်ဖြစ်သည်။ နွေစပါးစိုက်ပျိုးသော တောင်သူများအနေဖြင့် အပူချိန်ပြင်းသည့် နွေကာလအတွင်း အောင်ရေလိုအပ်ချက်အခက်အခဲများမရှိစေရန် ရက် ၉၀ နှင့် ၁၀၀ သက်တမ်းစပါးမျိုးများကို ရွေးချယ်စိုက်ပျိုးလျှင် အဆင်ပြေနိုင်မည် ဖြစ်သည်။

လက်ရှိတွင် စပါးစိုက်ပျိုးပြီးပါက သွင်းအားစုများဖြစ်သော ထွန်ယက်ခ၊ ဓာတ်မြေ၊ ပိုးသတ်ဆေး၊ ပေါင်းသတ်ဆေး သွင်းအားစုကုန်ကျစရိတ်များ မြင့်တက်နေသည့်အားလျော်စွာ စပါးဈေးနှုန်း ကောင်းမွန်မှသာ တောင်သူများ အဆင်ပြေနိုင်မည် ဖြစ်သည်။ **ကိုလွင်(ဆွာ)**



ကိုဗစ်- ၁၉ ရောဂါအား ကာကွယ်၊ ထိန်းချုပ်၊ ကုသရာတွင် အသုံးများသည့် ဆေးဝါးများ၏ ပေါက်ဈေးများ

(၂၀-၁၁-၂၀၂၁)ညနေ ၆ နာရီအချိန်ထိဈေးနှုန်း

No	Product Name	Pack Size	Price in Kyats (Retail)	Company Name
Antibiotics				
1	PO - Azithromycin 500 mg	5x3's	4000	Rammawaddy
2	P.O - Cefalexin 500 mg	Box of 10x10's	6100	Aorta
3	P.O - Levofloxacin 500 mg	Box of 10x10's	7000	Shwe Htay Min
4	P.O.Cefixime	Box of 3x10's	3600	Aorta
5	P.O Amoxicillin+ Clavulanic Acid	Box of 1x6's	1800	Aorta
6	Injection - Levofloxacin 500 mg	1x1	3000	Yadanar
7	Injection - Ceftriazone 1G	1's	700	KCL
8	Injection - Cefoperazone and Sulbactam 1G	Vial	4900	Ready Medicine
9	Injection - Cefoperazone and Sulbactam 2G	Vial	9300	Ready Medicine
10	Injection - Meropenam	1g/Vial	10000	AA Medical

အခြားဆေးဝါးများ၏ ဈေးနှုန်းများကို Website (www.mccpmd.org)နှင့် Facebook Page <https://www.facebook.com/323302521392189/posts/1720802588308835/?d=n> တို့တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

»» စာမျက်နှာ ၁၉ မှ

မှတ်စု	ရက်စွဲ	မန္တလေး	ချမ်းမြသာစည်	အထက(၃၀)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၁၆	၁-၁၀-၂၀၂၁	ကရင်	ကြာအင်းဆိပ်ကြီး	အထက(ခွဲ)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၁၇	၄-၁၀-၂၀၂၁	မွန်	ကျိုက်မရော	အထက	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၁၈	၆-၁၀-၂၀၂၁	ရန်ကုန်	ဒဂုံ(တောင်)	အလကခွဲ(၁)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၁၉	၆-၁၀-၂၀၂၁	ရန်ကုန်	မင်္ဂလာဒုံ	ပညာရေးစီမံခန့်ခွဲမှုသင်တန်းကျောင်း	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၂၀	၁၀-၁၀-၂၀၂၁	ရန်ကုန်	ကမာရွတ်	အမက(၁)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၂၁	၁၁-၁၀-၂၀၂၁	မန္တလေး	ချမ်းမြသာစည်	အထက(၃၅)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၂၂	၁၁-၁၀-၂၀၂၁	မွန်	မော်လမြိုင်	အတ္တရံသင်တန်းကျောင်း	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၂၃	၁၅-၁၀-၂၀၂၁	မွန်	ကျိုက်ထို	အလက(ခွဲ)(ဘိုက္ကား)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၂၄	၁၇-၁၀-၂၀၂၁	ပဲခူး	ပြည်	အထက (ဝက်ထီးကန်)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၂၅	၂၇-၁၀-၂၀၂၁	မန္တလေး	ချမ်းမြသာစည်	အထက(၃၀)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၂၆	၃၁-၁၀-၂၀၂၁	စစ်ကိုင်း	ချောင်းဦး	အမက(၁)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၂၇	၁-၁၁-၂၀၂၁	ကရင်	ကြာအင်းဆိပ်ကြီး	အထက (ဘုရားသုံးဆူ)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၂၈	၁-၁၁-၂၀၂၁	ရန်ကုန်	ကြည့်မြင်တိုင်	အထက(၁)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၂၉	၃-၁၁-၂၀၂၁	ဧရာဝတီ	မြောင်းမြ	ဖိုးကြာကုန်းကျေးရွာ မူလကုန်းကျောင်း	မီးရှို့ဖျက်ဆီး

၄၃၀	၄-၁၁-၂၀၂၁	မန္တလေး	ချမ်းမြသာစည်	အထက(၇)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၃၁	၄-၁၁-၂၀၂၁	မန္တလေး	စဉ့်ကူးမြို့	အမက (ဆင်ကျွန်း)	လက်နက်ငယ်ဖြင့်ပစ်ခတ်၊ လက်လုပ်မိုင်းဖြင့် ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၃၂	၆-၁၁-၂၀၂၁	စစ်ကိုင်း	ကန်ဘလူ	အမက(မူလကန်)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၃၃	၇-၁၁-၂၀၂၁	ကချင်	မြစ်ကြီးနား	အထက(၇)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၃၄	၈-၁၁-၂၀၂၁	ကယား	လှိုင်ကော်	အထက(၁)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၃၅	၉-၁၁-၂၀၂၁	စစ်ကိုင်း	ကလေး	အထက(၉) တောင်သာ	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၃၆	၉-၁၁-၂၀၂၁	မကွေး	ရေစကြို	အလက(ခွဲ)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၃၇	၁၀-၁၁-၂၀၂၁	စစ်ကိုင်း	မုံရွာ	အထက(၇)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၃၈	၁၀-၁၁-၂၀၂၁	မန္တလေး	ချမ်းမြသာစည်	အထက(၇)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၃၉	၁၀-၁၁-၂၀၂၁	ရှမ်း	အောင်ပန်း	အထက(၈)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၄၀	၉-၁၁-၂၀၂၁	ဧရာဝတီ	မအူပင်	အမက	မီးရှို့ဖျက်ဆီး
၄၄၁	၅-၁၁-၂၀၂၁	စစ်ကိုင်း	တန့်ဆည်	အထက(၂)	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၄၂	၆-၁၁-၂၀၂၁	ကရင်	ကြာအင်းဆိပ်ကြီး	မူလကန်	လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၄၃	၈-၁၁-၂၀၂၁	မန္တလေး	စဉ့်ကူး	အထက(ခွဲ)	လက်နက်ငယ်ဖြင့်ပစ်ခတ်၊ လက်လုပ်မိုင်းဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး
၄၄၄	၈-၁၁-၂၀၂၁	ရှမ်း	မန်တုံ	အထက(မန်တုံ) နှင့် မြို့နယ်ပညာရေးမှူးရုံး	လက်ပစ်ဗုံးများဖြင့်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး

❖ စာမျက်နှာ ၂၂ မှ

ပထဝီမဟာဗျူဟာသစ် (new geostrategy) က စူးအက်တူးမြောင်းနှင့် မလက္ကာရေလက်ကြားတို့ ရဲ့ ကာလကြာရှည်အသုံးဝင်မှုကို အာတိတ်လမ်းကြောင်းသစ်နဲ့ဖြတ်ကျော်ပြီး အဆုံးသတ်ပစ်နိုင်တာကြောင့် အကျိုးစီးပွားဆိုင်ရာ ထိပ်တိုက်တွေ့မှုတွေဟာ ကမ္ဘာ့ပါဝါတွေအကြား ပိုမိုရှိလာနိုင်ပါတယ်။ အင်ဒိုပစိဖိတ်နဲ့ ယူရေးရှားဒေသတို့ရဲ့ အထိန်းအကွပ်မဲ့ဖြစ်လာမှုကို ခန့်မှန်းထားတာတွေလည်းရှိရာ ဒေသဆိုင်ရာပါဝါတွေရဲ့ အားပြိုင်မှုတွေလည်း အဲဒီပြဿနာနဲ့ဆက်စပ်ပြီး မြင်တွေ့ရလာနိုင်ပါတယ်။

အင်စတီကျူးရှင်းဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးမှုအသစ်တွေနဲ့ ဖြစ်ထွန်းမှုအသစ်တွေ ရှိလာပါလိမ့်မယ်။ ဥပမာအားဖြင့် အီးယူက အိန္ဒိယသမုဒ္ဒရာအဝန်းအဝိုင်းဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်း (Indian Ocean Rim Association) အတွက် လုံးပန်းနေသလို အာဆီယံ

နိုင်ငံတွေဟာလည်း အာတိတ်ကောင်စီအတွက် ကြိုးပမ်းမှုတွေရှိနေပြီဖြစ်တဲ့ ဖြစ်ပေါ်မှုမျိုးတွေကို မျှော်လင့်လို့ရပါတယ်။ ကုလသမဂ္ဂကဲ့သို့သော ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ အင်စတီကျူးရှင်းတွေရဲ့ အားထားရမှုနဲ့ အသုံးဝင်မှုဟာ အကြီးအကျယ်စိန်ခေါ်မှုတွေရင်ဆိုင်လာရမှာဖြစ်ပါတယ်။ နေတိုးနဲ့ ရှန်ဟိုင်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့ (Shanghai Cooperation Organization) တို့အကြား ယူရေးရှားဒေသလုံခြုံရေးနဲ့ဆက်နွယ်မှုလို ကိစ္စရပ်တွေကို ပြောဆိုဆွေးနွေးမှုတွေ ပြုလုပ်ရမယ့်အခြေအနေအထားတွေလည်း ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်ပါသေးတယ်။

စစ်အေးတွေဖြစ်ပေါ်နိုင်

ကမ္ဘာအနှံ့ သီးခြားစီဖြစ်ပေါ်နိုင်တဲ့ စစ်အေးတွေ (separate cold wars) ဖြစ်ပေါ်နိုင်ခြေကိုလည်း မလွဲမသွေ တွက်ချက်ထားသင့်တာဖြစ်ပါတယ်။ နှစ်ဆယ်ရာစု စစ်အေးကဲ့သို့ ပါဝါအုပ်စုနှစ်ခုအကြား ပြဿနာ (Bipolar conflict) မဟုတ်ပါ။ စစ်အေးတွေမှာ

သီးခြားရည်ရွယ်ချက်တွေနဲ့ အခြေခံအကြောင်းတွေ ရှိမှာဖြစ်ပါတယ်။ အဓိပ္ပာယ်တွေ၊ ဦးတည်ချက်တွေ ကွဲပြားပါလိမ့်မယ်။ အိန္ဒိယနဲ့ တရုတ်ကြား ဟိမဝန္တာစစ်အေးလို၊ မော်စကို၊ ဝါရှင်တန်နဲ့ ဥရောပကြား ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်တဲ့ အာတိတ်စစ်အေးလို၊ မြေထဲပင်လယ်အရေးအတွက် အီးယူနဲ့ တရုတ်တို့အကြား စစ်အေးလို ဒေသအလိုက်မဟာမိတ်ဖြစ်မှုနဲ့ အကျိုးစီးပွားတွေအပေါ်အခြေခံပြီး သီးခြားစစ်အေးတွေ လွှမ်းမိုးလာနိုင်ခြေရှိပါတယ်။ ကမ္ဘာအနှံ့ ဖြန့်ကြက်ပေါ်ထွန်းလာမယ့်ပါဝါကြီး၊ ငယ်၊ လက်တိုအကြား သိမ်မွေ့နက်နဲလှတဲ့ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေးနဲ့ စစ်ရေးဆိုင်ရာ လွှမ်းမိုးအသာစီးရနိုင်ရေး တွန်းတိုက်မှုတွေ၊ ပူးပေါင်းမှုတွေ ပြိုင်ဆိုင်မှုတွေဖြစ်ပေါ်လာမှာ မုချဖြစ်ပါတယ်။

အလွန်လျင်မြန်တဲ့နှုန်းထားနဲ့ တစ်ဟုန်ထိုး ပြေးနေတဲ့ကမ္ဘာမှာ ပါဝါတွေကျဆုံးခြင်း အသစ်ဖြစ်ပေါ်လာတာတွေကိုလည်း ကမ္ဘာအနှံ့မြင်တွေ့

ကြရမှာပါ။ ခေတ်သစ်ကမ္ဘာကြီး ငြိမ်းချမ်းသာယာရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် နှစ်ဆယ့်တစ်ရာစုနဲ့ကိုက်ညီတဲ့ အတွေးအခေါ်သစ်တွေ၊ နိုင်ငံရေးစနစ်ပုံစံတွေ၊ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုပုံစံသစ်တွေနဲ့ နိုင်ငံတွေအသီးသီးက လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတကာအသိုင်းအဝိုင်းက လည်းကောင်း စီမံခန့်ခွဲမှုပုံစံသစ်တွေကို တီထွင်ဖော်ထုတ်ကြရ တော့မယ်ဆိုတဲ့အရှိတရားကို ငြင်းဆန်ဖို့ ပိုမိုခက်ခဲလာနေပြီဖြစ်ကြောင်း အထင်အရှားမြင်တွေ့လာကြပြီ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် နိုင်ငံအသီးသီး (အထူးသဖြင့် ပထဝီနိုင်ငံရေးအရ တစ်ကမ္ဘာလုံးနဲ့ ဆက်စပ်ပြီး အရေးပါတဲ့နိုင်ငံတွေ) အနေနဲ့ အခြေအနေသစ်မှာ ဖြစ်ပေါ်လာမယ့် စိန်ခေါ်မှုအသစ်တွေအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ထားကြပြီး အဲဒီလို ပြင်ဆင်တဲ့ပြန်နိုင်မှုပေါ် အခြေခံတဲ့အကျိုးအမြတ်သစ်၊ အခွင့်အလမ်းသစ်တွေကို ဖန်တီးရယူနိုင်ကြဖို့ လိုအပ်ကြောင်း တင်ပြလိုရင်းဖြစ်ပါတယ်။ ။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ငွေရောင်းဦးစီးဌာန၊ ရေပေးစနစ်ဦးစီးဌာန၊ တိုက်အမှတ်(၅၀)၊ (၅)လွှာ၊ (၂)ခန်းတွဲ (၈)ထပ်တိုက်စီ မျက်နှာစာအရင်းအမြစ် ဖြည့်လျှင် (လက်ယာဘက်ခြမ်း)၊ အကျယ်အဝန်း အလျား(၁၈)ပေ x အနံ(၅၂)ပေရှိ တိုက်ခန်းနှင့် တိုက်ခန်း ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား ဦးကျော်စိန် (CK-019226)မှ ဝယ်ယူထားပြီး လက်ရောက် ပိုင်ဆိုင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်၊ မိမိစေခိုင်းခွင့် ရှိသူဖြစ်ကြောင်း၊ ဝန်ခံကတိပြု၍ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်စိန်ထွန်း(၁၂/မေ(၁၆)၀၂၅၄၂၄)မှ ရောင်းချသည့် တန်ဖိုးထွေးထွေးမှ အဖို့ကို ရေပေး အဖြစ် ပေးပေးထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း နိုင်ငံသောစာမျက်နှာစာတမ်း အထောက်အထား(မူရင်း)များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ဖြူဖြူသန်း လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - **ဒေါ်ခင်စိန်ထွန်း**

LL.B., D.B.L., W.I.P.O - 101 (Switzerland)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၃၁၁)
အမှတ်-၁၂၊ ၄၁-လမ်း၊ ဧပြည်ထမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဗုဒ္ဓ-ဝေ ၈၂၄၅၇၄၊ ၀၉ ၅၄၀၄၄၄၂ ၀၉ ၂၅၂၅၃၃၀၅၅

သက်ဆိုင်သူများ ကန့်ကွက်နိုင်ရန်

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၆)ရပ်ကွက်၊ မာလာမြိုင်(၅)လမ်း၊ အမှတ်(၆၂) ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသည့် "ကန်ထရိုက်စနစ်ဖြင့် (၂)ခန်းတွဲ၊ (၆)ထပ်တိုက် ဆောက် လုပ်ရန်" မြေရှင်နှင့် ကန်ထရိုက်တာတို့ စာချုပ်အရ ကန်ထရိုက်တာဖြစ်သူ ဦးအောင်လင်း (၁၂/မေ(၁၆)၀၂၅၄၂၄)အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသော စတုဂ္ဂထပ် (မြေရင်းခြမ်း)၊ အကျယ် အဝန်း ခန့်မှန်း (အလျား ၁၂.၅ပေ x အနံ ၄.၈ပေ)ရှိ တိုက်ခန်းအား အရပ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ် ယူ၍ တရားဝင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးလှိုင်အောင်(၇/လပတ (နိုင်)၁၆၀၂၅၄၂၄)မှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်စိန်ထွန်း(၁၂/မေ(၁၆)၀၂၅၄၂၄)မှ အပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေအား အရပ်စာချုပ်အရ (၁၅-၁၁-၂၀၂၀)ရက်တွင် ပေးချေထားပြီးဖြစ်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်း တိုက်ခိုက်မိသော စာရွက်စာတမ်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လူကိတ် တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုတစ်စုံတစ်ရာ မရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးအောင်မျိုးချစ်(LL.B) ဒေါ်သက်ဝေအောင်(LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၆၂၇၄) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၀၀၆၆)
Ph:09-778849700,09-773562082

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ၄၄- ရပ်ကွက်၊ မိုးရာဇာလမ်း၊ အမှတ် (၄၈၈)ဟုခေါ်တွင်သော မြေနှင့်အိမ်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်နှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၄၄၊ မြေကွက်အမှတ်-၄၈၈၊ ဧရိယာ (၀.၀၅၅) ဧက၊ မြေအမျိုးအစား နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေနှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား မြို့ မြေစာရင်း၏ အမည်ပေါက်ပိုင်ရှင် ဒေါ်ဖြူစန္ဒာဝင်း(၁၂/ဥပကမ(နိုင်)၂၀၀၇၅၀) မှ မိမိတစ်ဦးတည်း အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိ ကြောင်း၊ ဝန်ခံပြောဆိုသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေကဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ အကျိုးသက်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူ မဆို ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများနှင့် တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်အရေးဆိုနိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက် ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ် ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးဟိန်းစိုး ဦးသန်းဦး
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၈၉၃၃) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၀၈၇၅)
အမှတ်(၄၆)၊ ပထမထပ် (၆)၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၄၇-သမိုင်း၊ မြေကွက် အမှတ်-၁/ ၁၅၂။ ရွှေငွေထပ်(၅)လမ်း၊ ဧရိယာ (၀.၁၂၁)ဧကရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေအမျိုးအစားမြေကွက် နှင့် မြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား ရန်ကုန်မြို့တော် ဧည့်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ ဖြည့်စွက်နိုင်ရန်အရပ်ရပ်အရပ်ရပ်အရပ်ရပ်အရပ်ရပ်အရပ်ရပ် (၅) မူရင်း (နိုင်)၀၀၀၀၀၀)မှအမည်ပေါက်ပြီး လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ ဝန်ခံ ကတိပြု၍ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ (၁)ဒေါ်ခင်စိန်ထွန်း(၁၂/မေ(၁၆)၀၂၅၄၂၄)မှ အပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေအား အရပ်စာချုပ်အရ (၁၅-၁၁-၂၀၂၀)ရက်တွင် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း နိုင်ငံသောစာမျက်နှာစာတမ်းအထောက်အထား(မူရင်း)များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ဖြူဖြူသန်း လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - **ဒေါ်ခင်စိန်ထွန်း**

LL.B., D.B.L., W.I.P.O - 101 (Switzerland)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၃၁၁)
အမှတ်-၁၂၊ ၄၁-လမ်း၊ ဧပြည်ထမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဗုဒ္ဓ-ဝေ ၈၂၄၅၇၄၊ ၀၉ ၅၄၀၄၄၄၂ ၀၉ ၂၅၂၅၃၃၀၅၅

သားအဖြစ်မှ အမွေပတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်နေ ဦးကျော်ဆန်း(၁၂/သယက (နိုင်)၀၆၀၉၀၆)-ဒေါ်ခင်စိန်ထွန်း(၁၂/ဥပကမ(နိုင်)၀၄၀၉၀၇) တို့၏သား မောဟာန မင်းအောင် (၁၂/သယက(နိုင်)၀၆၀၉၀၆)သည် မိဘစိတ်ဆင်းရဲအောင် အကြိမ်ကြိမ်ပြုလုပ်ပြီး ၂၀-၁၁-၂၀၂၀ရက်မှစ၍ နေအိမ်မှဆင်းသွားပါသဖြင့် ယနေ့မှစ၍ သားအဖြစ်မှ အမွေပတ်စွန့်လွှတ်ကြောင်းနှင့်နောက်ဆောင် ငှားနှင့် ပတ်သက်သော ကိစ္စအဝဝအား တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးကျော်ဆန်း-ဒေါ်ခင်စိန်ထွန်း

ရန်ကုန်မြို့၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ၁၆/၃-ရပ်ကွက်၊ ကံကော်ရိပ်သာလမ်း၊ အမှတ်(၃၃၆/၁)ဟုခေါ်တွင်သော မြေနှင့်အိမ် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်နှင့် ပတ်သက်၍ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၆/၃၊ မြေကွက်အမှတ်-၃၃၆/၁၊ ဧရိယာ(၁၂၀၀၈/၆၀)မြေ အမျိုးအစား နှစ်(၆၀)ဂရန် မြေနှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား မြို့မြေစာရင်း၏ အမည်ပေါက်ပိုင်ရှင် ဦးသိန်းထွန်းဦး(၇/လပတ(နိုင်)၀၃၀၉၀၃)မှ မိမိတစ်ဦး တည်း အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ ဝန်ခံ ပြောဆိုသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေ သ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ အကျိုးသက်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား မူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်အရေးဆိုနိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေ နှင့်အညီ အရောင်းအဝယ် ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိစေအပ် ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးဟိန်းစိုး ဦးသန်းဦး
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၈၉၃၃) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၀၈၇၅)
အမှတ်(၄၆)၊ ပထမထပ် (၆)၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

အမွေပတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၊ ကမာပီကျေးရွာအုပ်စု၊ ထန်းတောကျေး ရွာနေ ဦးကျော်သု(၁၂/ကမက(နိုင်)၀၅၀၅၂၅)၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်-

ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ၏ သမီးများဖြစ်ကြသော ပန်းဖြူဖြူနှင့်ပန်းဖြူဖြူတို့သည် မိဘများ၏ဆုံးမမှုစာများကိုနားထောင်ခြင်းမရှိဘဲ အိမ်ပေါ်မှဆင်းသွားကြ၍ သမီးများအဖြစ်မှ အမွေပတ်စွန့်လွှတ်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးကျော်စွာထက် (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) စဉ် - ၁၂၈၃၁
ဖုန်း - ၀၉ ၇၅၄၃၅၈၀၈၊ ၀၉ ၂၅၄၃၁၀၄၀၄
ရုံးခန်းလိပ်စာ - အမှတ်(၆၆၆)၊ မြို့ပလမ်း၊ (ဧပြည်)၊ ၄/တောင်ရပ်ကွက်၊
သာကောတမြို့နယ်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန် (မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ ထန်းတောပင်မြို့နယ်၊ သဘောပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ လှိုင်အမှတ် (၂၃၃/မောင်) ဦးပိုင်အမှတ် (၂၂/ယ) ဧရိယာ (၈. ၀၃) ဧကရှိ ဒေါ်ထွန်းမေ အမည်ပေါက်သည့် လယ်ယာမြေကွက်များနှင့် ထပ်လပ်လာနေမှုကွက်များပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ဒေါ်ထွန်းမေ ထံမှ ထမ်းပိုင်ပြီးနောက် စာချုပ်စာတမ်းများကိုလက်ခံအသွေခွေ ကမ်းလှမ်းလာသည့်အခါမှစ၍ (၁၄/၅/၂၀၂၁) (၂၂-၈-၂၀၂၁) ရက်နေ့ တိုက်ခိုက်လာသည့် လှိုင်အမှတ် (၂၂/မောင်) (နိုင်) ၀၀၉၀၇၇) က ယင်းလယ်ယာမြေကွက်များကို အဆောင် လက်ဝယ်ထားဆိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဖြစ်ကြောင်း၊ ဝန်ခံကတိပြု၍ ရောင်းချရန် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူမှ ရောင်းဖိုးငွေခန့်ငွေအရ ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေအား အရပ်စာချုပ်အရ (၁၅-၁၁-၂၀၂၀)ရက်တွင် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း နိုင်ငံသောစာမျက်နှာစာတမ်း အထောက်အထား (မူရင်း) များဖြင့် ဤ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
"တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ"
ဦးအောင်နိုင်ထွန်း (စဉ်-၁၃၇၇၇) ဦးကျော်စွာထက် (စဉ်-၁၃၂၈၂)
LL.B, WIPO (Switzerland) (LL.B, D.B.L, D.I.L)
Good Friend Consultant Law Firm
အမှတ် (၈၃) ပထမထပ်၊ ဝန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ Ph : 01-385205, 09-42088970

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၇)၊ ကျွန်းရွှေလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၉၁၇)၊ အကျယ်အဝန်း ပေ(၄၀x၆၀)ရှိ နှစ်(၆၀) ဂရန်မြေကွက်အနက်မှ တရားဝင်ရောင်းချခွင့်အရရှိသောမြေကွက်ခြမ်း မြေအကျယ် အဝန်း ပေ (၂၀x၆၀)ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ် ရေစိစာအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အားလုံးကို လက်ရိုက်ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးမြတ်ကောင်း(MTA-၀၇၃၄၄)၊ (၁၃/၀၇/၂၀၂၀)မှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်သိန်းမိုး(၁၂/ဥပကမ(နိုင်)၀၅၀၅၂၅)မှ အပိုင် ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက် လိုသူများ ယနေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ၎င်းရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်း အဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်သစ်သစ်အောင်
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၄၆၃၃)
အမှတ်(၁၂၂)၊ စေတီလမ်း၊ (၄၇)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊
ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၇၉၅၅၇၇၁၂၂

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၄၆)ရပ်ကွက်၊ ဗန္ဓုလလမ်း၊ အမှတ်(၇)ဟုခေါ်တွင်သော မြေနှင့်အိမ်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၆)၊ မြေကွက်အမှတ် (၇)၊ မြေအမျိုးအစား-နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေ၊ အကျယ်(၄၂'x၆၀') အနက် တရားဝင်ရောင်းချခွင့်အရရှိသော မြေအိမ်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့သည် မြို့မြေစာရင်းတွင် ရှိ မြေနှင့်ယင်းမြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့သည် မြို့မြေစာရင်းတွင် ရှိလျက်ရှိပြီး (၄) (၀၆/၀၆/၀၀၀၀) အကျိုးခံစားခွင့်ပေါက်လျက်ရှိပြီး ခိုင်လုံစွာ ဝယ်ယူ နှင့်အညီ ရန်ကုန်မြို့စာချုပ်စာတမ်းများမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ကြေညာစာချုပ်အမှတ်-၃၄၄၄/၂၀၁၄-၀-၇-၂၀၁၄/အရ တရားဝင်အမွေဆက်ခံ ခွင့်ရှိသူ ဇနီးဒေါ်မြင့်သန်း (၁၂/ဥပကမ(နိုင်) ၀၇၃၄၄၄)ထံမှ အရောင်းအဝယ်မှတ် ပုံတင်စာချုပ်အမှတ်-၈၇၅၇/၂၀၁၄-၀-၁-၂-၂၀၁၄-အရ ဝယ်ယူ ပိုင်ဆိုင်လက်ဝယ် ထားရှိသူ ဦးကျော်မြတ်မင်း(၇/ကမက(နိုင်)၀၅၀၅၂၅)မှ မိမိတစ်ဦးတည်းပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ ဝန်ခံပြောဆိုသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ အကျိုးသက်ဆိုင် ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများနှင့် တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်အရေးဆိုနိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက် ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ် ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးဟိန်းစိုး ဦးသန်းဦး
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၈၉၃၃) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၀၈၇၅)
အမှတ်(၄၆)၊ ပထမထပ်(၆)၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

(၇-၁၁-၂၀၂၀)ရက်စွဲ ကြေးနံ့သတင်းစာ စာမျက်နှာ(၂၈)ပါ၊ ဒေါ်ခင်စိန်ထွန်း(ဘ)ဦးစံလွင် (၁၂/ လကန(နိုင်)၀၆၀၆၈၆)နှင့် ဒေါ်ခင်စိန်ထွန်း(ဘ)ဦးမျိုးမြင့်(၁၂/ဒဂက(နိုင်)၀၀၂၃၇၂) ကိုင်ဆောင်သူတို့နှင့် ပတ်သက်၍ အများသိစေရန် ကြေညာချက်အား ပြန်လည်ရှင်းလင်းခြင်း

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေများဖြစ်သော ဒေါ်ခင်စိန်ထွန်း(ဘ)ဦးစံလွင်(၁၂/လကန(နိုင်)၀၆၀၆၈၆)နှင့် ဒေါ်ခင်စိန်ထွန်း(ဘ)ဦးမျိုးမြင့်(၁၂/ဒဂက(နိုင်)၀၀၂၃၇၂)ကိုင်ဆောင်သူများ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်များအရ အောက်ပါအတိုင်း ပြန်လည်ရှင်းလင်းအပ်ပါသည်-

ကြေညာချက်အပိုဒ်(၁)ပါ စာချုပ်နှင့်ပတ်သက်၍ အမှတ်(၃/ဘ)၊ မိုးကောင်းလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်တွင် ချုပ်ဆို ခဲ့ခြင်းမဟုတ်ဘဲ ဦးမျိုးအောင်နေထိုင်ရာ အမှတ်(၃၄/ဘ)၊ အောင်မေတ္တာလမ်း၊ မေပုသိမ်ရပ်ကွက်တွင် ချုပ်ဆို ခြင်းဖြစ်ပြီး ဦးမျိုးအောင်မှ ရောင်းချမည့်မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ ခိုင်မာသော အထောက်အထား ဂရန်ရရှိအောင် သက်ဆိုင်ရာဌာနများသို့ ငွေကြေးကုန်ကျခံ၍ ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် စာချုပ်တွင် အပိုင်ရောင်းချမည့် သူများမှ ရောင်းချမည့်မြေကွက်နှင့် ပတ်သက်၍ အထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ် ကြောင်း ထည့်သွင်းချုပ်ဆိုမည်ဟု ပြောဆို၍ ချုပ်ဆိုခဲ့ခြင်းသာဖြစ်ပါသည်။

ကြေညာချက်အပိုဒ်(၂)ပါ စာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီးနောက် သက်ဆိုင်ရာဌာနများတွင် ရောင်းချမည့် မြေကွက်နှင့် ပတ်သက်၍ စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားရရှိနိုင်ရန်အတွက် ဦးမျိုးအောင်မှ ငွေကြေးအကုန်အကျခံ၍ဆောင်ရွက် ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စာရွက်စာတမ်းရရှိနိုင်ရန်အတွက် ဦးမျိုးအောင်၏မိတ်ဆွေများဖြစ်ကြသော ဦးစိုးဝင်း(ခ) မုရူဂန်နှင့် ဦးပေါ်စိုး(ခ)ဦးစော်အောင်တို့အား အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာချုပ်ဝယ်ပေးပါရန် ပြောဆိုသောကြောင့် (၃၀-၁၂-၂၀၂၀)ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့စာချုပ်စာတမ်း မှတ်ပုံတင်ရုံး၌ လွှဲအပ်ပေးခဲ့သော်လည်း ၎င်းတို့အနေဖြင့် အချိန်ကြာမြင့်သည့်တိုင်အောင် လုပ်ဆောင်ပေးနိုင်ခြင်းမရှိပါသောကြောင့် (၂၉-၅-၂၀၂၀)ရက်တွင် အထွေထွေကိုယ် စားလှယ်လွှဲစာချုပ်အား ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထိုမှနောက်ပိုင်း ဦးလှထွန်းနှင့်ဦးပေါ်စိုး(ခ)ဦးစော် အောင်တို့ ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ပေးမှုကြောင့်(၁၆-၅-၂၀၂၀)ရက်တွင် ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ပင်လုံအိမ်ရာရှိ ရွှေမြန်မာချစ်တီးထမ်းဆိုင် တွင် ဦးမျိုးအောင်နှင့်တွေ့ဆုံဆွဲရာ စာရွက်စာတမ်းများရရှိနိုင်ရန်အတွက် အချိန်တစ်လခန့် ပေးပါရန်နှင့် (၁၉-၉-၂၀၂၀)ရက်တွင်လည်း ဦးမျိုးအောင်၏ မိတ်ဆွေများဖြစ်ကြသော ဦးတန်တီ၊ ဦးပေါ်စိုး(ခ)ဦးစော် အောင်တို့နှင့် ထပ်မံတွေ့ဆုံဆွဲရာတွင်လည်း စာရွက်စာတမ်းများရရှိနိုင်ရန်အတွက် အဆင်ပြေမှုမရှိပါကြောင်း ကျွန်ုပ် တို့ထံ ညွှန်ကြားလာပါသည်။

ဦးမျိုးအောင်၊ ဦးစိုးဝင်း(ခ)မုရူဂန်နှင့် ဦးပေါ်စိုး(ခ)ဦးစော်အောင်တို့၏ လစ်ဟာမှုများကြောင့် သက်ဆိုင်ရာဌာနမှ အထောက်အထား စာရွက်စာတမ်း ဂရန်မရရှိမည် ၎င်းတို့၏တာဝန်သာဖြစ်ပြီး တရားတစ်ထုံးတန်ဆိုသွားမည်ဆိုပါက ဥပဒေကြောင်းနှင့်အညီ မြေရှင်းသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ပြန်လည်ရှင်းလင်းအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးတင်မောင်အောင်(LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၀၉၃၁)
အမှတ်(၅၀)၊ အခန်း(E/15)၊ ဘဏ်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
Ph:09-73074346

သားအဖြစ်မှ အမွေပတ်စွန့်လွှတ်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ဝမ်းချောင်းတောင်ရပ်ကွက်၊ ဦးစိုးလမ်း၊ ငွေလွှာ အမှတ်(၇)ခန့် ဦးစိုးမော် (၁၂/၀၈(နိုင်)၀၂၆၅၂၃ နှင့် ဇနီး ဒေါ်ခင်စိန်ထွန်း(၁၂/ ၀၈(နိုင်)၀၂၆၅၂၃ တို့၏သား မောဟာန မင်းအောင် (၁၂/၀၈(နိုင်)၀၆၀၉၀၆) သည် မိဘ များ၏ ဆုံးမမှုများကို နားမထောင်ဘဲ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို အကျိုးခံစားခွင့် မရှိဘဲ ပတ်သက်သည့် ကိစ္စ အဝဝအား တာဝန်ယူပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ဖုန်းမေးမြန်း ခြင်းသည်အားဖြင့် လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဒေါ်တင်တင်ထွန်း (LL.B, D.B.L)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၀၀၀၀)
အမှတ်(၅၀)၊ ပထမထပ်၊ အခန်း (E/1)၊ ဘဏ်လမ်း၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၇၃၃၃၃၃၃

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဒဂုံမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၅၇)၊ နတ်မောက်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၄၂)ဟုခေါ်တွင်သော အလျား(၆၀)ပေ x အနံ(၁၀)ပေ၊ ပါမစ်မြေ အမျိုးအစား၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၄၂ နှင့်ပတ်သက်၍ ဦးစိုးမော် တိုက်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးအား ဒေါ်ခင်စိန်ထွန်းမှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း၊ ဝန်ခံသဖြင့် ဒေါ်ခင်စိန်ထွန်း(၁၂/မတက(နိုင်)၀၃၀၉၀၃)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးပတ်ထရစ် မျိုးဝင်းဟိန်း(၁၂/၀စတ(နိုင်)၀၃၃၄၄၄)မှ အပိုင် ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ် တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ အကျိုးသက်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား မူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ် ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ် ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ
ဦးပတ်ထရစ်မျိုးဝင်းဟိန်း
(၁၂/မတက(နိုင်)၀၃၃၄၄၄)

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးအောင်မျိုးမောင်(LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၇၃၀၀)
ဖုန်း-၀၉-၂၅၂၄၅၄၅၄

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ပိုလ်ပုရွာနယ်လမ်း၊ အမှတ်(၇၇/၇၉)(B)တွင် နေထိုင်သူ ဒေါ်ယုညိုသိန်းမှတ်ပုံတင်-၇(ကကန(နိုင်)၀၂၆၅၂၃)ကိုင်ဆောင်သူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြား ချက်အရ အများသိစေရန် အောက်ပါအတိုင်း ကြော်ငြာအပ်ပါသည်-

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ယုညိုသိန်းသည် ကွယ်လွန်သူ ဦးဝေဖြိုး မှတ်ပုံတင်(၉/မကန (နိုင်)၀၆၀၆၈၆)၏ တရားဝင်ဇနီးဖြစ်ပါသည်။ ဦးဝေဖြိုးသည် (၁၀-၀-၂၀၂၀)ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားခဲ့ပြီး ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးဝေဖြိုးသက်ရှိထင်ရှားရှိစဉ်က စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာတွင် Wings Plus Investment Co.,Ltd(WPI) ကုမ္ပဏီတစ်ခု အပါအဝင်ဖြစ်ပါသည်။ ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးဝေဖြိုး မကွယ်လွန်ခင်က လုပ်ကိုင်ခဲ့ သောစီးပွား ရေးလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီများထံမှ Wings Plus Investment Co.,Ltd (WPI) ကုမ္ပဏီ၏ လုပ်ငန်းများကိုသာ ဒေါ်ယုညိုသိန်းအနေဖြင့် ဆက်လက်လုပ်ကိုင် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ Wings Plus Investment Co.,Ltd (WPI)ကုမ္ပဏီ၏ လုပ်ငန်းကုမ္ပဏီများမှလွှဲ၍ မည်သည့် အရရှိယလာလုပ်ငန်းများနှင့် အခြားစီးပွားရေး လုပ်ငန်းများကို တာဝန်ယူဆောင်ရွက်သွားမည်မဟုတ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာ အပ်ပါသည်။ ထိုကဲ့သို့ အသိပေးကြေညာခြင်းနှင့် ယင်းနေ့အောက်ပိုင်းများတွင် ကွယ်လွန်သူ ဦးဝေဖြိုး၏ ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ယုညိုသိန်းအမည်ဖြင့် လည်းကောင်း၊ ဒေါ်ယုညိုသိန်း၏ မိသားစုနှင့် ပတ်သက်သော ဂုဏ်သိက္ခာဆောင်ရွက်ဆောင်ရွက် ချက်များ ပေါ်ပေါက်လာလျှင်သော်လည်းကောင်း မည်သူ့ကိုမဆို တည်ဆဲပစ္စည်းအများနှင့် အညီအရေယူ ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးသန်းထက်ဦး(LL.B) ဒေါ်စမ်းစမ်းမြင့်(LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၇၄၄) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၆၀၇၃)
အမှတ်(၆၄)၊ မဟာသုလမ်း၊ ရွှေကုန်းရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၁၀၇)၊ မေယျာ(၁)လမ်း၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဇန်နီရီရပ်ကွက်၊ ကျောက်တံတား မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
ဖုန်း-၀၉-၇၉၆၃၆၀၂၆

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဒဂုံမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၅၇)၊ နတ်မောက်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၄၂)ဟုခေါ်တွင်သော အလျား(၆၀)ပေ x အနံ(၁၀)ပေ၊ ပါမစ်မြေ အမျိုးအစား၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၄၂ နှင့်ပတ်သက်၍ ဦးစိုးမော် တိုက်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးအား ဒေါ်ခင်စိန်ထွန်းမှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း၊ ဝန်ခံသဖြင့် ဒေါ်ခင်စိန်ထွန်း(၁၂/မတက(နိုင်)၀၃၀၉၀၃)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးပတ်ထရစ် မျိုးဝင်းဟိန်း(၁၂/၀စတ(နိုင်)၀၃၃၄၄၄)မှ အပိုင် ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ် တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ အကျိုးသက်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား မူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ် ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ် ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ
ဦးပတ်ထရစ်မျိုးဝင်းဟိန်း
(၁၂/မတက(နိုင်)၀၃

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမြင့်ဟန်
အင်ဂျင်နီယာချုပ်(မြို့ပြ)(ငြိမ်း)
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ လမ်းဦးစီးဌာန
အသက်(၆၂)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၃)မာန်မြေပြင်ကွက်၊ မာန်မြေ(၁၄) လမ်း/အနောက်၊ အမှတ် (၅၇၃)နေ ဒေါ်ဌေးဌေး၏ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးမြင့်ဟန် အင်ဂျင်နီယာချုပ်(မြို့ပြ)(ငြိမ်း)သည် ၂၀-၁၁-၂၀၂၁ (စနေနေ့) နံနက် ၂:၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးရွှေလေးနှင့်ဇနီး ဒေါ်စိန်စိန်ခင်မိသားစု
ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမြင့်ဟန်
အင်ဂျင်နီယာချုပ်(မြို့ပြ)(ငြိမ်း)
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ လမ်းဦးစီးဌာန
အသက်(၆၂)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၃)မာန်မြေပြင်ကွက်၊ မာန်မြေ(၁၄) လမ်း/အနောက်၊ အမှတ် (၅၇၃)နေ ဒေါ်ဌေးဌေး၏ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးမြင့်ဟန် အင်ဂျင်နီယာချုပ်(မြို့ပြ)(ငြိမ်း)သည် ၂၀-၁၁-၂၀၂၁ (စနေနေ့) နံနက် ၂:၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

အမြတ်အစားဝန်ထမ်းများ
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမြင့်ဟန်
အင်ဂျင်နီယာချုပ်(မြို့ပြ)(ငြိမ်း)
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ လမ်းဦးစီးဌာန
အသက်(၆၂)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၃)မာန်မြေပြင်ကွက်၊ မာန်မြေ(၁၄) လမ်း/အနောက်၊ အမှတ် (၅၇၃)နေ ဒေါ်ဌေးဌေး၏ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးမြင့်ဟန် အင်ဂျင်နီယာချုပ်(မြို့ပြ)(ငြိမ်း)သည် ၂၀-၁၁-၂၀၂၁ (စနေနေ့) နံနက် ၂:၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့်ဝန်ထမ်းများ
လမ်းဦးစီးဌာန
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမြင့်ဟန်
အင်ဂျင်နီယာချုပ်(မြို့ပြ)(ငြိမ်း)
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ လမ်းဦးစီးဌာန
အသက်(၆၂)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၃)မာန်မြေပြင်ကွက်၊ မာန်မြေ(၁၄) လမ်း/အနောက်၊ အမှတ် (၅၇၃)နေ ဒေါ်ဌေးဌေး၏ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးမြင့်ဟန် အင်ဂျင်နီယာချုပ်(မြို့ပြ)(ငြိမ်း)သည် ၂၀-၁၁-၂၀၂၁ (စနေနေ့) နံနက် ၂:၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့်ဝန်ထမ်းများ
လမ်းဦးစီးဌာန
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြော်ငြာခြင်း
 ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၇)အနောက်၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၁၀)၊ လှေရပ်ကွက်အမှတ် (၂)မြို့နယ်၊ အကျယ်အဝန်း ပေ(၆၈x၇၇)၊ ဧရိယာ(၄၅၀၀)စတုဂံပုံရှိ နေရာ(၆၀)ရပ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ဥပဒေနှင့်အညီ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူများဖြစ်ကြသော ဦးစင်စင်စင်စင်(၁၂/တမန (နိုင်)၀၁၀၅၈၀)၊ ဒေါ်ယင်းမာ(၁၂/သကတ(နိုင်)၀၁၀၅၇၇)ကိုယ်တိုင်ဆောင်သူများထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းပေးပို့ရောင်းချပေးခြင်းအား အတိအကျ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့် ရက်မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက် မည့်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ငြိမ်းငြိမ်းအောင်(LLB)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၄၁၁)
အမှတ်(၁၈) ဥက္ကဋ္ဌ(၁)လမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကဋ္ဌလာပလ္လီနယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉-၅၀၄၂၂၆၆

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြော်ငြာခြင်း
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ကျေးရွာအမည်-ဆေးလုံးကြီး၊ ကွင်းအမှတ်(၆၅)၊ ကွင်းအမည်-ဆေးလုံးကြီးတောင်ကွင်း၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၅၅/၄)၊ အကျယ် အဝန်းပေ(၃၅x၄၄)၊ ဧရိယာ (၁၁၀၀)စတုဂံ (R-1)မြေအမျိုးအစားနှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ပြေစာ၌ တရားဝင်အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်စိန်စိန်(၁၂/ အလန(နိုင်)၀၄၅၄၀၇) ကိုင်ဆောင်သူထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူမှ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းပေးပို့ရောင်းချပေးခြင်းအား အတိအကျ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူ များရှိပါက ခိုင်လုံသော စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာ ပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက် မည့်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ငြိမ်းငြိမ်းအောင်(LLB)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၄၁၁)
အမှတ်(၁၈) ဥက္ကဋ္ဌ(၁)လမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကဋ္ဌလာပလ္လီနယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉-၅၀၄၂၂၆၆

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဒေဂုံမြို့နယ်၊ လှေရပ်ကွက်၊ နဝေဒ(၁)လမ်း၊ အမှတ်(၁၈၇)၊ (၆)လွှား (A-6) (ခေါင်းရင်းခြမ်း)၊ အလျား ၂၂ပေခွဲအနီး ၅၄ပေရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို ပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်သိင်္ဂါ(၁၂/၀၈တ(နိုင်)၀၈၉၅၅)နှင့် ဒေါ်တင်တင်(၁၂/၀၈တ(နိုင်)၀၈၉၅၅)တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်စင်စင်စင်(၁၂/၀၈တ(နိုင်)၀၈၉၅၅)နှင့် ဦးအောင်နိုင်ထွန်း(၁၂/သယက(နိုင်)၀၄၅၅၀)တို့က အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းအတွက် စရန်ငွေကြေးများအား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မည့်သူ မရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင် ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်စင်စင်စင်(၁၂/သယက(နိုင်)၀၄၅၅၀)နှင့် ဦးအောင်နိုင်ထွန်း
[၁၂/သယက (နိုင်)၀၄၅၅၀] တို့၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်သီတာအေး
LL.B,WIPO(Switzerland)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၆၀၈)
Ph-09-443025964,09-7025964
အမှတ်(၂၃၇၆)၊ ဇေယျဝတီအရေ(၄)လမ်း၊ (၁၀)တောင်၊ (၁၂)ရပ်ကွက်၊
သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဒေဂုံမြို့နယ်၊ (ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ (၈၈)ရပ်ကွက်၊ မြတ်လေးရုံလမ်း၊ အမှတ်(၃၄၇)နေ ဦးကျော်စောဦး(၈/တလန(နိုင်)၀၄၄၂၀၈)၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ရန်ကုန်မြို့၊ ဒေဂုံမြို့နယ်၊ (ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ (၁၆၈)ရပ်ကွက်၊ လှည့်လမ်းသွယ် (၁)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၆/၃)၊ ပေ(၄၀x၆၀)အကျယ်ရှိ ဒေါ်မိုးကြည်(၁၂/သယက (နိုင်)၀၈၉၅၈)အမည်ပေါက်ပါမစ်မြေအမျိုးအစားဖြစ်ပြီး အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် တို့အား တရားဝင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်မြင့်မြင့်(၁၂/တမန(နိုင်)၀၅၀၇၀၈)ထံမှ ဦးကျော်စောဦး(၈/တလန(နိုင်)၀၄၄၂၀၈)ကိုင်ဆောင်သူမှယူခဲ့ပြီး ရောင်းချပေးခြင်းအား အတိအကျ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော စာချုပ်စာတမ်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးသက်အောင်(LLB) ဦးစိုးသိန်း(LLB)
(စဉ်-၁၄၃၃၅) (စဉ်-၅၃၉၂၇)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ
အမှတ်(၁၀)၊ ရုံးပတလမ်း၊ ဒေဂုံမြို့နယ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉-၄၄၁၅၄၄၁၀၊ ၀၉-၅၅၄၄၆၀၈၃

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်သောင်းချစ်(Bessie)
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)၊ ဗဟိုစာရင်းအင်းအဖွဲ့
အသက်(၉၁)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ အင်းယားမြိုင်လမ်း၊ ရွှေတောင်ကုန်း ရိပ်သာ၊ မြေအမှတ်(၃၃)နေ ပါမောက္ခဒေါက်တာ သီဝတင်-ပါမောက္ခ ဒေါက်တာ ဒေါ်စိမ်းမြမြအေးတို့၏ ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီး ဒေါ်ခင်သောင်းချစ် အသက် (၉၁)နှစ် သည် ၁၅-၁၁-၂၀၂၁ (တနင်္လာနေ့) ညနေ ၃:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန် အနိစ္စရောက်ကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးနောင်နှင့်အာရုံကြောပညာရပ်ဆိုင်ရာအဖွဲ့
(Myanmar Neurological Society)

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမြင့်ဟန်
အင်ဂျင်နီယာချုပ်(မြို့ပြ)(ငြိမ်း)
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ လမ်းဦးစီးဌာန
အသက်(၆၂)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၃)မာန်မြေပြင်ကွက်၊ မာန်မြေ(၁၄) လမ်း/အနောက်၊ အမှတ် (၅၇၃)နေ ဒေါ်ဌေးဌေး၏ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးမြင့်ဟန် အင်ဂျင်နီယာချုပ်(မြို့ပြ)(ငြိမ်း)သည် ၂၀-၁၁-၂၀၂၁ (စနေနေ့) နံနက် ၂:၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် ဝန်ထမ်းများ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လမ်းဦးစီးဌာန

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမြင့်ဟန်
အင်ဂျင်နီယာချုပ်(မြို့ပြ)(ငြိမ်း)
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ လမ်းဦးစီးဌာန
အသက်(၆၂)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၃)မာန်မြေပြင်ကွက်၊ မာန်မြေ(၁၄) လမ်း/အနောက်၊ အမှတ် (၅၇၃)နေ ဒေါ်ဌေးဌေး၏ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးမြင့်ဟန် အင်ဂျင်နီယာချုပ်(မြို့ပြ)(ငြိမ်း)သည် ၂၀-၁၁-၂၀၂၁ (စနေနေ့) နံနက် ၂:၁၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် ဝန်ထမ်းများ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လမ်းဦးစီးဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဒေဂုံမြို့နယ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် (၁၆)၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် မြေကွက်အမှတ်(၁၂၇)ဟုခေါ်တွင်သော အိမ်ရာ မြေ ၆(၆)ဂရမ်အမျိုးအစား၊ ဧရိယာ(၀.၀၄)ဧက အကျယ်အဝန်း (အလျား ၃၅' x အနံ ၅၅')ရှိ အိမ်ခြံမြေအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး တို့ကို ဦးကျော်စောဦး(၈/တလန(နိုင်)၀၄၄၂၀၈)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့ ဦးမောင်မောင်ခင် [၁၂/သယက(နိုင်)၀၄၄၅၆၅]က ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပါ သည်။

အဆိုပါမြေအရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာ ပါသည့်ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း တရားဝင်ဆိုင်လုံသော အထောက်အထား (မူရင်း)များနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပြီး ကန့်ကွက်သူ မရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

ဦးမောင်မောင်ခင်[၁၂/သယက(နိုင်)၀၄၄၅၆၅]
ဖုန်း-၀၉-၈၅၀၄၅၄၅၄၊ ၀၉-၄၂၁၀၈၀၇၆

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
 တနင်္လာရက်တိုင်းဒေသကြီး၊ ထားဝယ်မြို့နယ်၊ ခိုင်လုံမြို့နယ်၊ မချွလမ်း၊ အိမ်အမှတ် (၂၆၇/က)နေထိုင်သူ ဒေါ်အေးသန်း(၆/တမန(နိုင်)၀၀၅၅၀၄)ကိုင်ဆောင်သူ၏ လွှဲအပ် ညွှန်ကြားချက်အရ အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ကန်တော်မော်တိုက်နယ် မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၁၇)၊ မြေကွက်အမှတ်-၃၈(က)၊ ၆၈(အေ)၊ ဧရိယာ အလျား၈၄' x အနံ ၁၄၄' x ၁၄၄' (၀.၂၅၀)ဧကရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အားလုံး အပေါ် ကွယ်လွန်သူ ဦးသန်းစိန်(၆/တမန(နိုင်)၀၀၅၅၀၄)မှ ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး ယခုအခါ အဆိုပါမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ အမေ့ဆက်ခံသူ ဒေါ်အေးသန်းမှ စီမံခန့်ခွဲခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ သက်ဆိုင်ရာဌာနများသို့ အဆင့်ဆင့်သွားရောက်ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသော ကြောင့် ယင်းမြေကွက်အကျိုးသက်ဆိုင်သူများရှိပါက တရားဝင်စာရွက်စာတမ်းအထောက် အထားများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ ယခုကြေညာပါသည့်နေ့မှ (၁၅)ရက်အတွင်း လာရောက် ဆက်သွယ်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးကျော်စောဦး(LLB)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၃၃၁၈၂/၃၁-၈-၀၇)
အမှတ်(၁၀၇)၊ ခေမာ(၃)လမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကဋ္ဌလာပလ္လီနယ်။
Ph:09-791498900

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်သောင်းချစ်(Bessie)
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)၊ ဗဟိုစာရင်းအင်းအဖွဲ့
အသက်(၉၁)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ အင်းယားမြိုင်လမ်း၊ ရွှေတောင်ကုန်း ရိပ်သာ၊ မြေအမှတ်(၃၃)နေ ပါမောက္ခဒေါက်တာ သီဝတင်-ပါမောက္ခ ဒေါက်တာ ဒေါ်စိမ်းမြမြအေးတို့၏ ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီး ဒေါ်ခင်သောင်းချစ် အသက် (၉၁)နှစ် သည် ၁၅-၁၁-၂၀၂၁ (တနင်္လာနေ့) ညနေ ၃:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန် အနိစ္စရောက်ကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

အရပ်ကွက်အိမ်ပျော်ခြင်း
ဒေါ်ခင်အေးမြင့်
အသက်(၈၇)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ သံသုမာလမ်း၊ မီခီဝါ ဥယျာဉ်အိမ်ရာ၊ အမှတ်(၂၇)နေ (ဦးထွန်းဇံ-ဒေါ်ကြည်)တို့၏ သမီးလတ်၊ ဦးလှရွှေ၏ ချစ်လှစွာသောဇနီး၊ ဦးတင်မောင်နိုင်-ဒေါ်ဝေဝေ လှလှဝင်း၊ ဦးတင်မောင်ထွန်း-ဒေါ်ဝင်းမာသင်း၊ ဒေါ်လှမြတ်မော်တို့၏မိခင်၊ မဆုမွန်နိုင်၊ Christine Thinn၊ မကျော်မွန်နိုင် (Baby boy)တို့၏အဘိုး၊ (Dr.ခင်သန်းရီ-Dr.ကြည်ဝင်း)တို့၏ညီမ၊ ဦး Michael စိုးမြင့်-Diana စိုးမြင့်၊ ဦးအောင်မြင့်၊ ဒေါ်ခင်အေးမြင့် တို့၏အစ်မသည် ၂၀-၁၁-၂၀၂၁ (စနေနေ့) နံနက် ၈:၁၅ နာရီတွင် ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့ ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးခရစ်ယာန်ဂိုဏ်းပေါင်းစုံ ဥယျာဉ်တော်၌ မြေသို့အပ်နှံပြီးဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နံရပ်ဝေးနေ ဆွေမျိုး မိတ်သဟာများအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်သောင်းချစ်(Bessie)
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)၊ ဗဟိုစာရင်းအင်းအဖွဲ့
အသက်(၉၁)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ အင်းယားမြိုင်လမ်း၊ ရွှေတောင်ကုန်း ရိပ်သာ၊ မြေအမှတ်(၃၃)နေ ပါမောက္ခဒေါက်တာ သီဝတင်-ပါမောက္ခ ဒေါက်တာ ဒေါ်စိမ်းမြမြအေးတို့၏ ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီး ဒေါ်ခင်သောင်းချစ်သည် ၁၅-၁၁-၂၀၂၁ (တနင်္လာနေ့) ညနေ ၃:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန် အနိစ္စရောက်ကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ
ဒေါ်အေးမြင့်
ဒေါ်သီရိလှိုင်
ဦးအောင်စော်မိုး
(စဉ်-၃၃၀၃) (စဉ်-၆၉၆၄) (စဉ်-၁၅၆၀) (စဉ်-၁၆၃၅၆)
Zaluckpwin Real Estate & Law Firm 2013@gmail.com
စာချုပ်စာတမ်း(အထူး)ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။
ရုံးချုပ်-အမှတ်(၁၁၉၄)၊ ပင်လုံလမ်းမ၊ (၃၅)ရပ်ကွက်၊ ဒေဂုံမြို့နယ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်။ Ph:09-5018076

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်သောင်းချစ်(Bessie)
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)၊ ဗဟိုစာရင်းအင်းအဖွဲ့
အသက်(၉၁)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ အင်းယားမြိုင်လမ်း၊ ရွှေတောင်ကုန်း ရိပ်သာ၊ မြေအမှတ်(၃၃)နေ ပါမောက္ခဒေါက်တာ သီဝတင်-ပါမောက္ခ ဒေါက်တာ ဒေါ်စိမ်းမြမြအေးတို့၏ ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီး ဒေါ်ခင်သောင်းချစ်သည် ၁၅-၁၁-၂၀၂၁ (တနင်္လာနေ့) ညနေ ၃:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန် အနိစ္စရောက်ကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ
ဒေါ်အေးမြင့်
ဒေါ်သီရိလှိုင်
ဦးအောင်စော်မိုး
(စဉ်-၃၃၀၃) (စဉ်-၆၉၆၄) (စဉ်-၁၅၆၀) (စဉ်-၁၆၃၅၆)
Zaluckpwin Real Estate & Law Firm 2013@gmail.com
စာချုပ်စာတမ်း(အထူး)ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။
ရုံးချုပ်-အမှတ်(၁၁၉၄)၊ ပင်လုံလမ်းမ၊ (၃၅)ရပ်ကွက်၊ ဒေဂုံမြို့နယ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်။ Ph:09-5018076

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်သောင်းချစ်(Bessie)
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)၊ ဗဟိုစာရင်းအင်းအဖွဲ့
အသက်(၉၁)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ အင်းယားမြိုင်လမ်း၊ ရွှေတောင်ကုန်း ရိပ်သာ၊ မြေအမှတ်(၃၃)နေ ပါမောက္ခဒေါက်တာ သီဝတင်-ပါမောက္ခ ဒေါက်တာ ဒေါ်စိမ်းမြမြအေးတို့၏ ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီး ဒေါ်ခင်သောင်းချစ်သည် ၁၅-၁၁-၂၀၂၁ (တနင်္လာနေ့) ညနေ ၃:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန် အနိစ္စရောက်ကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ
ဒေါ်အေးမြင့်
ဒေါ်သီရိလှိုင်
ဦးအောင်စော်မိုး
(စဉ်-၃၃၀၃) (စဉ်-၆၉၆၄) (စဉ်-၁၅၆၀) (စဉ်-၁၆၃၅၆)
Zaluckpwin Real Estate & Law Firm 2013@gmail.com
စာချုပ်စာတမ်း(အထူး)ဝန်ဆောင်မှုပေးသည်။
ရုံးချုပ်-အမှတ်(၁၁၉၄)၊ ပင်လုံလမ်းမ၊ (၃၅)ရပ်ကွက်၊ ဒေဂုံမြို့နယ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်။ Ph:09-5018076

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း
သက်တော်ရှည်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တ ညေ ယျ
သက်တော်(၁၀၁)နှစ်
သိက္ခာတော်(၈၁)ဝါ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ငါးထပ်ကြီးမြောက်ရပ်ကွက်၊ လိပ်ပြာကန်ကျောင်း တိုက်ကြီး၏ ဩဝါဒစရိယ၊ ဟံသာဝတီကျောင်းဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တ ညေ ယျ သက်တော်(၁၀၁) နှစ်၊ သိက္ခာတော်(၈၁)ဝါ သည် (၁၃၈၃)ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်နေ့ ၁၈-၁၁-၂၀၂၁ရက် (ကြာသပ တေးနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ဘဝနတ်နန်း စံမြန်းတော်မူသွားသဖြင့် ကြွင်းကျန်သောဥတုဇရုပ်ကလာပ်ကို တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် (၄)ရက် ၂၂-၁၁-၂၀၂၁ရက် (တနင်္လာနေ့) မွန်းတည့် ၁၂ နာရီ အချိန်၌ ဟံသာဝတီကျောင်းတွင် အနိစ္စဈာပနအခမ်း အနားကျင်းပပြီး ရေဝေးသုသာန်သို့ ပင့်ဆောင်ပို့သွင်း ပူဇော်ပါမည်။ လိပ်ပြာကန်ကျောင်းတိုက်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။

သံဃာတော်များနှင့်တပည့်ဒါယကာ၊ ဒါယကာမများ
ဈာပနကော်မတီ

ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်ခြင်း
ဒေါ်ခင်အေးမြင့်
အသက်(၈၇)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ သံသုမာလမ်း၊ မီခီဝါ ဥယျာဉ်အိမ်ရာ၊ အမှတ်(၂၇)နေ (ဦးထွန်းဇံ-ဒေါ်ကြည်)တို့၏ သမီးလတ်၊ ဦးလှရွှေ၏ ချစ်လှစွာသောဇနီး၊ ဦးတင်မောင်နိုင်-ဒေါ်ဝေဝေ လှလှဝင်း၊ ဦးတင်မောင်ထွန်း-ဒေါ်ဝင်းမာသင်း၊ ဒေါ်လှမြတ်မော်တို့၏မိခင်၊ မဆုမွန်နိုင်၊ Christine Thinn၊ မကျော်မွန်နိုင် (Baby boy)တို့၏အဘိုး၊ (Dr.ခင်သန်းရီ-Dr.ကြည်ဝင်း)တို့၏ညီမ၊ ဦး Michael စိုးမြင့်-Diana စိုးမြင့်၊ ဦးအောင်မြင့်၊ ဒေါ်ခင်အေးမြင့် တို့၏အစ်မသည် ၂၀-၁၁-၂၀၂၁ (စနေနေ့) နံနက် ၈:၁၅ နာရီတွင် ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့ ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေးခရစ်ယာန်ဂိုဏ်းပေါင်းစုံ ဥယျာဉ်တော်၌ မြေသို့အပ်နှံပြီးဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နံရပ်ဝေးနေ ဆွေမျိုး မိတ်သဟာများအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်ရစ်သူမိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ခင်သောင်းချစ်(Bessie)
ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)၊ ဗဟိုစာရင်းအင်းအဖွဲ့
အသက်(၉၁)နှစ်
 ပါမောက္ခဒေါက်တာဦးသီဝတင်-ပါမောက္ခဒေါက်တာဒေါ်စိမ်း မြမြအေးတို့၏ ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီး ဒေါ်ခင်သောင်းချစ်သည် ၁၅-၁၁-၂၀၂၁ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကျွန်ုပ်ရစ်သူ မိသားစု နှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာအဖွဲ့နှင့်ဝန်ထမ်းမိသားစုများ
အာရုံတော်ဝင်ဆေးရုံ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ပိုင်းခရိုင်၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ မရွှေညွှန်းရွာအုပ်စု၊
ကွင်းအမည်(၃၃၉/ခ)၊ မင်းစုရွာကွင်း၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၅/ခ)၊ မြေဧရိယာ(၃၀၉)ဧကရှိ
လယ်ယာမြေအမျိုးအစား၊ မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး
(ငါးမွေးမြူရေး ကန်နှင့် လိုင်စင်အပါအဝင်)အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းကိုကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
အထက်ဖော်ပြပါ လယ်ယာမြေကွက်ကို အမည်ပေါက်ဖြစ်ပြီး လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ထားကာ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူမှာ
ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးစန်းလွင်[၁၂/မဝတ(နိုင်)၁၀၇၆၅၅]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်လှမြတ်သူယ[၁၂/
ကမတ(နိုင်)၀၅၄၂၆၄]က အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ပေးပို့

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက် ၉ ရပ်

၁။ နိုင်ငံရေး

- (က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ကို တရားမျှတမှုအပြည့် ကျင့်သုံးပြီး ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး
- (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး
- (ဂ) လွတ်လပ်၍တက်ကြွပြီး ဘက်မလိုက်သော နိုင်ငံခြားရေးမူဝါဒကို ကျင့်သုံးပြီး နိုင်ငံများအကြား ငြိမ်းချမ်းစွာအတူယှဉ်တွဲနေထိုင်ရေး“မူ”ကို ဆက်လက်လိုက်နာကျင့်သုံးရေး

၂။ စီးပွားရေး

- (က) စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကိုအခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်မှုကို ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုး

တိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး

- (ခ) ဈေးကွက်စီးပွားရေးစနစ် တည်ငြိမ်အောင်ဖော်ဆောင်ပြီး နိုင်ငံတကာရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို ဖိတ်ခေါ်၍ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး
- (ဂ) ပြည်တွင်းစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများကို အားပေးကူညီပြီး နိုင်ငံတော်၏ ထုတ်ကုန်များစွာ ထုတ်လုပ် နိုင်သည့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ဆောင်ရွက်ဖော်ဆောင်ရေး

၃။ လူမှုရေး

- (က) စစ်မှန်သော မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ဖြစ်သည့် ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ်ရှင်သန်ထက်မြက်ရေး
- (ခ) တိုင်းရင်းသားလူမျိုးအပေါင်းတို့၏ ဓလေ့ထုံးတမ်းအစဉ်အလာများကို လေးစားလိုက်နာပြီး အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုစရိုက်လက္ခဏာများ မပျောက်ပျက်အောင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေး
- (ဂ) တစ်မျိုးသားလုံး ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ပညာရည်မြင့်မားရေး



မိုးယွန်းကြီးဘေးမဲ့အင်းသို့ ဆောင်းခိုငှက်များဝင်ရောက်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၀
ကမ္ဘာ့မြောက်ဝင်ရိုးစွန်းမှ ငှက်မျိုးစိတ်များ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအသီးသီးရှိ ဆောင်းခိုရာစားကျက်များသို့ ပျံသန်းရာလမ်းကြောင်း ကိုးခုမှ ဝင်ရောက်လေ့ရှိပြီး မြန်မာနိုင်ငံတွင်လည်း ဆောင်းရာသီသို့ ဝင်ရောက်လာချိန်၌ အာရှဗဟိုလမ်းကြောင်းနှင့် အရှေ့အာရှဗဟိုလမ်းကြောင်းတို့မှ ပျံသန်း ဝင်ရောက်လျက်ရှိရာ နှစ်စဉ် ဆောင်းခိုငှက်များဝင်ရောက်လေ့ရှိသည့် ပဲခူးမိုးယွန်းကြီးဘေးမဲ့အင်းသို့ အဆိုပါ ကမ္ဘာ့ငှက်ပျံသန်းရာလမ်းကြောင်း နှစ်ခုမှ ဆောင်းခိုငှက်များဝင်ရောက်လျက်ရှိသည်။
စာမျက်နှာ ၂၄ ကော်လံ ၁ သို့ *

ယနေ့ ဖတ်စရာ

ပြည်သူလူထု၏ အဆုံးအဖြတ်ဖြင့်

စာ » ၉

ဥရောပနိုင်ငံများ၌ သောက်ဆေးအမျိုးအစား ကိုပစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေး Molnupiravir ကို သုံးစွဲရန် ဥရောပသမဂ္ဂဆေးဝါးအာဏာပိုင်အဖွဲ့က တိုက်တွန်း

စာ » ၁၁

အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းဖြစ်သော NUG ၏ စေခိုင်းချက်အရ အကြမ်းဖက်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေသော NLD ပါတီဝင် မောင်ကျော်(ခ)မြိုးဇေယျာသော်၏ ထွက်ဆိုချက်အရ ဆက်စပ်တရားခံများနှင့် လက်နက်/ခဲယမ်းများ ထပ်မံဖမ်းဆီးရမီ

စာ » ၁၅

လက်စတစ်တီးအသင်းကို သုံးဂိုးပြတ်အနိုင်ရပြီး အမှတ်ပေးဇယားထိပ်၌ ချယ်လ်ဆီးအသင်း ဆက်လက်ဦးဆောင်

ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ်(၁၂)ရဲ့ စနေနေ့ည(နိုဝင်ဘာ ၂၀ ရက်)အစောဆုံးပွဲစဉ်အဖြစ် ယှဉ်ပြိုင် ကစားခဲ့တဲ့ လက်စတစ်တီးအသင်းနဲ့ ချယ်လ်ဆီးအသင်းတို့ပွဲစဉ်မှာ ဧည့်သည် အဖြစ် လာရောက်ကစားခဲ့တဲ့ ချယ်လ်ဆီးအသင်းက အိမ်ရှင်လက်စတစ်တီးအသင်းကို သုံးဂိုးပြတ်နဲ့ အနိုင်ရရှိခဲ့ပါတယ်။
အဲဒီပွဲစဉ်မှာ လက်စတစ်တီးအသင်းဟာ လွတ်မန်း၊ ဗာဒီ၊ ဘားနက်စ်တို့ကို တိုက်စစ်ပိုင်းမှာ အသုံးပြုကာ ၃-၄-၃ ကစားကွက်နဲ့ ပွဲထွက်လာခဲ့ပြီး ချယ်လ်ဆီးအသင်း ကတော့ မာဆင်မောင့်၊ အိုဒိုအို၊ ကိုင်းဟာဗက်၊ ဘင်ချိုဝဲလ်၊ ကန်တီ၊ ဂျော်ဂျင်ဟို စတဲ့ ကစားသမားတွေကို အားပြုကာ ၃-၄-၂-၁ ကစားကွက်နဲ့ ပွဲထွက်လာခဲ့တာလည်း ဖြစ်ပါတယ်။
စာမျက်နှာ ၂၄ ကော်လံ ၁ သို့ ●

မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်း တူရကီနိုင်ငံ၌ ခြေစမ်းပွဲများ ထပ်မံကစားမည်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၀
အာဆီယံဆူဇူကီးဖလားပွဲအတွက် တူရကီနိုင်ငံ၌ လေ့ကျင့်နေသည့် မြန်မာ့လက်ရွေးစင် အသင်းသည် ခြေစမ်းပွဲများ ထပ်မံကစားမည်ဖြစ်သည်။
မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် ယခုလကုန်အထိ တူရကီနိုင်ငံ အန်တယ်လ်ရာ မြို့၌ လေ့ကျင့်မည်ဖြစ်ပြီး ခြေစမ်းပွဲနှစ်ပွဲ ထပ်မံကစားနိုင်ရန် ကြိုးပမ်းနေခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်တွင် ဆူဇူကီးဖလားပြိုင်ပွဲယှဉ်ပြိုင် မည့် အင်ဒိုနီးရှားလက်ရွေးစင်အသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်ပြီး တူရကီကလပ် အသင်းတစ်သင်းနှင့် ထပ်မံခြေစမ်းခွင့်ရရန် ကြိုးပမ်းနေခြင်းဖြစ်သည်။
စာမျက်နှာ ၂၄ ကော်လံ ၁ သို့ ●

အကြမ်းဖက်သမားများ၏ မိုင်းထောင်ဖောက်ခွဲ၊ မီးရှို့ပျက်ဆီးမှုများကြောင့် စာသင်ကျောင်းပေါင်း ၄၄၄ ကျောင်း ပျက်စီးဆုံးရှုံး

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၀
နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးသည် အဓိကအခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်ပြီး လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် လိုအပ်ချက်များဖြစ်သည့် စာသင်ကျောင်းများ တည်ဆောက်ပြုပြင်ပေးခြင်း၊ သင်ထောက်ကူပစ္စည်းများ ဖြည့်တင်း ပေးခြင်း၊ အရည်အချင်းပြည့်ဝသည့် ဆရာ ဆရာမများ မွေးထုတ်ပေးခြင်း စာမျက်နှာ ၁၆ ကော်လံ ၁ သို့ ○



၈-၆-၂၀၂၁ ရက်တွင် မိုးညှင်းမြို့နယ် ဟိုပင်မြို့ အထက(မြို့သစ်ကလေး)ကျောင်း မီးရှို့မှု။